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ACTA Núm.  13/2023  DE  LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA  DEL  PLE  DE 
L'AJUNTAMENT D'AGOST DE 2 DE 
NOVEMBRE DE 2023.

SRS. ASSISTENTS

Alcalde-President 
Sr. JUAN JOSÉ CASTELLÓ MOLINA

Regidors
Populars d'Agost
Sra. SONIA CARBONELL VICEDO
Sr. RAMÓN MARTÍNEZ MARTÍNEZ
Sr. LEANDRO CARO PÉREZ
Sra. MARIA PAZ PRIETO TORRES
Sra. CAROLINA PENALVA MARHUENDA

AIA-Compromís  per Agost
Sra. ALICIA BOIX CANTÓ

PSOE-Agost
Sra. PATRICIA BENAVENTE DOMENECH

Grup Fem Poble
Sr. FELIP VICEDO ROMÁN

Secretari General Acctal
Sr. SEVERINO SIRVENT BERNABEU

 Van  faltar  el  regidor  del  Grup  Populars 
d'Agost, Sr. Ivorra i la Portaveu del Grup 
PSOE  Agost  Sra.  Martínez  per  falta 
justificada.
En la vila d'Agost, a dos de novembre de 
dos mil  vint-i-tres,  sent les vint  hores,  es 
van  reunir  en  el  Saló  de  Plens  de 
l'Ajuntament,  sota  la  presidència  del  Sr. 
Alcalde,  els  Srs.  relacionats,  assistits  pel 
Secretari  acctal.,  amb  la  finalitat  de 
celebrar  sessió  ordinària  convocada 
reglamentàriament per a este dia i hora. 

ACTA  N.º  13/2023  DE  LA  SESIÓN 
ORDINARIA  DEL  PLENO  DEL 
AYUNTAMIENTO DE AGOST DE 2 DE 
NOVIEMBRE DE 2023.

SRES. ASISTENTES

Alcalde-Presidente 
D. JUAN JOSÉ CASTELLÓ MOLINA

Concejales
Populares de Agost
Dª. SONIA CARBONELL VICEDO
D. LEANDRO CARO PÉREZ
D. RAMÓN MARTÍNEZ MARTÍNEZ
Dª MARIA PAZ PRIETO TORRES
Dª CAROLINA PENALVA MARHUENDA

AIA-Compromís  per Agost
Dª ALICIA BOIX CANTÓ

PSOE-Agost
Dª. PATRICIA BENAVENTE DOMENECH

Grupo Fem Poble
D. FELIP VICEDO ROMÁN

Secretario General Acctal
D. SEVERINO SIRVENT BERNABEU

Faltaron el concejal del Grupo Populares de 
Agost,  Sr.  Ivorra  y  la  Portavoz  del  Grupo 
PSOE  Agost  Sra.  Martínez  por  falta 
justificada.

En  la  villa  de  Agost,  a  dos  de 
noviembre de dos mil veintitrés, siendo las 
veinte  horas,  se  reunieron  en  el  Salón  de 
Plenos del Ayuntamiento, bajo la presidencia 
del  Sr.  Alcalde,  los  Sres.  relacionados, 
asistidos por el Secretario acctal., con el fin 
de  celebrar  sesión  ordinaria  convocada 
reglamentariamente para este día y hora. 

1



Previ  a  l'inici  del  debat  dels  punts  de 
l'Ordre del dia, el Sr. Alcalde proposa que 
es guarde un minut de silenci per les noves 
víctimes  de  la  violència  de  gènere, 
mostrant  l'absoluta  condemna  de 
l'Ajuntament d'Agost a esta mena d'actes. 

Posats  en  peu,  els  Regidors  guarden  un 
minut de silenci.

Declarat  obert  l'acte  públic  per  la 
Presidència,  es  passa  a  l'examen  dels 
assumptes  relacionats  en  l'ordre  del  dia  i 
s'adopten els següents acords:

 A) PART RESOLUTIVA.

1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE 
LES SESSIONS ANTERIORS.

2º.  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
MODIFICACIÓ  DEL  PREU  PÚBLIC 
PER  LA  VENDA  D'ARTICLES, 
PRODUCTES  I  PUBLICACIONS  DE 
L'AJUNTAMENT D'AGOST. 

3º.  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
EXPEDIENT  DE  MODIFICACIÓ  DE 
CRÈDITS  Núm.  46/23  PER 
SUPLEMENTS DE CRÈDIT.

4º.  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
PROJECTE  “EXECUCIÓ  DE  NOU 
VIARI  I  REURBANITZACIÓ  DEL 
CARRER  LA  FONT  I  ADJACENTS, 
EN  LA LOCALITAT  D'AGOST  DEL 
PLA  PLANIFICA  2023-2023  DE  LA 
DIPUTACIÓ PROVINCIAL.

5º.  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
PROJECTE  “REURBANITZACIÓ 
DEL CARRER CANALEJAS, FERMÍN 
SÁNCHEZ  I  ADJACENTS,  EN  LA 
LOCALITAT  D'AGOST”  DEL  PLA 

Previo al inicio del debate de los puntos 
del  Orden  del  Día,  el  Sr.  Alcalde  propone 
que se guarde un minuto de silencio por las 
nuevas  víctimas  de  la  violencia  de  género, 
mostrando  la  absoluta  condena  del 
Ayuntamiento de Agost a este tipo de actos. 

Puestos en pie, los Concejales guardan un 
minuto de silencio.

Declarado abierto el  acto público por la 
Presidencia, se pasa al examen de los asuntos 
relacionados en el orden del día y se adoptan 
los siguientes acuerdos:

A)PARTE RESOLUTIVA.

1º.  APROBACIÓN  DEL ACTA DE  LA 
SESIÓN ANTERIOR. 

2º.  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
MODIFICACIÓN  DEL  PRECIO 
PÚBLICO  POR  LA  VENTA  DE 
ARTÍCULOS,  PRODUCTOS  Y 
PUBLICACIONES  DEL 
AYUNTAMIENTO DE AGOST. 

3º.  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE 
CRÉDITOS  NÚM.  46/23  POR 
SUPLEMENTOS DE CRÉDITO.

4º.  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
PROYECTO “EJECUCIÓN DE NUEVO 
VIARIO Y REURBANIZACIÓN DE LA 
CALLE LA FUENTE Y ADYACENTES, 
EN LA LOCALIDAD DE AGOST DEL 
PLAN  PLANIFICA  2023-2023  DE  LA 
DIPUTACIÓN PROVINCIAL.

5º.  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
PROYECTO  “REURBANIZACIÓN  DE 
LA  CALLE  CANALEJAS,  FERMÍN 
SÁNCHEZ  Y  ADYACENTES,  EN  LA 
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PLANIFICA  2020-2023  DE  LA 
DIPUTACIÓ PROVINCIAL.

6º.  APROVACIÓ  DECLARACIÓ 
FESTES DE CARÀCTER LOCAL PER 
AL 2024.

B) ACTIVITAT DE CONTROL.

7º.  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
PROPOSTA  DE  RESOLUCIÓ 
PRESENTADA  PEL  GRUP  AIA- 
COMPROMÍS  PER  AGOST  AMB 
NÚMERO DE REGISTRE E-2338  DE 
DATA 20 D'OCTUBRE DE 2023.

8º.  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
PROPOSTA  DE  RESOLUCIÓ 
PRESENTADES  PEL  GRUP  FEM 
POBLE  AMB  NÚMERO  DE 
REGISTRE  E-RPLN3  DE  DATA  23 
D'OCTUBRE DE 2023

9º. DONAR COMPTE DELS DECRETS 
DICTATS PER L'ALCALDIA. 

10º. MOCIONS D'URGÈNCIA. 

C) PRECS I PREGUNTES.

 A) PART RESOLUTIVA.

1r.-  APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA 
SESSIÓ ANTERIOR. 

S'adona de l'esborrany de l'Acta núm. 12 de 
la Sessió Ordinària del 7 de setembre en el 
qual  intervé  el  Portaveu  del  Grup  Fem 
Poble,  Sr.  Vicedo  dient  que  va  sol·licitar 
per registre d'entrada que constara en acta 
la seua intervenció pel fet que el Ple es va 
tallar a final de sessió quan estava parlant, 
demana que conste la seua intervenció tal 

LOCALIDAD DE AGOST” DEL PLAN 
PLANIFICA  2020-2023  DE  LA 
DIPUTACIÓN PROVINCIAL.

6º.  APROBACIÓN  DECLARACIÓN 
FIESTAS  DE  CARÁCTER  LOCAL 
PARA EL 2024.

B) ACTIVIDAD DE CONTROL.

7º.  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
PROPUESTA  DE  RESOLUCIÓN 
PRESENTADA POR  EL GRUPO  AIA- 
COMPROMÍS  PER  AGOST  CON 
NÚMERO  DE  REGISTRO  E-2338  DE 
FECHA 20 DE OCTUBRE DE 2023.

8º.  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
PROPUESTA  DE  RESOLUCIÓN 
PRESENTADAS POR EL GRUPO FEM 
POBLE CON NÚMERO DE REGISTRO 
E-RPLN3 DE FECHA 23 DE OCTUBRE 
DE 2023

9º. DAR CUENTA DE LOS DECRETOS 
DICTADOS POR LA ALCALDÍA. 

10º. MOCIONES DE URGENCIA.  

C) RUEGOS Y PREGUNTAS.

A)PARTE RESOLUTIVA.

1º.-  APROBACIÓN  DEL ACTA DE  LA 
SESIÓN ANTERIOR. 

Se da cuenta del borrador del Acta n.º 12 de 
la Sesión Ordinaria del 7 de septiembre en el 
que  interviene  el  Portavoz  del  Grupo  Fem 
Poble, Sr.  Vicedo diciendo que solicitó por 
registro de entrada que constara en acta  su 
intervención debido a que el Pleno se cortó a 
final de sesión cuando estaba hablando, pide 
que conste su intervención tal cual intervino.
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qual va intervindre.

Contesta el Sr. Alcalde dient que en l'acta 
posa literalment el que el va posar en el seu 
escrit de registre d'entrada que constara en 
acta.

Presa  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup 
PSOE Agost, Sra. Benavente per a dir que 
en les pàgines 8 i 12 les votacions del vot 
ponderat posa Grup PSOE (1), en comptes 
de Grup PSOE (2).

Fetes  estes  rectificacions,  és  sotmés  a 
votació ordinària, és aprovada pels vots a 
favor del Grup Populars d'Agost (6), Grup 
PSOE Agost  (1)  i  Grup  AIA Compromís 
per Agost (1) i el vot en contra del Grup 
Fem Poble (1) s'aprova l'esborrany de l'acta 
núm. 12 de la Sessió Ordinària de data 7 de 
setembre.

2n.  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
MODIFICACIÓ  DEL  PREU  PÚBLIC 
PER  A  LA  VENDA  D'ARTICLES, 
PRODUCTES  I  PUBLICACIONS  DE 
L'AJUNTAMENT D'AGOST.

S'adona  del  dictamen  de  la  Comissió 
Informativa  Especial  de  Comptes, 
Economia  i  Hisenda  que,  transcrit 
literalment, diu així:

“Amb  data  11  setembre  de  2023  s'emet 
provisió  pel  qual  l'alcaldia  insta  la 
tramitació d'expedient per a l'aprovació de 
preu públic per a la venda de la Peça de 
l'Any 2023 denominada “Càntir Castanya”, 
a incloure l'acord regulador per a la venda 
d'articles,  productes  i  publicacions  de 
l'Ajuntament d'Agost.
Amb data 14 de setembre de 2023 s'emet 
estudi de costos pel Tècnic de Museu i de 
Patrimoni Històric sobre els preus públics a 
incloure  en l'acord s'estima conforme per 

Contesta  el  Sr.  Alcalde  diciendo que en el 
acta pone literalmente lo que el puso en su 
escrito de registro de entrada que constara en 
acta.

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo 
PSOE Agost, Sra. Benavente para decir que 
en las páginas 8 y 12 las votaciones del voto 
ponderado pone Grupo PSOE (1), en vez de 
Grupo PSOE (2).

Hechas estas  rectificaciones,  es  sometido a 
votación ordinaria, es aprobada por los votos 
a  favor  del  Grupo Populares  de Agost  (6), 
Grupo  PSOE  Agost  (1)  y  Grupo  AIA 
Compromís per Agost (1) y el voto en contra 
del  Grupo  Fem  Poble  (1)  se  aprueba  el 
borrador  del  acta  n.º  12  de  la  Sesión 
Ordinaria de fecha 7 de septiembre.

2º.  APROBAR, SI  PROCEDE, MODIFI-
CACIÓN DEL PRECIO PÚBLICO PARA 
LA VENTA DE ARTÍCULOS, PRODUC-
TOS Y PUBLICACIONES DEL AYUNTA-
MIENTO DE AGOST.

Se  da  cuenta  del  dictamen  de  la  Comisión 
Informativa Especial de Cuentas, Economía y 
Hacienda que, transcrito literalmente, dice así:

“Con fecha 11 septiembre de 2023 se emite 
providencia  por  el  que  la  alcaldía  insta  a
la tramitación de expediente para la aproba-
ción de  precio  público para  la  venta  de  la 
Pieza  del  Año  2023  denominada  “Botijo 
Castaña”, a incluir el acuerdo regulador para 
la venta de artículos, productos y publicacio-
nes del Ayuntamiento de Agost.

Con fecha 14 de septiembre de 2023 se emite 
estudio de costes por el Técnico de Museo y 
de Patrimonio Histórico acerca de los precios 
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esta Secretaria-Intervenció. 
Considerant  que  el  fet  imposable 
s'enquadra dins del concepte propi del preu 
públic  d'acord  amb  l'article  41  del  Text 
Refós  de  la  Llei  Reguladora  de  les 
Hisendes Locals.
Considerant que l'import dels preus públics 
cobreix  com  a  mínim  el  cost  del  servei 
prestat o de l'activitat realitzada.

Per tot això, vista la proposta que se sotmet 
a votació, la Comissió Informativa, vista la 
proposta  al  fet  que  se  sotmet  a  votació 
ponderada,  per  unanimitat  dels  regidors 
assistents, DICTAMINA: 

PRIMER.-  Aprovar  la  modificació  de 
l'acord regulador del preu públic per a la
venda  d'articles,  productes  i  publicacions 
de  l'Ajuntament  d'Agost,  en  concret 
l'article 3 incloent els següents productes al 
final de la taula existent:

Producte VP (€)

Ajuntament 
d’ Agost

Botijo 
Castanya

35,00 €

Igualment,  s'inclourà  el  següent  text  en 
l'article 8:

“El present acord va ser modificat pel Ple 
en sessió celebrada el dia 2 de novembre de 
2023  entrant  en  vigor  el  dia  de  la  seua 
publicació  en  el  Butlletí  Oficial  de  la 
Província, romanent en vigor fins a la seua 
modificació o derogació expressa”.

SEGON.- Publicar  la  modificació  de 
l'acord del preu públic en el Butlletí Oficial 
de la Província d'Alacant entrant en vigor 
el dia de la seua publicació.”

Després del debat obert sobre l'assumpte, i 

públicos  a  incluir  en  el  acuerdo  se  estima 
conforme por esta Secretaría-Intervención. 

Considerando que el hecho imponible se en-
cuadra  dentro  del  concepto  propio
del precio público de acuerdo con el artículo 
41  del  Texto  Refundido  de  la  Ley
Reguladora  de  las  Haciendas  Locales.
Considerando que el importe de los precios 
públicos  cubre  como  mínimo  el
coste del servicio prestado o de la actividad 
realizada.

Por  todo  ello,  vista  la  propuesta  que  se 
somete a votación, la Comisión Informativa, 
vista la propuesta al hecho que se somete a 
votación ponderada, por unanimidad de los 
regidores asistentes, DICTAMINA: 

PRIMERO.-  Aprobar  la  modificación  del 
acuerdo regulador del precio público para la
venta de artículos, productos y publicaciones 
del  Ayuntamiento  de  Agost,  en  concreto  el 
artículo 3 incluyendo los siguientes productos 
al final de la tabla existente:

Producto VP (€)

Ayuntamiento 
de Agost

Botijo 
Castaña

35,00 €

Igualmente, se incluirá el siguiente texto en 
el artículo 8:

“El presente acuerdo fue modificado por el 
Pleno  en  sesión  celebrada  el  día  2 de  no-
viembre de 2023 entrando en vigor el día de 
su  publicación en  el  Boletín  Oficial  de  la 
Provincia, permaneciendo en vigor hasta su 
modificación o derogación expresa”.

SEGUNDO.-  Publicar  la  modificación  del 
acuerdo  del  precio  público  en  el  Boletín
Oficial de la Provincia de Alicante entrando 
en vigor el día de su publicación.”
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sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.-  Aprovar  la  modificació  de 
l'acord regulador del preu públic per a la
venda  d'articles,  productes  i  publicacions 
de  l'Ajuntament  d'Agost,  en  concret 
l'article 3 incloent els següents productes al 
final de la taula existent:

Producte VP (€)

Ajuntament 
d’ Agost

Botijo 
Castanya

35,00 €

Igualment,  s'inclourà  el  següent  text  en 
l'article 8:
“El present acord va ser modificat pel Ple 
en sessió celebrada el dia 2 de novembre de 
2023  entrant  en  vigor  el  dia  de  la  seua 
publicació  en  el  Butlletí  Oficial  de  la 
Província, romanent en vigor fins a la seua 
modificació o derogació expressa”.

SEGON.-  Publicar  la  modificació  de 
l'acord del preu públic en el Butlletí Oficial 
de la Província d'Alacant entrant en vigor 
el dia de la seua publicació.

Presa la paraula la Portaveu del Grup AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix dient que 
este punt és per a aprovar el preu de venda 
del  nou càntir  castanya,  en l'informe està 
tot  desglossat  i  una  vegada  descomptats 
totes les despeses només té un benefici de 
1,71€, per tant, votaran a favor.

3r.APROVAR  ,  SI  PROCEDEIX, 
EXPEDIENT  DE  MODIFICACIÓ  DE 
CRÈDITS  Núm.  46/23  PER 
SUPLEMENTS DE CRÈDIT.

S'adona  del  dictamen  de  la  Comissió 
Informativa  Especial  de  Comptes, 

Tras  el  debate  abierto  sobre  el  asunto,  y 
sometido  a  votación  ordinaria,  el 
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad, 
ACUERDA:

PRIMERO.-  Aprobar  la  modificación  del 
acuerdo regulador del precio público para la
venta de artículos, productos y publicaciones 
del  Ayuntamiento de Agost,  en concreto el 
artículo 3 incluyendo los siguientes produc-
tos al final de la tabla existente:

Producto VP (€)

Ayuntamiento 
de Agost

Botijo 
Castaña

35,00 €

Igualmente, se incluirá el siguiente texto en 
el artículo 8:

“El presente acuerdo fue modificado por el 
Pleno  en  sesión  celebrada  el  día  2 de  no-
viembre de 2023 entrando en vigor el día de 
su  publicación en  el  Boletín  Oficial  de  la 
Provincia, permaneciendo en vigor hasta su 
modificación o derogación expresa”.

SEGUNDO.-  Publicar  la  modificación  del 
acuerdo  del  precio  público  en  el  Boletín
Oficial de la Provincia de Alicante entrando 
en vigor el día de su publicación.

Toma la palabra la Portavoz del Grupo AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix diciendo que 
este punto es para aprobar el precio de venta 
del nuevo botijo castaña,  en el informe está 
todo desglosado y una vez descontados todos 
los gastos solo tiene un beneficio de 1,71€, por 
lo tanto, votarán a favor.

3º.APROBAR  ,  SI  PROCEDE, 
EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE 
CRÉDITOS  NÚM.  46/23  POR 
SUPLEMENTOS DE CRÉDITO.
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Economia  i  Hisenda  que,  transcrit 
literalment, diu així:

“Pel Sr. Alcalde es presenta la proposta de 
moció  d'urgència  per  a  l'aprovació  de  la 
modificació  de  crèdit  núm.  46/23  en  el 
Pressupost de 2023, mitjançant suplements 
de crèdit.

Realitzada  la  votació  ponderada,  s'aprova 
la urgència amb els vots a favor del Grup 
Populars d'Agost (7) i l'abstenció del Grup 
PSOE Agost (2), Grup AIA Compromís per 
Agost (1) i Grup FEM POBLE (1). 

A continuació  el  Sr.  Alcalde  presenta  la 
següent proposta:

Modificació de crèdits núm. 46/23 en el 
Pressupost  de  2023,  mitjançant 
suplements de crèdits.

Examinat  l'expedient  instruït  per  a  la 
concessió  de  suplements  de  crèdits  en  el 
Pressupost  de  2023,  i  vist  l'informe 
preceptiu emés per la Intervenció.

Atenent  que,  analitzats  les  despeses 
específiques  i  determinades  que  es 
pretenen  cobrir  amb  els  suplements  de 
crèdits, no permeten que la seua realització 
es demore a exercicis futurs. 

Atés  que  la  totalitat  dels  augments  de 
crèdits  en  despeses  es  financen  amb  els 
mitjans previstos en els articles 172.2 del 
Text Refós de la Llei 2/2004, de 5 de març, 
Reguladora de les  Hisendes Locals,  i  36, 
apartats 1 i 2, del Reial decret 500/1990, de 
20  d'abril,  pel  qual  es  desenvolupa  el 
capítol  primer  del  títol  sisé  de  la  citada 
Llei.

Atenent que es disposa de romanent líquid 
de Tresoreria segons els estats financers i 

Se  da  cuenta  del  dictamen  de  la  Comisión 
Informativa Especial de Cuentas, Economía y 
Hacienda que, transcrito literalmente, dice así:

“Por el Sr. Alcalde se presenta la propuesta 
de moción de urgencia para la aprobación de 
la  modificación  de  crédito  n.º  46/23  en  el 
Presupuesto de 2023, mediante suplementos 
de crédito.

Realizada la votación ponderada, se aprueba 
la urgencia con los votos a favor del Grupo 
Populares de Agost (7) y la abstención del 
Grupo  PSOE  Agost  (2),  Grupo  AIA 
Compromís  per  Agost  (1)  y  Grupo  FEM 
POBLE (1). 

A continuación  el  Sr.  Alcalde  presenta  la 
siguiente propuesta:

Modificación  de  créditos  n.º  46/23  en  el 
Presupuesto  de  2023,  mediante 
suplementos de créditos.

Examinado  el  expediente  instruido  para  la 
concesión de suplementos de créditos en el 
Presupuesto  de  2023,  y  visto  el  informe 
preceptivo emitido por la Intervención.

Atendiendo  que,  analizados  los  gastos 
específicos y determinados que se pretenden 
cubrir  con los  suplementos  de  créditos,  no 
permiten  que  su  realización  se  demore  a 
ejercicios futuros. 

Atendido que la totalidad de los aumentos de 
créditos  en  gastos  se  financian  con  los 
medios previstos en los artículos 172.2 del 
Texto Refundido de la Ley 2/2004, de 5 de 
marzo,  Reguladora  de  las  Haciendas 
Locales,  y  36,  apartados  1  y  2,  del  Real 
Decreto 500/1990, de 20 de abril, por el que 
se  desarrolla  el  capítulo  primero  del  título 
sexto de la citada Ley.
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comptables  resultants  de  la  liquidació  de 
l'exercici anterior.

Atenent  que  en  la  tramitació  d'este 
expedient  s'han  guardat  les  prescripcions 
legals vigents sobre la matèria.

La Comissió Informativa, vista la proposta 
al fet  que se sotmet a votació ponderada, 
pels vots a favor del Grup Populars Agost 
(7) i l'abstenció del Grup PSOE Agost (2), 
Grup AIA Compromís per Agost (1) i Grup 
FEM POBLE (1), DICTAMINA:

Primer.-  Aprovar  inicialment  l'expedient 
de la modificació dels crèdits núm. 46/23 
mitjançant  suplements  de  crèdits,  en  els 
següents termes:

A) SUPLEMENTS DE CRÈDITS

Aplicació 
Pressupostàri

a

Descripció 
despeses

Importe 
suplements de 

crèdits

Progr. Económ
ica

342 60911 Instal·lacions 
esportives. 
Execució  de 
coberta  i 
millora 
d'accessibilitat 
en  trinquet 
municipal 
d'Agost.

8.823,52

TOTAL 8.823,52

Total  proposada  modificacions  de 
crèdits,  ascendeix  a 
euros……….8.823,52

2n Finançar les expressades modificacions 
de crèdit de la següent forma:

Atendiendo que  se  dispone  de  remanente 
líquido  de  Tesorería  según  los  estados 
financieros  y  contables  resultantes  de  la 
liquidación del ejercicio anterior.

Atendiendo  que  en  la  tramitación  de  este 
expediente  se  han  guardado  las 
prescripciones  legales  vigentes  sobre  la 
materia.

La Comisión Informativa, vista la propuesta 
a que se somete a votación ponderada, por 
los votos a favor del Grupo Populares Agost 
(7) y la abstención del Grupo PSOE Agost 
(2), Grupo AIA Compromís per Agost (1) y 
Grupo FEM POBLE (1), DICTAMINA:

PRIMERO.- Aprobar  inicialmente  el 
expediente de la modificación de los créditos 
n.º 46/23 mediante suplementos de créditos, 
en los siguientes términos:

A) SUPLEMENTOS DE CRÉDITOS  

Aplicación 
Presupuestari

a

Descripción 
gastos

Importe 
suplementos de 

créditos

Progr. Económ
ica

342 60911 Instalaciones 
deportivas. 
Ejecución  de 
cubierta  y 
mejora  de 
accesibilidad 
en  trinquete 
municipal  de 
Agost.

8.823,52

TOTAL 8.823,52

Total  propuesta  modificaciones  de 
créditos, asciende a euros……….8.823,52

2º  Financiar  las  expresadas  modificaciones 
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 A)  Amb  càrrec  al  Romanent  Líquid  de 
Tresoreria,  que  ascendeix  a 
euros…….8.823,52

Descripció 
gaste

Aplicació 
pressupostàri

a

Disminució

Romanent  de 
Tresoreria  per 
a  despeses 
generals.

870.00 8.823,52

Total  proposada  modificacions  de 
crèdits,  ascendeix  a 
euros……….8.823,52

Segon.- Exposar  al  públic  l'aprovació 
inicial en el tauler d'anuncis i en el Butlletí 
Oficial  de  la  Província  pel  termini  de 
quinze  dies  hàbils,  a  comptar  des  del 
següent  al  de  la  seua  publicació  en  este, 
posant  a  la  disposició  del  públic  la 
corresponent  documentació,  durant  el 
termini  de  la  qual  els  interessats  podran 
examinar-la  i  presentar  reclamacions 
davant el Ple. 

Tercer.- Considerar  definitivament 
aprovada  esta  modificació  de  crèdits,  si 
durant  el  citat  període  no  s'hagueren 
presentat reclamacions

Quart.- Una  vegada  aprovada 
definitivament  la  modificació 
pressupostària,  remetre  una  còpia  de 
l'expedient  tramitat  a  l'Administració  de 
l'Estat  (Delegació  d'Hisenda)  i  a 
l'Administració  Autonòmica  perquè  en 
prengueu coneixement i efectes oportuns.”

Després del debat obert sobre l'assumpte i 
sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple  aprova,  pels  vots  a  favor  del  Grup 
Populars d'Agost (6) i l'abstenció del Grup 

de crédito de la siguiente forma:

A) Con  cargo  al  Remanente  Líquido  de 
Tesorería,  que  asciende  a 
euros…….8.823,52

Descripción 
gasto

Aplicación 
presupuestaria

Disminución

Remanente  de 
Tesorería  para 
gastos 
generales.

870.00 8.823,52

Total  propuesta  modificaciones  de  créditos, 
asciende a euros……….8.823,52

SEGUNDO.- Exponer  al  público  la 
aprobación inicial en el tablón de anuncios y 
en el Boletín Oficial de la Provincia por el 
plazo de quince días hábiles, a contar desde 
el  siguiente  al  de  su  publicación  en  éste, 
poniendo  a  disposición  del  público  la 
correspondiente  documentación,  durante 
cuyo  plazo  los  interesados  podrán 
examinarla y presentar reclamaciones ante el 
Pleno. 

TERCERO.- Considerar  definitivamente 
aprobada  esta  modificación  de  créditos,  si 
durante  el  citado  período  no  se  hubiesen 
presentado reclamaciones.

CUARTO.- Una  vez  aprobada 
definitivamente  la  modificación 
presupuestaria,  remitir  una  copia  del 
expediente tramitado a la Administración del 
Estado  (Delegación  de  Hacienda)  y  a  la 
Administración  Autonómica  para  su 
conocimiento y efectos oportunos.”

Tras el debate abierto sobre el asunto y 
sometido a votación ordinaria, el Ayuntamien-
to en Pleno  aprueba, por los votos a favor del 
Grupo Populares de Agost (6) y la abstención 
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AIA Compromís per Agost (1), Grup “Fem 
Poble”  (1)  i  Grup  PSOE  Agost  (1), 
ACORDA:

Primer.- Aprovar  inicialment  l'expedient 
de la modificació dels crèdits núm. 46/23 
mitjançant  suplements  de  crèdits,  en  els 
següents termes:

A) SUPLEMENTS DE CRÈDITS

1r  Concedir  suplements  de  crèdits  en  les 
següents Partides:

Aplicació 
Pressupostàri

a

Descripció 
despeses

Importe 
suplements de 

crèdits

Progr. Económ
ica

342 60911 Instal·lacions 
esportives. 
Execució  de 
coberta  i 
millora 
d'accessibilitat 
en  trinquet 
municipal 
d'Agost.

8.823,52

TOTAL 8.823,52

Total  proposada  modificacions  de 
crèdits,  ascendeix  a 
euros……….8.823,52

2n Finançar les expressades modificacions 
de crèdit de la següent forma:

 B)  Amb  càrrec  al  Romanent  Líquid  de 
Tresoreria,  que  ascendeix  a 
euros…….8.823,52

Descripció 
gaste

Aplicació 
pressupostàri

Disminució

del  Grupo  AIA Compromís  per  Agost  (1), 
Grupo “Fem Poble” (1) y Grupo PSOE  Agost 
(1), ACUERDA:

PRIMERO.- Aprobar  inicialmente  el 
expediente de la modificación de los créditos 
n.º 46/23 mediante suplementos de créditos, 
en los siguientes términos:

A) SUPLEMENTOS DE CRÉDITOS

1º Conceder suplementos de créditos 
en las siguientes Partidas:

Aplicación 
Presupuestari

a

Descripción 
gastos

Importe 
suplementos de 

créditos

Progr. Económ
ica

342 60911 Instalaciones 
deportivas. 
Ejecución  de 
cubierta  y 
mejora  de 
accesibilidad 
en  trinquete 
municipal  de 
Agost.

8.823,52

TOTAL 8.823,52

Total  propuesta  modificaciones  de  créditos, 
asciende a euros……….8.823,52

2º  Financiar  las  expresadas  modificaciones 
de crédito de la siguiente forma:

B) Con  cargo  al  Remanente  Líquido  de 
Tesorería,  que  asciende  a 
euros…….8.823,52

Descripción 
gasto

Aplicación 
presupuestaria

Disminución

Remanente  de 
Tesorería  para 
gastos 

870.00 8.823,52
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a
Romanent  de 
Tresoreria  per 
a  despeses 
generals.

870.00 8.823,52

Total  proposada  modificacions  de 
crèdits,  ascendeix  a 
euros……….8.823,52

Segon.- Exposar  al  públic  l'aprovació 
inicial en el tauler d'anuncis i en el Butlletí 
Oficial  de  la  Província  pel  termini  de 
quinze  dies  hàbils,  a  comptar  des  del 
següent  al  de  la  seua  publicació  en  este, 
posant  a  la  disposició  del  públic  la 
corresponent  documentació,  durant  el 
termini  de  la  qual  els  interessats  podran 
examinar-la  i  presentar  reclamacions 
davant el Ple. 

Tercer.- Considerar  definitivament 
aprovada  esta  modificació  de  crèdits,  si 
durant  el  citat  període  no  s'hagueren 
presentat reclamacions.

Quart.- Una  vegada  aprovada 
definitivament  la  modificació 
pressupostària,  remetre  una  còpia  de 
l'expedient  tramitat  a  l'Administració  de 
l'Estat  (Delegació  d'Hisenda)  i  a 
l'Administració  Autonòmica  perquè  en 
prengueu coneixement i efectes oportuns.

En este punt pren la paraula la Portaveu del 
Grup AIA Compromís per Agost, Sra. Boix 
dient  que  esta  modificació  de  crèdits  és 
necessària  però  que  es  finança  amb 
romanent  de  tresoreria,  en  l'informe 
d'estabilitat  recull  que  a  causa  de  la 
suspensió  de  la  regla  de  despesa  es  pot 
gastar del  romanent però pensen que s'ha 
de  fer  amb  prudència,  així  que  es 
mantindran en l'abstenció.

generales.

Total  propuesta  modificaciones  de 
créditos, asciende a euros……….8.823,52

SEGUNDO.- Exponer  al  público  la 
aprobación inicial en el tablón de anuncios y 
en el Boletín Oficial de la Provincia por el 
plazo de quince días hábiles, a contar desde 
el  siguiente  al  de  su  publicación  en  éste, 
poniendo  a  disposición  del  público  la 
correspondiente  documentación,  durante 
cuyo  plazo  los  interesados  podrán 
examinarla y presentar reclamaciones ante el 
Pleno. 

TERCERO.- Considerar  definitivamente 
aprobada  esta  modificación  de  créditos,  si 
durante  el  citado  período  no  se  hubiesen 
presentado reclamaciones.

CUARTO.- Una  vez  aprobada 
definitivamente  la  modificación 
presupuestaria,  remitir  una  copia  del 
expediente tramitado a la Administración del 
Estado  (Delegación  de  Hacienda)  y  a  la 
Administración  Autonómica  para  su 
conocimiento y efectos oportunos.

En este punto toma la palabra la Portavoz del 
Grupo AIA Compromís per Agost, Sra. Boix 
diciendo que esta modificación de créditos es 
necesaria pero que se financia con remanente 
de  tesorería,  en  el  informe  de  estabilidad 
recoge que debido a la suspensión de la regla 
de gasto se puede gastar del remanente pero 
piensan que se debe hacer con prudencia, así 
que se mantendrán en la abstención.

Interviene el Portavoz del Grupo Fem Poble, 
Sr. Vicedo para decir que esta modificación se 
presentó por urgencia en la Comisión, de esta 
forma  da  menos  tiempo  a  estudiarlo  y 
revisarlo,  consideran  que  las  formas  son 
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Intervé  el  Portaveu del  Grup Fem Poble, 
Sr. Vicedo per a dir que esta modificació es 
va presentar per urgència en la Comissió, 
d'esta  manera  dona  menys  temps  a 
estudiar-ho i revisar-ho, consideren que les 
formes  són  importants,  ja  que  les  dues 
modificacions que s'han fet s'han presentat 
per urgència.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  que  no  va 
estar  en  l'ordre  del  dia  de  la  Comissió 
perquè  el  projecte  es  va  aprovar  eixa 
mateixa setmana i fins que no s'aprovara no 
tenien  la  quantitat  per  a  poder  fer-la.  A 
més,  no  li  veu  sentit  que  es  deixe  el 
romanent sense tocar ja que és diners que 
el  propi  Ajuntament  ha  generat  entre 
ingressos  i  despeses  i  que  este  estalvi  es 
puga  revertir  en  la  millora  de  les 
instal·lacions per als veïns i veïnes.

4t.-  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
PROJECTE  “EXECUCIÓ  DE  NOU 
VIARI  I  REURBANITZACIÓ  DE 
CARRER  LA  FONT  I  ADJACENTS, 
EN LA LOCALITAT D'AGOST” DEL 
PLA  PLANIFICA  2020-2023  DE  LA 
DIPUTACIÓ PROVINCIAL.

S'adona  del  dictamen  de  la  Comissió 
Informativa  d'Alcaldia,  Secretària,  Règim 
Interior, Urbanismes i Infraestructura que, 
transcrit literalment, diu així:

“Vist  el  projecte  de  “Execució  de  nou 
viària i reurbanització de Carrer La Font i 
adjacents, en la localitat d'Agost”, redactat 
per l'Enginyer de Camins, Canals i Port Sr. 
Antonio J. Marc Avendaño, per un import 
de licitació de 272.386,80 € (IVA inclòs) i 
un  termini  d'execució  de  4  mesos,  en 
relació amb l'expedient  que es tramita de 
sol·licitud  de  subvenció  a  la  Diputació 
Provincial  d'Alacant,  obra  inclosa  en  el 

importantes, ya que las dos modificaciones que 
se han hecho se han presentado por urgencia.

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que no fue en 
el  orden  del  día  de  la  Comisión  porque  el 
proyecto se aprobó esa misma semana y hasta 
que no se aprobara no tenían la cantidad para 
poder hacerla. Además, no le ve sentido que se 
deje el remanente sin tocar ya que es dinero 
que el propio Ayuntamiento ha generado entre 
ingresos y gastos y que este ahorro se pueda 
revertir en la mejora de las instalaciones para 
los vecinos y vecinas.

4º.-  APROBAR,  SI  PROCEDE,  PRO-
YECTO “EJECUCIÓN DE NUEVO VIA-
RIO Y REURBANIZACIÓN DE CALLE 
LA FUENTE Y ADYACENTES, EN LA 
LOCALIDAD DE AGOST” DEL PLAN 
PLANIFICA 2020-2023 DE LA DIPUTA-
CIÓN PROVINCIAL.

Se  da  cuenta  del  dictamen  de  la  Comisión 
Informativa de Alcaldía, Secretaria, Régimen 
Interior,  Urbanismos  e  Infraestructura  que, 
transcrito literalmente, dice así:

“Visto el  proyecto de “Ejecución de nuevo 
vial  y  reurbanización  de  Calle  La  Font  y 
adyacentes,  en  la  localidad  de  Agost”, 
redactado  por  el  Ingeniero  de  Caminos, 
Canales  y  Puerto  D.  Antonio  J.  Marco 
Avendaño,  por  un  importe  de  licitación  de 
272.386,80 € (IVA incluido) y un plazo de 
ejecución  de  4  meses,  en  relación  con  el 
expediente  que  se  tramita  de  solicitud  de 
subvención  a  la  Diputación  Provincial  de 
Alicante, obra incluida en el “Plan Provincial 
de Cooperación a las Obras y Servicios de 
competencia municipal durante el cuatrienio 
2020-2023” e informado favorablemente por 
la oficina técnica según informe de fecha 23 
de  octubre  de  2023  que  consta  en  el 
expediente.
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“Pla Provincial de Cooperació a les Obres i 
Serveis de competència municipal durant el 
quadrienni  2020-2023”  i  informat 
favorablement per l'oficina tècnica segons 
informe de data 23 d'octubre de 2023 que 
consta en l'expedient.

La Comissió Informativa, vista la proposta 
al fet  que se sotmet a votació ponderada, 
amb  el  vot  favorable  del  Grup  Populars 
d'Agost (7), Grup PSOE Agost (2) i Grup 
AIA Compromís per Agost (1) i l'abstenció 
del Grup “Fem Poble” (1), DICTAMINA:

PRIMER.-  Aprovar  el  projecte  de 
“Execució de nou viària i reurbanització de 
Carrer La Font i  adjacents, en la localitat 
d'Agost”,  redactat  per  l'Enginyer  de 
Camins, Canals i Port Sr. Antonio J. Marc 
Avendaño,  per  un  import  de  licitació  de 
272.386,80  €  (IVA  inclòs)  i  un  termini 
d'execució de 4 mesos.

Obra  que  va  ser  inclosa  en  el  Pla 
“Planifica”: Pla d'Inversions i finançament 
en infraestructura de la Província d'Alacant 
(Pla Provincial de Cooperació a les Obres i 
Serveis  de  competència  municipal  2020-
2023)  segons  sessió  plenària  de  data 
27/07/2020.

SEGON.- Sotmetre a informació pública el 
projecte  de  “Execució  de  nou  viària  i 
reurbanització  de  Carrer  La  Font  i 
adjacents,  en  la  localitat  d'Agost” 
mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de 
la  Província  d'Alacant  i  en  el  tauler 
d'anuncis  de  la  seu  electrònica,  durant  el 
termini de 20 dies, a partir de l'endemà de 
publicar-se,  de  conformitat  amb  l'article 
182 del Decret legislatiu 1/2021, de 18 de 
juny,  del  Consell  d'aprovació  del  Text 
Refós de la Llei d'Ordenació del Territori, 
Urbanisme  i  Paisatge  de  la  Comunitat 
Valenciana.

La Comisión Informativa, vista la propuesta 
a que se somete a votación ponderada, con el 
voto favorable del Grupo Populares de Agost 
(7),  Grupo  PSOE Agost  (2)  y  Grupo  AIA 
Compromís per Agost (1) y la abstención del 
Grupo “Fem Poble” (1), DICTAMINA:

PRIMERO.-  Aprobar  el  proyecto  de 
“Ejecución  de  nuevo  vial  y  reurbanización 
de  Calle  La  Font  y  adyacentes,  en  la 
localidad  de  Agost”,  redactado  por  el 
Ingeniero de Caminos, Canales y Puerto D. 
Antonio J. Marco Avendaño, por un importe 
de licitación de 272.386,80 € (IVA incluido) 
y un plazo de ejecución de 4 meses.

Obra que fue incluida en el Plan “Planifica”: 
Plan  de  Inversiones  y  financiación  en 
infraestructura  de  la  Provincia  de  Alicante 
(Plan  Provincial de Cooperación a las Obras 
y Servicios de competencia municipal 2020-
2023)  según  sesión  plenaria  de  fecha 
27/07/2020.

SEGUNDO.- Someter a información pública 
el  proyecto de “Ejecución de nuevo vial  y 
reurbanización  de  Calle  La  Font  y 
adyacentes,  en  la  localidad  de  Agost” 
mediante anuncio en el Boletín Oficial de la 
Provincia  de  Alicante  y  en  el  tablón  de 
anuncios  de  la  sede  electrónica,  durante  el 
plazo de 20 días, a partir del día siguiente de 
su  publicación,  de  conformidad  con  el 
artículo 182 del Decreto Legislativo 1/2021, 
de 18 de junio, del Consell de aprobación del 
Texto  Refundido  de  la  Ley  de  Ordenación 
del  Territorio,  Urbanismo  y  Paisaje  de  la 
Comunitat Valenciana.

Durante el citado plazo, el proyecto estará a 
disposición  de  los/as  interesados/as  en  el 
Departamento de Urbanismo sito en la Plaza 
España, n.º 1, en horario de 9 a 14 horas, así 
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Durant el citat termini, el projecte estarà a 
la disposició de els/as interessats/as en el 
Departament d'Urbanisme situat en la Plaça 
Espanya, núm. 1, en horari de 9 a 14 hores, 
així  com  en  la  seu  electrònica  de 
l'Ajuntament 
https://agost.sedelectronica.es.”

Després del debat obert sobre l'assumpte i 
sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple  aprova,  pels  vots  a  favor  del  Grup 
Populars  d'Agost  (6),  Grup  AIA 
Compromís  per  Agost  (1)  i  Grup  PSOE 
Agost  (1)  i  l'abstenció  del  Grup  “Fem 
Poble” (1), ACORDA:

PRIMER.-  Aprovar  el  projecte  de 
“Execució de nou viària i reurbanització de 
Carrer La Font i  adjacents, en la localitat 
d'Agost”,  redactat  per  l'Enginyer  de 
Camins, Canals i Port Sr. Antonio J. Marc 
Avendaño,  per  un  import  de  licitació  de 
272.386,80  €  (IVA  inclòs)  i  un  termini 
d'execució de 4 mesos.

Obra  que  va  ser  inclosa  en  el  Pla 
“Planifica”: Pla d'Inversions i finançament 
en infraestructura de la Província d'Alacant 
(Pla Provincial de Cooperació a les Obres i 
Serveis  de  competència  municipal  2020-
2023)  segons  sessió  plenària  de  data 
27/07/2020.

SEGON.- Sotmetre a informació pública el 
projecte  de  “Execució  de  nou  viària  i 
reurbanització  de  Carrer  La  Font  i 
adjacents,  en  la  localitat  d'Agost” 
mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de 
la  Província  d'Alacant  i  en  el  tauler 
d'anuncis  de  la  seu  electrònica,  durant  el 
termini de 20 dies, a partir de l'endemà de 
publicar-se,  de  conformitat  amb  l'article 
182 del Decret legislatiu 1/2021, de 18 de 
juny,  del  Consell  d'aprovació  del  Text 

como  en  la  sede  electrónica  del 
Ayuntamiento 
https://agost.sedelectronica.es  .”  

Tras el debate abierto sobre el asunto y 
sometido a votación ordinaria, el Ayuntamien-
to en Pleno  aprueba, por los votos a favor del 
Grupo  Populares  de  Agost  (6),  Grupo  AIA 
Compromís  per  Agost  (1)  y   Grupo  PSOE 
Agost (1)  y la abstención del Grupo “Fem Po-
ble” (1), ACUERDA:

PRIMERO.-  Aprobar  el  proyecto  de 
“Ejecución  de  nuevo  vial  y  reurbanización 
de  Calle  La  Font  y  adyacentes,  en  la 
localidad  de  Agost”,  redactado  por  el 
Ingeniero de Caminos, Canales y Puerto D. 
Antonio J. Marco Avendaño, por un importe 
de licitación de 272.386,80 € (IVA incluido) 
y un plazo de ejecución de 4 meses.

Obra que fue incluida en el Plan “Planifica”: 
Plan  de  Inversiones  y  financiación  en 
infraestructura  de  la  Provincia  de  Alicante 
(Plan  Provincial de Cooperación a las Obras 
y Servicios de competencia municipal 2020-
2023)  según  sesión  plenaria  de  fecha 
27/07/2020.

SEGUNDO.- Someter a información pública 
el  proyecto de “Ejecución de nuevo vial  y 
reurbanización  de  Calle  La  Font  y 
adyacentes,  en  la  localidad  de  Agost” 
mediante anuncio en el Boletín Oficial de la 
Provincia  de  Alicante  y  en  el  tablón  de 
anuncios  de  la  sede  electrónica,  durante  el 
plazo de 20 días, a partir del día siguiente de 
su  publicación,  de  conformidad  con  el 
artículo 182 del Decreto Legislativo 1/2021, 
de 18 de junio, del Consell de aprobación del 
Texto  Refundido  de  la  Ley  de  Ordenación 
del  Territorio,  Urbanismo  y  Paisaje  de  la 
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Refós de la Llei d'Ordenació del Territori, 
Urbanisme  i  Paisatge  de  la  Comunitat 
Valenciana.

Durant el citat termini, el projecte estarà a 
la disposició de els/as interessats/as en el 
Departament d'Urbanisme situat en la Plaça 
Espanya, núm. 1, en horari de 9 a 14 hores, 
així  com  en  la  seu  electrònica  de 
l'Ajuntament 
https://agost.sedelectronica.es.

Presa la paraula la Portaveu del Grup AIA 
Compromís  per  Agost,  Sra.  Boix  per  a 
demanar  que  conste  en  acta  que  les  tres 
pedres  blanques  que  hi  ha  al  carrer  «la 
font» on està l'encreuament amb el carrer 
de  l’  horta  no  es  tiren  i  es  conserven 
d'alguna  manera,  d'altra  banda  que 
s'asseguren que el nou carrer no siga molt 
empinada ni difícil de transitar.

Intervé  el  Portaveu del  Grup Fem Poble, 
Sr.  Vicedo,  dient  que  en  la  Comissió  hi 
havia una informació i en el Ple hi ha una 
altra diferent en què eixa unitat d'actuació 
ha desaparegut i passa a estar en propietat 
de  l'Ajuntament  i  totes  les  modificacions 
que es facen es farà càrrec l'Ajuntament. 

Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  que  en  la 
Comissió  estava  la  informació  correcta, 
eixa unitat d'execució es va anul·lar en el 
2015  perquè  és  un  expedient  antic  en  el 
qual van realitzar diverses construccions i 
cada  construcció  va  fer  la  seua  part 
d'urbanització i al final el que queda és una 
parcel·la de l'Ajuntament que és la que hi 
ha actualment i la que obri el carrer, segons 
informen els tècnics de l'Ajuntament el que 
queda per fer supera el 20% del pressupost 
inicial del cost d'urbanització pel que es va 
deixar  sense  efecte  la  unitat  d'execució 
núm. 4 i al final li correspon obrir el carrer 
on té el terreny l'Ajuntament. 

Comunitat Valenciana.

Durante el citado plazo, el proyecto estará a 
disposición  de  los/as  interesados/as  en  el 
Departamento de Urbanismo sito en la Plaza 
España, n.º 1, en horario de 9 a 14 horas, así 
como  en  la  sede  electrónica  del 
Ayuntamiento 
https://agost.sedelectronica.es  .  

Toma la palabra la Portavoz del Grupo AIA 
Compromís per  Agost,  Sra.  Boix para  pedir 
que  conste en acta que las tres piedras blancas 
que hay en la calle “la fuente” donde está el 
cruce con la  calle  la  horta  no se  tiren y se 
conserven de alguna manera, por otro lado que 
se  aseguren que la  nueva calle  no sea  muy 
empinada ni  difícil de transitar.

Interviene el Portavoz del Grupo Fem Poble, 
Sr. Vicedo, diciendo que en la Comisión había 
una  información  y  en  el  Pleno  hay  otra 
diferente  en que esa unidad de actuación ha 
desaparecido y pasa a estar en propiedad del 
Ayuntamiento y todas las modificaciones que 
se hagan se hará cargo el Ayuntamiento. 

Contesta  el  Sr.  Alcalde  diciendo  que  en  la 
Comisión estaba la información correcta, esa 
unidad  de  ejecución  se  anuló  en  el  2015 
porque  es  un  expediente  antiguo  en  el  que 
realizaron  varias  construcciones  y  cada 
construcción hizo su parte de urbanización y al 
final  lo  que  queda  es  una  parcela  del 
Ayuntamiento que es la que hay actualmente y 
la  que  abre  la  calle,  según  informan  los 
técnicos del  Ayuntamiento lo que queda por 
hacer supera el 20% del presupuesto inicial del 
coste de urbanización por lo que se dejó sin 
efecto la unidad de ejecución n.º 4 y al final le 
corresponde  abrir  la  calle  donde  tiene  el 
terreno el Ayuntamiento. 

Para finalizar el debate el Portavoz del Grupo 
Fem Poble, Sr. Vicedo insiste en que si se abre 
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Per  a  finalitzar  el  debat  el  Portaveu  del 
Grup Fem Poble, Sr. Vicedo insisteix que si 
s'obri la séquia que es posen una placa de 
metracrilato. 

5é.  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
PROJECTE  “REURBANITZACIÓ 
DEL CARRER CANALEJAS, FERMÍN 
SÁNCHEZ  I  ADJACENTS,  EN  LA 
LOCALITAT  D'AGOST  “  DEL  PLA 
PLANIFICA  2020-2023  DE  LA 
DIPUTACIÓ PROVINCIAL.

S'adona  del  dictamen  de  la  Comissió 
Informativa  d'Alcaldia,  Secretària,  Règim 
Interior, Urbanismes i Infraestructura que, 
transcrit literalment, diu així:

“Vist  el  projecte  de  “Reurbanització  de 
Carrer Canalejas, Carrer Fermín Sánchez i 
adjacents, en la localitat d'Agost”, redactat 
per  l'Enginyer  Civil  Sr.  Roberto  Rey 
Cavaller,  per  un  import  de  licitació  de 
222.975,00  €  (IVA  inclòs)  i  un  termini 
d'execució  de  5  mesos,  en  relació  amb 
l'expedient que es tramita de sol·licitud de 
subvenció  a  la  Diputació  Provincial 
d'Alacant,  obra  inclosa  en  el  “Pla 
Provincial  de  Cooperació  a  les  Obres  i 
Serveis de competència municipal durant el 
quadrienni  2020-2023”  i  informat 
favorablement per l'oficina tècnica segons 
informe de data 23 d'octubre de 2023 que 
consta en l'expedient.

La Comissió Informativa, vista la proposta 
al fet  que se sotmet a votació ponderada, 
amb  el  vot  favorable  del  Grup  Populars 
d'Agost  (7),  Grup PSOE (2)  i  Grup AIA 
Compromís per Agost (1) i l'abstenció del 
Grup “Fem Poble” (1), DICTAMINA:

PRIMER.- Aprovar  el  projecte  de 
“Reurbanització  de  Carrer  Canalejas, 

la  acequia  que  se  pongan  una  placa  de 
metracrilato. 

5º.  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
PROYECTO  “REURBANIZACIÓN  DE 
LA  CALLE  CANALEJAS,  FERMÍN 
SÁNCHEZ  Y  ADYACENTES,  EN  LA 
LOCALIDAD DE AGOST “ DEL PLAN 
PLANIFICA  2020-2023  DE  LA 
DIPUTACIÓN PROVINCIAL.

Se  da  cuenta  del  dictamen  de  la  Comisión 
Informativa de Alcaldía, Secretaria, Régimen 
Interior,  Urbanismos  e  Infraestructura  que, 
transcrito literalmente, dice así:

“Visto  el  proyecto  de  “Reurbanización  de 
Calle  Canalejas,  Calle  Fermín  Sánchez  y 
adyacentes,  en  la  localidad  de  Agost”, 
redactado por el Ingeniero Civil D. Roberto 
Rey Caballero, por un importe de licitación 
de 222.975,00 € (IVA incluido) y un plazo de 
ejecución  de  5  meses,  en  relación  con  el 
expediente  que  se  tramita  de  solicitud  de 
subvención  a  la  Diputación  Provincial  de 
Alicante, obra incluida en el “Plan Provincial 
de Cooperación a las Obras y Servicios de 
competencia municipal durante el cuatrienio 
2020-2023” e informado favorablemente por 
la oficina técnica según informe de fecha 23 
de  octubre  de  2023  que  consta  en  el 
expediente.

La Comisión Informativa, vista la propuesta 
a que se somete a votación ponderada, con el 
voto favorable del Grupo Populares de Agost 
(7),  Grupo  PSOE  (2)  y  Grupo  AIA 
Compromís per Agost (1) y la abstención del 
Grupo “Fem Poble” (1), DICTAMINA:

PRIMERO.-  Aprobar  el  proyecto  de 
“Reurbanización  de  Calle  Canalejas,  Calle 
Fermín  Sánchez  y  adyacentes,  en  la 
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Carrer  Fermín Sánchez  i  adjacents,  en  la 
localitat  d'Agost”,  redactat  per  l'Enginyer 
Civil  Sr.  Roberto  Rey  Cavaller,  per  un 
import  de  licitació  de  222.975,00 €  (IVA 
inclòs) i un termini d'execució de 5 mesos.

Obra  que  va  ser  inclosa  en  el  Pla 
“Planifica”: Pla d'Inversions i finançament 
en infraestructura de la Província d'Alacant 
(Pla Provincial de Cooperació a les Obres i 
Serveis  de  competència  municipal  2020-
2023)  segons  sessió  plenària  de  data 
27/07/2020.

SEGON.- Sotmetre a informació pública el 
projecte  de  “Reurbanització  de  Carrer 
Canalejas,  Carrer  Fermín  Sánchez  i 
adjacents,  en  la  localitat  d'Agost” 
mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de 
la  Província  d'Alacant  i  en  el  tauler 
d'anuncis  de  la  seu  electrònica,  durant  el 
termini de 20 dies, a partir de l'endemà de 
publicar-se,  de  conformitat  amb  l'article 
182 del Decret legislatiu 1/2021, de 18 de 
juny,  del  Consell  d'aprovació  del  Text 
Refós de la Llei d'Ordenació del Territori, 
Urbanisme  i  Paisatge  de  la  Comunitat 
Valenciana.

Durant el citat termini, el projecte estarà a 
la disposició de els/as interessats/as en el 
Departament d'Urbanisme situat en la Plaça 
Espanya, núm. 1, en horari de 9 a 14 hores, 
així  com  en  la  seu  electrònica  de 
l'Ajuntament 
https://agost.sedelectronica.es.”

Després del debat obert sobre l'assumpte, i 
sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.- Aprovar  el  projecte  de 
“Reurbanització  de  Carrer  Canalejas, 

localidad  de  Agost”,  redactado  por  el 
Ingeniero  Civil  D.  Roberto  Rey  Caballero, 
por un importe de licitación de 222.975,00 € 
(IVA incluido) y un plazo de ejecución de 5 
meses.

Obra que fue incluida en el Plan “Planifica”: 
Plan  de  Inversiones  y  financiación  en 
infraestructura  de  la  Provincia  de  Alicante 
(Plan  Provincial de Cooperación a las Obras 
y Servicios de competencia municipal 2020-
2023)  según  sesión  plenaria  de  fecha 
27/07/2020.

SEGUNDO.- Someter a información pública 
el  proyecto  de  “Reurbanización  de  Calle 
Canalejas,  Calle  Fermín  Sánchez  y 
adyacentes,  en  la  localidad  de  Agost” 
mediante anuncio en el Boletín Oficial de la 
Provincia  de  Alicante  y  en  el  tablón  de 
anuncios  de  la  sede  electrónica,  durante  el 
plazo de 20 días, a partir del día siguiente de 
su  publicación,  de  conformidad  con  el 
artículo 182 del Decreto Legislativo 1/2021, 
de 18 de junio, del Consell de aprobación del 
Texto  Refundido  de  la  Ley  de  Ordenación 
del  Territorio,  Urbanismo  y  Paisaje  de  la 
Comunitat Valenciana.

Durante el citado plazo, el proyecto estará a 
disposición  de  los/as  interesados/as  en  el 
Departamento de Urbanismo sito en la Plaza 
España, n.º 1, en horario de 9 a 14 horas, así 
como  en  la  sede  electrónica  del 
Ayuntamiento 
https://agost.sedelectronica.es.”

Tras  el  debate  abierto  sobre  el  asunto,  y 
sometido  a  votación  ordinaria,  el 
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad, 
ACUERDA:
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Carrer  Fermín Sánchez  i  adjacents,  en  la 
localitat  d'Agost”,  redactat  per  l'Enginyer 
Civil  Sr.  Roberto  Rey  Cavaller,  per  un 
import  de  licitació  de  222.975,00 €  (IVA 
inclòs) i un termini d'execució de 5 mesos.

Obra  que  va  ser  inclosa  en  el  Pla 
“Planifica”: Pla d'Inversions i finançament 
en infraestructura de la Província d'Alacant 
(Pla Provincial de Cooperació a les Obres i 
Serveis  de  competència  municipal  2020-
2023)  segons  sessió  plenària  de  data 
27/07/2020.

SEGON.- Sotmetre a informació pública el 
projecte  de  “Reurbanització  de  Carrer 
Canalejas,  Carrer  Fermín  Sánchez  i 
adjacents,  en  la  localitat  d'Agost” 
mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de 
la  Província  d'Alacant  i  en  el  tauler 
d'anuncis  de  la  seu  electrònica,  durant  el 
termini de 20 dies, a partir de l'endemà de 
publicar-se,  de  conformitat  amb  l'article 
182 del Decret legislatiu 1/2021, de 18 de 
juny,  del  Consell  d'aprovació  del  Text 
Refós de la Llei d'Ordenació del Territori, 
Urbanisme  i  Paisatge  de  la  Comunitat 
Valenciana.

Durant el citat termini, el projecte estarà a 
la disposició de els/as interessats/as en el 
Departament d'Urbanisme situat en la Plaça 
Espanya, núm. 1, en horari de 9 a 14 hores, 
així  com  en  la  seu  electrònica  de 
l'Ajuntament 
https://agost.sedelectronica.es.”

En este punt es produeix debat, en el qual 
intervé  la  Portaveu  del  Grup  AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix dient que 
és el moment d'arreglar el problema d'eixe 
carrer ja que saben que hi ha edificis que 
s'inunden cada vegada que plou, per la qual 
cosa va dir el regidor del Grup Fem Poble 
serien  uns  vicis  ocults  de  l'anterior  obra 

PRIMERO.-  Aprobar  el  proyecto  de 
“Reurbanización  de  Calle  Canalejas,  Calle 
Fermín  Sánchez  y  adyacentes,  en  la 
localidad  de  Agost”,  redactado  por  el 
Ingeniero  Civil  D.  Roberto  Rey  Caballero, 
por un importe de licitación de 222.975,00 € 
(IVA incluido) y un plazo de ejecución de 5 
meses.

Obra que fue incluida en el Plan “Planifica”: 
Plan  de  Inversiones  y  financiación  en 
infraestructura  de  la  Provincia  de  Alicante 
(Plan  Provincial de Cooperación a las Obras 
y Servicios de competencia municipal 2020-
2023)  según  sesión  plenaria  de  fecha 
27/07/2020.

SEGUNDO.- Someter a información pública 
el  proyecto  de  “Reurbanización  de  Calle 
Canalejas,  Calle  Fermín  Sánchez  y 
adyacentes,  en  la  localidad  de  Agost” 
mediante anuncio en el Boletín Oficial de la 
Provincia  de  Alicante  y  en  el  tablón  de 
anuncios  de  la  sede  electrónica,  durante  el 
plazo de 20 días, a partir del día siguiente de 
su  publicación,  de  conformidad  con  el 
artículo 182 del Decreto Legislativo 1/2021, 
de 18 de junio, del Consell de aprobación del 
Texto  Refundido  de  la  Ley  de  Ordenación 
del  Territorio,  Urbanismo  y  Paisaje  de  la 
Comunitat Valenciana.

Durante el citado plazo, el proyecto estará a 
disposición  de  los/as  interesados/as  en  el 
Departamento de Urbanismo sito en la Plaza 
España, n.º 1, en horario de 9 a 14 horas, así 
como en la sede electrónica del Ayuntamiento 
https://agost.sedelectronica.es.”  

En este  punto se  produce debate,  en el  que 
interviene  la  Portavoz  del  Grupo  AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix diciendo que 
es el momento de arreglar el problema de esa 
calle ya que saben que hay edificios que se 
inundan cada vez que llueve, por lo que dijo el 
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que el  va realitzar,  haurien de demanar a 
l'empresa que els arreglen ara.

Intervé  el  Portaveu del  Grup Fem Poble, 
Sr.  Vicedo  per  a  dir  que  cal  enviar  als 
tècnics  al  fet  que  estudien  solucions  i 
comproven si el problema va ser de l'obra 
anterior. Per a finalitzar la seua intervenció 
li demana a l'equip de govern que s'intenten 
coordinar  les  obres  perquè  no  se'ls  talle 
constantment el carrer als veïns. 

6é.-  APROVACIÓ  DECLARACIÓ 
FESTES DE CARÀCTER LOCAL PER 
AL 2024.

S'adona  del  dictamen  de  la  Comissió 
Informativa  Sociocultural  que,  transcrit 
literalment, diu així:

“Sent  necessari  preparar  el  calendari 
laboral de festes que ha de regir l'any 2024 
corresponent  als  Ajuntaments  la 
determinació  de  dues  festes  de  caràcter 
local, de caràcter retribuït i no recuperable.

Tenint present les festes tradicionals d'este 
municipi, la Comissió Informativa, vista la 
proposta al fet que se sotmet a votació, per 
unanimitat  dels  regidors  assistents, 
DICTAMINA: 

PRIMER.-  Establir  com  a  festes  de 
caràcter  local  durant  l'any  2024  les 
següents:

- Festivitat de la Patrona d'Agost,
 la Santíssima Verge de la Pau,

 Dimecres, 24 de gener de 2024
 

 
- Dia de la Vella.  

Dimecres, 6 de març de 2024

concejal  del  Grupo  Fem  Poble  serían  unos 
vicios ocultos de la anterior obra que lo realizó 
y  que  deberían  pedir  a  la  empresa  que  los 
arreglen ahora.

Interviene el Portavoz del Grupo Fem Poble, 
Sr. Vicedo para decir que hay que enviar a los 
técnicos  a  que  estudien  soluciones  y 
comprueben  si  el  problema  fue  de  la  obra 
anterior. Para finalizar su intervención le pide 
al  equipo  de  gobierno  que  se  intenten 
coordinar  las obras para que no se les corte 
constantemente la calle a los vecinos. 

6º.-  APROBACIÓN  DECLARACIÓN 
FIESTAS DE CARÁCTER LOCAL PARA 
EL 2024.

Se  da  cuenta  del  dictamen  de  la  Comisión 
Informativa  Sociocultural  que,  transcrito 
literalmente, dice así:

“Siendo  necesario  preparar  el  calendario 
laboral de fiestas que ha de regir en el año 
2024  correspondiendo  a  los  Ayuntamientos 
la  determinación de dos fiestas  de carácter 
local, de carácter retribuido y no recuperable.

Teniendo presente las fiestas tradicionales de 
este  municipio,  la  Comisión  Informativa, 
vista la propuesta al hecho que se somete a 
votación,  por  unanimidad  de  los  regidores 
asistentes, DICTAMINA: 

PRIMERO.-  Establecer  como  fiestas  de 
carácter  local  durante  el  año  2024  las 
siguientes:

- Festividad de la Patrona de Agost,
   la Santísima Virgen de la Paz,  

      Miércoles, 24 de enero de 2024
  

  
- Día de la Vella.  
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SEGON.-  Comunicar  esta  proposta  de 
festivitats  locals  a  la  Direcció  Territorial 
d’Alacant  de  la  Conselleria  d´Economia 
Sostenible,  Sectors  Productius,  Comerç  i 
Treball.”

Després del debat obert sobre l'assumpte, i 
sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.- Establir  com  a  festes  de 
caràcter  local  durant  l'any  2024  les 
següents:

- Festivitat de la Patrona d'Agost,
 la Santíssima Verge de la Pau,

 Dimecres, 24 de gener de 2024
 

 
- Dia de la Vella.  

Dimecres, 6 de març de 2024

SEGON.-  Comunicar  esta  proposta  de 
festivitats  locals  a  la  Direcció  Territorial 
d’Alacant  de  la  Conselleria  d´Economia 
Sostenible,  Sectors  Productius,  Comerç  i 
Treball.

En este punt es produeix debat, en el qual 
intervé el Portaveu del Grup Fem Poble, Sr. 
Vicedo dient que s'intente dinamitzar el dia 
de  la  Vella,  augmentant  la  quantitat  del 
premi, que el jurat passe més tard a valorar-
les  i  que  la  gent  conega  la  importància 
històrica  del  dia  de  la  Vella  a  través 
d'entrevistes a famílies del poble de com se 
celebrava anteriorment.

Presa  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup 
PSOE Agost, Sra. Benavente per a dir que 
intente fomentar la festa de la Vella i així 
recuperar-la.

B) ACTIVITAT DE CONTROL.

       Miércoles, 6 de marzo de 2024

SEGUNDO.- Comunicar  esta  propuesta  de 
festividades  locales  a  la  Direcció  Territorial 
d’Alacant  de  la  Conselleria  d´Economia 
Sostenible,  Sectors  Productius,  Comerç  i 
Treball.”

Tras  el  debate  abierto  sobre  el  asunto,  y 
sometido  a  votación  ordinaria,  el 
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad, 
ACUERDA:

PRIMERO.-  Establecer  como  fiestas  de 
carácter  local  durante  el  año  2024  las 
siguientes:

- Festividad de la Patrona de Agost,
   la Santísima Virgen de la Paz,  

      Miércoles, 24 de enero de 2024
  

  
- Día de la Vella.  

       Miércoles, 6 de marzo de 2024

SEGUNDO.- Comunicar  esta  propuesta  de 
festividades  locales  a  la  Direcció  Territorial 
d’Alacant  de  la  Conselleria  d´Economia 
Sostenible,  Sectors  Productius,  Comerç  i 
Treball.

En este  punto se  produce debate,  en el  que 
interviene el Portavoz del Grupo Fem Poble, 
Sr. Vicedo diciendo que se intente dinamizar el 
día de la Vella,  aumentando la cantidad del 
premio,  que  el  jurado  pase  más  tarde  a 
valorarlas  y  que  la  gente  conozca  la 
importancia  histórica  del  día  de  la  Vella  a 
través de entrevistas a familias del pueblo de 
como se celebraba anteriormente.

Toma la palabra la Portavoz del Grupo PSOE 
Agost, Sra. Benavente para decir que intente 
fomentar la fiesta de la Vella y así recuperarla.
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7é.  -  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 
PROPOSTA  DE  RESOLUCIÓ 
PRESENTADA  PEL  GRUP  AIA  – 
COMPROMÍS  PER  AGOST  AMB 
NÚMERO DE REGISTRE E-2338  DE 
DATA 20 D'OCTUBRE DE 2023.

S'adona  de  la  proposta  de  resolució 
presentada  pel  Grup AIA Compromís  per 
Agost per a l'estudi de Pla Director per a 
crear  zones  enjardinades  en  el  municipi 
d'Agost:

“Les  altes  temperatures  que  estem  patint 
poden afectar la salut dels nostres veïns i 
veïnes,  causa  incendis  forestals, 
sobrecarregar  el  sistema  elèctric  i 
empitjorant  la  qualitat  de  l'aire,  entre 
moltes altres coses. El canvi climàtic ja és 
una  realitat,  cal  afrontar-lo  i  és  el  nostre 
deure  prendre  totes  les  mesures  que 
puguem.  Un  dels  principis  rectors  de  la 
Llei  7/2001,  de  20  de  maig,  de  canvi 
climàtic  i  transició  energètica  és  la 
protecció i promoció de la salut pública i, 
garantir una vida sana és un dels objectius 
17 ODS ( Objectius de Desenvolupament 
Sostenible d'Espanya) de l'Agenda 2030.

Els  materials  en  els  quals  hem  construït 
edificis i infraestructures als nostres pobles 
i ciutats creen les famoses “illes de calor”, 
a  més,  la  immensa  majoria  dels  nostres 
habitatges no estan ben asilats.

Entre altres solucions per a mitigar la calor, 
trobem: 

 1. Envolupants d'edificis ecològics.
 2. Zones arbrades i enjardinades als carrers 
per la seua ombra i sobretot perquè crea un 
microclima  més  fresc  gràcies  a 
l'evapotranspiració  arribant  a  baixar-la 
temperatura diversos graus. 
 3. Tècniques alternatives de refredament.

B) ACTIVIDAD DE CONTROL.

7º.  -  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
PROPUESTA  DE  RESOLUCIÓN 
PRESENTADA  PEL  GRUP  AIA  – 
COMPROMÍS  PER  AGOST  CON 
NÚMERO  DE  REGISTRO  E-2338  DE 
FECHA 20 DE OCTUBRE DE 2023.

Se  da  cuenta  de  la  propuesta  de  resolución 
presentada por el Grupo AIA Compromís per 
Agost  para el  estudio de Plan Director  para 
crear  zonas  ajardinadas  en  el  municipio  de 
Agost:

“Las altas temperaturas que estamos sufriendo 
pueden afectar la salud de nuestros vecinos y 
vecinas,  causa  incendios  forestales, 
sobrecargar el sistema eléctrico y empeorando 
la calidad del aire, entre muchas otras cosas. El 
cambio climático ya es una realidad, hay que 
afrontarlo y es nuestro deber tomar todas las 
medidas que podamos. Uno de los principios 
rectores de la Ley 7/2001, de 20 de mayo, de 
cambio climático y transición energética es la 
protección y promoción de la salud pública y, 
garantizar  una  vida  sana  es  uno  de  los 
objetivos 17 ODS ( Objetivos de Desarrollo 
Sostenible de España) de la Agenda 2030.

Los materiales en los cuales hemos construido 
edificios e infraestructuras a nuestros pueblos 
y ciudades crean las famosas “islas de calor”, 
además,  la  inmensa  mayoría  de  nuestros 
habitajes no están bien asilados.

Entre  otras  soluciones  para  mitigar  la  calor, 
encontramos: 
1. Envolventes de edificios ecológicos.
2. Zonas arboladas y ajardinadas a las calles 
por  su  sombra  y  sobretodo  porque  crea  un 
microclima  más  fresco  gracias  a  la 
evapotranspiración  llegando  a  bajarla 
temperatura varios grados. 
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 4.  Paviments  i  teulades  fresques  (  amb 
superfícies més lleugeres per a refectir  la 
llum solar)
 5. Restringir l'ús d'asfalt i paviments durs 
com  el  formigó  i  substituir-los  per 
materials més naturals.
 6. Dissenyar els carrers tenint en compte la 
circulació  del  vent  ja  que  pot  augmentar 
l'evaporació i per tant reduir la temperatura 
de l'aire ambient.
7. En localitats del sud d'Espanya es posen 
tendals als carrers per a crear ombra i evitar 
radiació  en  les  vies  on  és  difícil  posar 
arbratge, per exemple, en els barris antics 
amb carrers estrets, a més són retraïbles per 
a  posar  portar-los  a  la  nit,  perquè  no 
acumulen calor.

En estos moments, la solució de crear més 
zones  arbrades  i  enjardinades  als  nostres 
carrers  pensem  que  és  una  mesura 
relativament fàcil per a poder implementar 
al nostre poble.

Diversos  estudis,  com  per  exemple,  el 
codirigits per l'Institut de Salut Global de 
Barcelona i el Servei Repobles del USDA i 
publicat en Environment International i un 
altre experiment natural que es va realitzar 
a la ciutat de Portland, van demostrar que 
cada arbre plantat es va associar amb una 
reducció  significativa  de  la  mortalitat  no 
accidental,  respiratòria  i  cardiovascular,  a 
més  es  va  demostrar  que  l'associació  era 
més forta a mesura que els arbres envellien 
i  creixien:  la  reducció  en  la  taxa  de 
mortalitat associada a arbres plantats entre 
11  i  15  anys  era  el  doble  de  l'observada 
amb  els  plantats  entre  1  i  5  anys  abans. 
Significa que els més vells estan associats a 
una major disminució de la mortalitat, i que 
conservar els arbres madurs vaig poder ser 
important per a la salut pública.

Alguns  dels  beneficis  que  obtindríem 

3. Técnicas alternativas de enfriamiento.
4.  Pavimentos   y  tejados  frescos  (  con 
superficies  más  ligeras  para  reflectar  la  luz 
solar)
5.  Restringir  el  uso de asfalto y pavimentos 
duros  como  el  hormigón  y  sustituirlos  por 
materiales más naturales.
6.Diseñar  las  calles  teniendo  en  cuenta  la 
circulación del viento ya que puede aumentar 
la  evaporación  y  por  tanto  reducir  la 
temperatura del aire ambiente.
7. En localidades del sur de España se ponen 
toldos en las calles para crear sombra y evitar 
radiación  en  las  vías  donde  es  difícil  poner 
arbolado, por ejemplo, en los barrios antiguos 
con  calles  estrechas,  además  son  retraíbles 
para poner llevarlos por la noche, para que no 
acumulen calor. 

En estos momentos, la solución de crear más 
zonas arboladas y ajardinadas a nuestras calles 
pensamos  que  es  una  medida  relativamente 
fácil  para  poder  implementar  en  nuestro 
pueblo.

Diversos  estudios,  como  por  ejemplo,  el 
codirigidos por el Instituto de Salud Global de 
Barcelona y el Servicio Forestas del USDA y 
publicado en Environment International y otro 
experimento natural que se realizó en la ciudad 
de  Portland,  demostraron  que  cada  árbol 
plantado  se  asoció  con  una  reducción 
significativa  de  la  mortalidad  no  accidental, 
respiratoria  y  cardiovascular,  además  se 
demostró que la asociación era más fuerte a 
medida que los arboles envejecían y crecían: la 
reducción en la tasa de mortalidad asociada a 
arboles  plantados entre  11 y 15 años era  el 
doble de la observada con los plantados entre 1 
y 5 años antes. Significa que los más viejos 
están asociados a una mayor disminución de la 
mortalidad,  y  que  conservar  los  arboles 
maduros  pude  ser  importante  para  la  salud 
pública.
Algunos de los beneficios que obtendríamos 
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després  de  la  plantació  dels  arbres  als 
carrers del nostre poble serien:

1.  La  proximitat  millora  la  salut  física  i 
mental,  a  l'hora  que  descendeixen  la 
pressió  arterial  i  l'estrés,  i  ja  s'han 
comprovat que els espais verds, igual que 
els blaus, aporta múltiples beneficis físics.

2.  Els  arbres  grans  són excel·lents  filtres 
per  a  contaminants  urbans  i  partícules 
fines.  Absorbeixen  gasos  contaminants 
com  a  monòxid  de  carboni,  òxid  de 
nitrogen, ozó i òxids de sulfur, són capaços 
d'absorbir fins a 150 quilos de Co2 a l'any. 
També filtren partícules fines com a pols, 
brutícia o fum d'aire atrapant-los sobre les 
fulles  i  escorça.  D'una  altra  manera, 
produeixen oxigene i emmagatzemen dins 
els seus teixits de diòxid de carboni.

3.  La  col·locació  estratègica  en  zones 
urbanes pot arribar a baixar la temperatura 
de l'aire entre 2° i 8°, ja que suavitzen les 
condicions climàtiques de l'entorn, reduint 
la  temperatura  i  protegint  de  la  radiació 
directa del sol, minimitzant així els efectes 
de  la  calor  urbana.  Creen  un  microclima 
més fresc gràcies a l'evapotranspiració.

4.  Col·locant  truja dels  edificis  redueixen 
les necessitats d'aire condicionat un 30% i 
estalvien entre un 20% i 50% de calefacció. 
Els  arbres  poden  refredar  també  els 
edificis,  especialment  quan  es  planten  a 
l'est o a l'oest, ja que la seua ombra evita 
que la radiació solar penetre en les finestres 
o calfen les parets externes.

5.  Els  arbres  fan  que  vegem  més 
confortables i agradables el nostre pobles i 
ciutats.

6. El paisatgisme pot incrementar el valor 
d'un immoble un 20%, ja que la vegetació 

después de la plantación de los arboles a las 
calles de nuestro pueblo serian:

1.  La  proximidad  mejora  la  salud  física  y 
mental,  a  la  hora que descienden la  presión 
arterial y el estrés, y ya se han comprobado 
que los espacios verdes, igual que los azules, 
aporta múltiples beneficios físicos.

2. Los arboles grandes son excelentes filtros 
para contaminantes urbanos y partículas finas.
Absorben  gases  contaminantes  como 
monóxido  de  carbono,  óxido  de  nitrógeno, 
ozono  y  óxidos  de  sulfuro,  son  capaces  de 
absorber  hasta  150  kilos  de  Co2  al  año. 
También filtran partículas finas como polvo, 
suciedad o humo de aire atrapándolos sobre las 
hojas  y  corteza.  De  otro  modo,  producen 
oxigeno  y  almacenan  dentro  sus  tejidos  de 
dióxido de carbono.

3. La colocación estratégica en zonas urbanas 
puede  llegar  a  bajar  la  temperatura  del  aire 
entre 2º y 8º, ya que suavizan las condiciones 
climáticas  del  entorno,  reduciendo  la 
temperatura  y  protegiendo  de  la  radiación 
directa del sol, minimizando así los efectos de 
la  calor  urbana.  Crean  un  microclima  más 
fresco gracias a la evapotranspiración. 

4. Colocando cerda de los edificios reducen las 
necesidades de aire acondicionado un 30% y 
ahorran entre un 20% y 50% de calefacción. 
Los  arboles  pueden  enfriar  también  los 
edificios, especialmente cuando se planten al 
este o al oeste, ya que su sombra evita que la 
radiación  solar  penetre  en  las  ventanas  o 
calienten las paredes externas.

5.  Los  arboles  hacen  que  veamos  más 
confortables  y  agradables  nuestro  pueblos  y 
ciudades. 

6. El paisajismo puede incrementar el valor de 
un  inmueble  un  20%,  ya  que  la  vegetación 
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envelleix  la  ciutat  augmentant  l'atractiu  i 
millorant, per tant, el potencial comercial, 
així com el valor dels habitatges i atrau el 
turisme.

7.  Proporcionen  hàbitat,  aliments  i 
protecció  a  les  plantes  i  animals 
augmentant la biodiversitat urbana.

8.  Els  arbres  madurs  regulen  el  flux  de 
l'aigua  i  millora  la  seua  qualitat.  Per 
exemple, un arbre de fulla perenne madur 
pot interceptar més de 15.000 litres d'aigua 
per any.

9.Faciliten els desplaçaments a peu reduint 
les  emissions  derivades  de  la  mobilitat, 
mesura que és demanda reflexa en els plans 
de mobilitat urbana sostenible segons la llei 
de canvi climàtic. 

10.  Proporcionen  aliments  com a  fruites, 
fruita seca i fulles, de les quals ens podem 
aprofitar per al nostre dia a dia.

11. La llenya es pot utilitzar per a cuinar, 
calfar.

Per tot l'exposat anteriorment, proposem al 
Ple  Municipal  l'adopció  dels  següents 
ACORDS: 

 • Que es realitze un Pla Director o similar ( 
amb el  consens  de  tots  els  grups  polítics 
que formen este  ple  i  amb la  intervenció 
dels veïns i veïnes) on s'estudie la situació 
actual, la meta que volem aconseguir de les 
zones  enjardinades  i  plantació  de  arbres 
tant als nostres carrers del nostre poble, que 
reflecteixen els màxims possibles, com en 
els  centres  educatius  i  els  termes  en  els 
quals es duen a terme estes actuacions.

 •  Que  es  trien  les  espècies  que  millor 
s'adapten al nou escenari climàtic, com la 

envejece la ciudad aumentando el atractivo y 
mejorando, por tanto, el potencial comercial, 
así como el valor de los viviendas y atrae el 
turismo. 
7.  Proporcionan  hábitat,  alimentos  y 
protección  a  las  plantas  y  animales 
aumentando la biodiversidad urbana.

8.  Los  arboles  maduros  regulan el  flujo  del 
agua  y  mejora  su  calidad.  Por  ejemplo,  un 
árbol  de  hoja  perenne  maduro  puede 
interceptar más de 15.000 litros de agua por 
año.
9.  Facilitan  los  desplazamientos  a  pie 
reduciendo  las  emisiones  derivadas  de  la 
movilidad, medida que es demanda refleja en 
los  planos  de  movilidad  urbana  sostenible 
según la ley de cambio climático.

10. Proporcionan alimentos como frutas, fruta 
seca  y  hojas,  de  las  cuales  nos  podemos 
aprovechar para nuestro día a día.

11.  La  leña  se  puede  utilizar  para  cocinar, 
calentar.

Por  todo  lo  expuesto  anteriormente, 
proponemos al  Pleno Municipal  la  adopción 
de los siguientes ACUERDOS: 

 Que  se  realice  un  Plan  Director  o 
similar ( con el consenso de todos los 
grupos políticos que forman este pleno 
y con la intervención de los vecinos y 
vecinas) donde se estudie la situación 
actual, la meta que queremos conseguir 
de las zonas ajardinadas y plantación 
de arboles tanto en nuestras calles de 
nuestro  pueblo,  que  reflejan  los 
máximos posibles, como en los centros 
educativos y los términos en los cuales 
se llevan a cabo estas actuaciones.

 Que se elijan las especies que mejor se 
adapten al nuevo escenario climático, 
como  la  vegetación  autóctona 
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vegetació  autòctona  mediterrània,  que 
pateixen  menys  estrés  hídric  i  tinguen 
menys necessitats d'aigua. 
 • Que s'estudie i es reflecte en este pla la 
possibilitat de recollir l'aigua de la plutja en 
el nucli urbà i així utilitzar-la per al reg de 
totes les zones verdes.
 •  Que  esta  plantació  es  realitze  per 
personal  especialitzat  i  que  s'utilitzen 
productes  destinats  a  la  protecció  de  les 
infraestructures en l'entorn urbà per a així 
evitar  problemes  futurs.  Alguns  d'estos 
productes serien, per exemple:
-  Sistema  de  guia  d'arrels  (“Tree  Root 
Guiding”).  És  un  sistema  format  per 
panells que guien i dirigeixen el creixement 
de les arrels dels arbres cap avall, gràcies a 
una  sèrie  de  costelles  horitzontals  i 
verticals, evitant així que provoquen danys 
en  el  paviment  de  voreres,  carrers, 
canonades públiques, etc.
- Organitzador d'arrels ( “TreeParker”). Es 
crea  una  armadura  subterrània  que 
proporciona  un  espai  perquè  les  arrels 
cresquen amb llibertat  i  els  abres puguen 
desenvolupar-se amb tota la seua grandesa 
i esplendor.
-  Barrera  per  a  arrels  (“Root  block”). 
Protegeixen el paviment, el clavegueram i 
les  canonades  enfront  de  les  arrels  dels 
arbres, bambú i espècies per a les arrels de 
ràpid i agressiu desenvolupament. S'utilitza 
també com a barrera per a l'aigua, millorant 
així la gestió d'esta.
 •  Que  es  reflectisca  en  este  pla  la 
possibilitat  d'instal·lar  tendals  o  similars 
per a crear ombra en aquells carrers en les 
quals plantar arbres fora impossible.
 • Que estos canvis queden refrectant en el 
nou PGOU que s'està elaborant si així ha 
de ser legalment. “

Després del debat obert sobre l'assumpte i 
sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple NO aprova, pels vots a favor del Grup 

mediterránea, que sufren menos estrés 
hídrico y tengan menos necesidades de 
agua. 

 Que se  estudie  y  se  reflecte  en  este 
plano la posibilidad de recoger el agua 
de la luvia en el núcleo urbano y así 
utilizarla  para  el  riego  de  todas  las 
zonas verdes.

 Que  esta  plantación  se  realice  por 
personal especializado y que se utilicen 
productos destinados a la protección de 
las  infraestructuras  en  el  entorno 
urbano  para  así  evitar  problemas 
futuros.  Algunos  de  estos  productos 
serian, por ejemplo:

- Sistema de guía de raíces (“Tree 
Root  Guiding”).  Es  un  sistema 
formado por paneles que guían y 
dirigen el crecimiento de las raices 
de los arboles hacia abajo, gracias 
a una serie de costillas horizontales 
y  verticales,  evitando  así  que 
provoquen daños en el pavimento 
de aceras, calles, cañerías públicas, 
etc.
-  Organizador  de  raíces 
(  “TreeParker”).  Se  crea  una 
armadura  subterránea  que 
proporciona  un  espacio  para  que 
las raíces crezcan con libertad y los 
arboles  puedan  desarrollarse  con 
toda su grandeza y esplendor.
-  Barrera  para  raíces  (“Root 
block”). Protegen el pavimento, el 
alcantarillado  y  las  cañerías 
enfrente  de  las  raíces  de  los 
arboles, bambú y especias para las 
raíces  de  rápido  y  agresivo 
desarrollo. Se utiliza también como 
barrera para el agua, mejorando así 
la gestión de esta.

 Que  se  refleje  en  este  plano  la 
posibilidad  de  instalar  toldos  o 
similares para crear sombra en aquellas 
calles en las que plantar arboles fuera 
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PSOE Agost  (1)  ,  Grup  AIA Compromís 
per Agost (1) i Grup “Fem Poble” (1) i els 
vots en contra del Grup Populars d'Agost 
(6).

En este punt es produeix debat, en el qual 
pren la paraula el Portaveu del Grup Fem 
Poble,  Sr.  Vicedo  dient  que  és  molt 
important plantar arbres i més de la forma 
que estableix en esta moció. 

Presa  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup 
PSOE Agost, Sra. Benavente per a dir que 
estan d'acord amb la moció sobretot en el 
primer  punt  perquè  s'apliquen  en  els 
centres  educatius,  especialment  en  els 
edificis  que no estan adaptats.  Finalment, 
proposa que es plantege als Fons Europeus 
que realitzen un projecte subvencionat per 
a dur a terme estos projectes. 

Presa  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup 
Populars,  Sra.  Carbonell  per  a  dir  que  si 
planten  arbres  cal  llevar  rajola  o 
aparcament, el que ve establit en la moció 
està molt bé però per a tot això es necessita 
una dotació pressupostària i unes despeses 
que  ara  mateix  este  equip  de  govern  no 
disposa,  votaran  en  contra  d'esta  moció 
perquè si voten a favor és per a dur-ho a 
terme i en este moment no es pot aplicar.

Contesta  la  Portaveu  del  Grup  AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix dient que 
el que es planteja és estudiar un pla i fer-lo 
de manera consensuada. 

Per a finalitzar, intervé el Sr. Alcalde dient 
que la  moció està  molt  completa  però és 
molt  complicat  canviar  tot  el  sistema  de 
recollida  de  pluvials  de  tot  el  poble.  És 
impossible  realitzar  un  pla  i  no  parar-li 
atenció. 

8é.-  APROVAR,  SI  PROCEDEIX, 

imposible.
 Que estos cambios queden reflectado 

en  el  nuevo  PGOU  que  se  está 
elaborando si así ha de ser legalmente. 
“

Tras el debate abierto sobre el asunto y 
sometido  a  votación  ordinaria,  el  Ayunta-
miento en Pleno  NO aprueba, por los votos 
a favor  del Grupo PSOE Agost (1) , Grupo 
AIA  Compromís  per  Agost  (1)  y  Grupo 
“Fem Poble” (1)  y los votos en contra del 
Grupo Populares de Agost (6).

En este punto se produce debate, en el que 
toma la  palabra el  Portavoz del  Grupo Fem 
Poble,  Sr.  Vicedo  diciendo  que  es  muy 
importante plantar arboles y más de la forma 
que establece en esta moción. 

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo 
PSOE Agost,  Sra.  Benavente para decir  que 
están de acuerdo con la moción sobre todo en 
el primer punto para que se apliquen en los 
centros educativos, en especial en los edificios 
que no están adaptados. Por último, propone 
que  se  plantee  a  los  Fondos  Europeos  que 
realicen un proyecto subvencionado para llevar 
a cabo estos proyectos. 

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo 
Populares,  Sra.  Carbonell  para  decir  que  si 
plantan  arboles  hay  que  quitar  baldosa  o 
aparcamiento, lo que viene establecido en la 
moción está muy bien pero para todo esto se 
necesita  una  dotación  presupuestaria  y  unos 
gastos  que  ahora  mismo  este  equipo  de 
gobierno no dispone, van a votar en contra de 
esta moción porque si votan a favor es para 
llevarlo a cabo y en este momento no se puede 
aplicar.

Contesta  la  Portavoz  del  Grupo  AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix diciendo que 
lo que se plantea es estudiar un plan y hacerlo 
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PROPOSTES  DE  RESOLUCIÓ 
PRESENTADES  PEL  GRUP  FEM 
POBLE  AMB  EL  NÚMERO  DE 
REGISTRE  E-  RPLN3  DE  DATA  23 
D'OCTUBRE DE 2023.

S'adona  de  les  proposta  de  resolució 
presentades pel Grup “Fem Poble”:

1r.MOCIÓ PER A LA CREACIÓ D'UN 
CARRIL BICI  I  SENDERA PER ALS 
VIANANTS  INTERURBANA  EN  LA 
CARRETERA QUE CONNECTA SANT 
VICENT DEL RASPEIG AMB AGOST 
I NOVELDA.

La  presentació  d'esta  moció  es  justifica 
amb l'interés públic que radica a fomentar 
l'execució  d'actuacions  orientals  a 
implementar  la  creació  i  funcionament 
d'infraestructures  en  entorns  urbans  i 
interurbans  per  a  la  transformació 
sostenible del transport.

“La llei 6/2011, d'1 d'abril, de Mobilitat de 
la comunitat Valenciana, en el seu capítol 
segon estableix que “El desplaçament a peu 
i,  si  és  el  cas,  amb  bicicleta  constitueix 
element  essencial  del  patró  de  mobilitat 
dels pobles i les ciutats del sud d'Europa, 
en general,  i  de la Comunitat  Valenciana, 
en  particular.  Pel  seu  elevat  nivell 
d'eficiència i respecte als valors ambientals 
i  energètics,  i  la  seua  contribució  a  la 
convivència i a la salut, es conforma com 
un pilar essencial del nivell de qualitat de 
vida  en  relació  amb  altres  territoris”.  A 
l'hora  que  insta  “les  administracions 
públiques  de  la  Comunitat  Valenciana 
promouen els desplaçaments a peu i  amb 
bicicleta  tant  en  l'exercici  de  les  seues 
competències en matèria de mobilitat, com 
en relació amb els quals tinguen en matèria 
de  planificació  urbanística,  ubicació  de 
serveis  públics,  urbanització i  construcció 

de manera consensuada. 

Para  finalizar,  interviene  el  Sr.  Alcalde 
diciendo  que  la  moción  está  muy  completa 
pero  es  muy  complicado  cambiar  todo  el 
sistema de  recogida  de  pluviales  de  todo el 
pueblo.  Es imposible realizar un plan  y no 
prestarle atención. 

8º.-  APROBAR,  SI  PROCEDE, 
PROPUESTAS  DE  RESOLUCIÓN 
PRESENTADAS POR EL GRUPO FEM 
POBLE  CON  EL  NÚMERO  DE 
REGISTRO  E-  RPLN3  DE  FECHA 23 
DE OCTUBRE DE 2023.

Se da cuenta de las propuesta de resolución 
presentadas por el Grupo “Fem Poble”:

1º.MOCIÓN PARA LA CREACIÓN DE 
UN  CARRIL  BICI  Y  SENDERO 
PEATONAL  INTERURBANO  EN  LA 
CARRETERA  QUE  CONECTA  SAN 
VICENTE DEL RASPEIG CON AGOST 
Y NOVELDA.

La presentación de esta moción se justifica 
con el interés público que radica en fomentar 
la  ejecución  de  actuaciones  orientales  a 
implementar la creación y funcionamiento de 
infraestructuras  en  entornos  urbanos  e 
interurbanos  para  la  transformación 
sostenible del transporte.

“La ley 6/2011, de 1 de abril, de Movilidad 
de la comunidad Valenciana, en su capítulo 
segundo establece que “El desplazamiento a 
pie y, si es el caso, con bicicleta constituye 
elemento esencial del patrón de movilidad de 
los pueblos y las ciudades del sur de Europa, 
en general,  y de la Comunidad Valenciana, 
en  particular.  Por  su  elevado  nivel  de 
eficiencia y respeto a los valores ambientales 
y  energéticos,  y  su  contribución  a  la 
convivencia y a la salud, se conforma como 
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d'infraestructures.”

L'interés d'esta proposta és fonamenta, per 
tant, a impulsar una inversió que promou el 
desplaçament  a  peu  i  amb  bicicleta, 
produirà  efectes  beneficiosos  en  li  medi 
ambient,  en  la  salut  de  la  població  i  en 
l'econòmica  dels  municipis  d'Agost, 
Novelda i Sant Vicent del Raspeig.

Entre  estos  beneficis,  cal  citar,  en primer 
lloc,  el  foment  de  la  mobilitat  sostenible 
amb  efectes  en  la  millora  de  l'aire,  la 
reducció  de  les  emissions  d'efecte 
d'hivernacle i de la contaminació acústica. 
També suposarà una millora en la fluïdessa 
del  transite  motoritzat,  incrementant-se  la 
seguretat,  permetent  la  disminució  de  la 
sinistralitat i  de les retencions que moltes 
vegades es produeixen en alguns trams del 
recorregut degut a la combinació de gran 
quantitat  de vehicles de motor compartint 
amb bicicletes i vianants la mateixa via. 

A més,  la  construcció  de  carrils  bicis  i 
senderes  per  als  vianants  entre  municipis 
suposen la creació d'elements vertebradors 
del territori,  de cohesió entre els diversos 
municipis,  però també de la població que 
habita en zones rurals dels mateixos amb 
els nuclis de població adjacents. 

D'una altra manera, suposarà un impuls al 
foment  de  la  mobilitat  activa,  com  a 
mesura positiva per a la promoció d'hàbits 
de vida saludables en la població. Segons 
l'Organització Mundial de la Salut ( OMS) 
aproximadament un 60% de la població a 
nivell  mundial,  no  realitza  suficient 
activitat  física,  la  qual  cosa  es  denomina 
sedentarisme,  i  es  considera  un  dels 
principals  factors  de  risc  de  mortalitat. 
Dins  de  les  polítiques  per  a  augmentar 
l'activitat  física,  l'OMS  considera  com  a 

un pilar esencial del nivel de calidad de vida 
en relación con otros territorios”. A la hora 
que insta a “las administraciones públicas de 
la  Comunidad  Valenciana  promueven  los 
desplazamientos a pie y con bicicleta tanto 
en  el  ejercicio  de  sus  competencias  en 
materia de movilidad, como en relación con 
los  que  tengan en materia  de  planificación 
urbanística, ubicación de servicios públicos, 
urbanización  y  construcción  de 
infraestructuras.”

El interés de esta propuesta es fundamenta, 
por lo tanto, en impulsar una inversión que 
promueve  el  desplazamiento  a  pie  y  en 
bicicleta,  producirá  efectos  beneficiosos  en 
le  medio  ambiente,  en  la  salud  de  la 
población  y  en  la  económica  de  los 
municipios de Agost, Novelda y San Vicente 
del Raspeig.

Entre  estos  beneficios,  hay  que  citar,  en 
primer  lugar,  el  fomento  de  la  movilidad 
sostenible con efectos en la mejora del aire, 
la  reducción  de  las  emisiones  de  efecto 
invernadero y de la contaminación acústica. 
También supondrá una mejora en la fluideza 
del transito motorizado, incrementándose la 
seguridad, permitiendo la disminución de la 
siniestralidad   y  de  las  retenciones  que 
muchas veces se producen en algunos tramos 
del  recorrido  debido  a  la  combinación  de 
gran  cantidad  de  vehículos  a  motor 
compartiendo  con  bicicletas  y  peatones  la 
misma vía. 

Además, la construcción de carriles bicis y 
senderos  peatonales  entre  municipios 
suponen  la  creación  de  elementos 
vertebradores  del  territorio,  de  cohesión 
entre los diversos municipios, pero también 
de la población que habita en zonas rurales 
de los mismos con los núcleos de población 
adyacentes. 
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primera  mesura  que  “caminar,  pujar  el 
bicicleta i altres formes de transport actiu 
no motoritzat siguen accessibles i segures 
per a tots”.

Finalment,  este  projecte  repercutirà  de 
manera positiva en la generació d'activitat 
econòmica  i  treballant.  El  poble  d'Agost 
esdevé un gran atractiu  per  al  ciclisme a 
nivell provincial degut tant a la ruta de la 
pujada  al  Maigmó  pels  esportistes  més 
entrats, com per la Via Verda del Maigmó- 
Agost que arriben famílies i els grups més 
variats  d'edat  i  capacitat  físiques.  Sense 
oblidar,  tampoc,  el  circuit  “Pump Truck” 
del qual disposa el poliesportiu municipal i 
atrau  a  ciclistes  més  joves.  No  hem  de 
menysprear  l'impacte  econòmic  d'este 
turisme  de  cap  de  setmana  tant  en  el 
consum que aporta en hostaleria, serveis i 
altres,  com  la  capacitat  de  difusió  dels 
encants del nostre poble a altres sectors de 
la  població,  propiciant  també  l'arribada 
d'altres  tipus de visitants.  Si  als  elements 
atractius per al ciclisme de què ja disposa 
el  nostre  municipi,  se  sumen  unes  vies 
d'accés  noves,  que  garantisquen  la 
seguretat en la coexistència amb la resta de 
transite  motoritzat,  el  resultat  serà  un 
increment  exponencial  del  nombre  de 
visitants  amb  l'impacte  econòmic  que 
reportarà.

Tenint en compte també que, segons la llei 
6/2011  de  Mobilitat  correspon  a  les 
administracions competents en carreteres i 
infraestructura  de  transport  adoptar,  de 
manera  coordinada  entre  estes  i  amb  els 
municipis,  les mesures necessàries perquè 
els  desplaçaments  a  peu  o  amb  bicicleta 
entre  els  diferents  nuclis  es  puguen 
realitzar  en  condicions  adequades  de 
funcionalitat i seguretat, proposen al Ple de 
l'Ajuntament d'Agost l'acord de:

De  otro  modo,  supondrá  un  impulso  al 
fomento  de  la  movilidad  activa,  como 
medida  positiva  para  la  promoción  de 
hábitos de vida saludables en la población. 
Según la Organización Mundial de la Salud ( 
OMS)  aproximadamente  un  60%  de  la 
población  a  nivel  mundial,  no  realiza 
suficiente  actividad  física,  lo  que  se 
denomina sedentarismo, y se considera uno 
de  los  principales  factores  de  riesgo  de 
mortalidad.  Dentro  de  las  políticas  para 
aumentar  la  actividad  física,  la  OMS 
considera  como  primera  medida  que 
“caminar, subir el bicicleta y otras formas de 
transporte  activo  no  motorizado  sean 
accesibles y seguras para todos”.

Finalmente,  este  proyecto  repercutirá  de 
forma positiva en la generación de actividad 
económica y trabajando. El pueblo de Agost 
acontece un gran atractivo para el ciclismo a 
nivel provincial debido tanto a la ruta de la 
subida  al  Maigmó  por  los  deportistas  más 
entrados,  como  por  la  Vía  Verde  del 
Maigmó-  Agost  que  llegan  familias  y  los 
grupos  más  variados  de  edad  y  capacidad 
físicas.  Sin  olvidar,  tampoco,  el  circuito 
“Pump  Truck”  del  que  dispone  el 
polideportivo  municipal  y  atrae  a  ciclistas 
más  jóvenes.  No debemos menospreciar  el 
impacto económico de este turismo de fin de 
semana tanto en el  consumo que aporta en 
hostelería,  servicios  y  otros,  como  la 
capacidad  de  difusión  de  los  encantos  de 
nuestro  pueblo  a  otros  sectores  de  la 
población, propiciando también la llegada de 
otros tipos de visitantes. Si a los elementos 
atractivos para el ciclismo de que ya dispone 
nuestro  municipio,  se  suman  unas  vías  de 
acceso nuevas,  que garanticen la  seguridad 
en  la  coexistencia  con  el  resto  de  transito 
motorizado, el resultado será un incremento 
exponencial del número de visitantes con el 
impacto económico que reportará.
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PRIMER: Instar a la Generalitat Valenciana 
a  coordinar  amb  els  ajuntaments  de 
Novelda, Sant Vicent i Agost la posada en 
marxa  d'esta  xarxa  de  transport  interurbà 
sostenible.  També  s'hauria  de  contemplar 
connexions amb diferents punts del poble, 
com els centres educatius o el poliesportiu. 

SEGON:  Sol·licitar  a  la  Generalitat  que 
incloga  en  el  seu  pressupost  de  2024  la 
dotació  pressupostària  necessària  per  a  la 
redacció  del  projecte  tècnic  i  per  a  la 
posterior  construcció  del  “Carril  Bici  i 
sendera per als vianants en les Carreteres 
CV- 820 entre  Sant  Vicent  del  Raspeig  i 
Novelda”.

TERCER: Donar trasllat del present acord, 
pel seu coneixement i efectes oportuns a:

- La Diputació Provincial d'Alacant.
- La Delegació Territorial de Medi ambient, 
Aigua, Infraestructura i Territori.
-  Els  Ajuntaments  de  Sant  Vicent  del 
Raspeig i Novelda.”

Presa  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup 
PSOE  Agost,  Sra.  Benavente  per  a 
proposar una esmena afegint un punt com a 
mesura ràpida:

“QUART: Sol·licitar a l'Excma. Diputació 
Provincial d'Alacant mentre el carril bici és 
construït itinerari ciclista “Sant Vicent del 
Raspeig-  Via  Verda  del  Maigmó”, 
senyalitzant per la mateixa Diputació, com 
a  mesura  immediata  per  tal  d'agilitzar 
l'habilitació d'una ruta  segura i  sostenible 
des  d'Agost  fins  a  altres  poblacions  com 
Sant Vicent, Mutxamel, Alacant, Sant Joan 
i Campello.”

Sotmesa a votació l'esmena presentada pel 
Grup  PSOE  Agost  és  aprovada  per 
unanimitat dels regidors presents.

Teniendo  en  cuenta  también  que,  según  la 
ley 6/2011 de Movilidad corresponde a las 
administraciones competentes en carreteras e 
infraestructura  de  transporte  adoptar,  de 
manera  coordinada  entre  estas  y  con  los 
municipios, las medidas necesarias para que 
los  desplazamientos  a  pie  o  con  bicicleta 
entre los distintos núcleos se puedan realizar 
en condiciones adecuadas de funcionalidad y 
seguridad,  proponen  al  Pleno  del 
Ayuntamiento de Agost el acuerdo de:

PRIMERO:  Instar  a  la  Generalitat 
Valenciana  a  coordinar  con  los 
ayuntamientos  de  Novelda,  San  Vicente  y 
Agost  la  puesta  en  marcha  de  esta  red  de 
transporte interurbano sostenible. También se 
debería  contemplar  conexiones  con 
diferentes  puntos  del  pueblo,  como  los 
centros educativos o el polideportivo. 

SEGUNDO:  Solicitar  a  la  Generalitat  que 
incluya  en  su  presupuesto  de  2024  la 
dotación  presupuestaria  necesaria  para  la 
redacción  del  proyecto  técnico  y  para  la 
posterior  construcción  del  “Carril  Bici  y 
sendero peatonal en las Carreteras CV- 820 
entre San Vicente del Raspeig y Novelda”.

TERCERO:  Dar  traslado  del  presente 
acuerdo,  por  su  conocimiento   y  efectos 
oportunos a:

- La Diputación Provincial de Alicante.
-  La  Delegación  Territorial  de  Medio 
ambiente, Agua, Infraestructura y Territorio.
-  Los  Ayuntamientos  de  San  Vicente  del 
Raspeig y Novelda.”

Toma la palabra la Portavoz del Grupo PSOE 
Agost, Sra. Benavente para proponer una en-
mienda añadiendo un punto como medida rá-
pida:

“CUARTO: Solicitar a la Excma. Diputación 
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Després del debat obert sobre l'assumpte, i 
sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Instar  a  la  Generalitat 
Valenciana  a  coordinar  amb  els 
ajuntaments  de  Novelda,  Sant  Vicent  i 
Agost la posada en marxa d'esta xarxa de 
transport  interurbà  sostenible.  També 
s'hauria  de  contemplar  connexions  amb 
diferents punts del poble, com els centres 
educatius o el poliesportiu. 

SEGON: Sol·licitar  a  la  Generalitat  que 
incloga  en  el  seu  pressupost  de  2024  la 
dotació  pressupostària  necessària  per  a  la 
redacció  del  projecte  tècnic  i  per  a  la 
posterior  construcció  del  “Carril  Bici  i 
sendera per als vianants en les Carreteres 
CV- 820 entre  Sant  Vicent  del  Raspeig  i 
Novelda”.

TERCER: Donar  trasllat  del  present 
acord,  pel  seu  coneixement  i  efectes 
oportuns a:

- La Diputació Provincial d'Alacant.
- La Delegació Territorial de Medi ambient, 
Aigua, Infraestructura i Territori.
-  Els  Ajuntaments  de  Sant  Vicent  del 
Raspeig i Novelda.

QUART: Sol·licitar  a  l'Excma.  Diputació 
Provincial d'Alacant mentre el carril bici és 
construït itinerari ciclista “Sant Vicent del 
Raspeig-  Via  Verda  del  Maigmó”, 
senyalitzant per la mateixa Diputació, com 
a  mesura  immediata  per  tal  d'agilitzar 
l'habilitació d'una ruta  segura i  sostenible 
des  d'Agost  fins  a  altres  poblacions  com 
Sant Vicent, Mutxamel, Alacant, Sant Joan 
i Campello.

En este punt es produeix debat, en el qual 

Provincial de Alicante mientras el carril bici es 
construido itinerario ciclista “San Vicente del 
Raspeig- Via Verda del Maigmó”, señalizando 
por la misma Diputación, como medida inme-
diata por tal de agilizar la habilitación de una 
ruta  segura  y  sostenible  desde  Agost  hasta 
otras poblaciones como San Vicente, Mutxa-
mel, Alicante, San Juan y Campello.”

Sometida a votación la enmienda presentada 
por  el  Grupo PSOE Agost  es  aprobada por 
unanimidad de los concejales presentes.

Tras  el  debate  abierto  sobre  el  asunto,  y 
sometido  a  votación  ordinaria,  el 
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad, 
ACUERDA:

PRIMERO:  Instar  a  la  Generalitat 
Valenciana  a  coordinar  con  los 
ayuntamientos  de  Novelda,  San  Vicente  y 
Agost  la  puesta  en  marcha  de  esta  red  de 
transporte interurbano sostenible. También se 
debería  contemplar  conexiones  con 
diferentes  puntos  del  pueblo,  como  los 
centros educativos o el polideportivo. 

SEGUNDO: Solicitar  a  la  Generalitat  que 
incluya  en  su  presupuesto  de  2024  la 
dotación  presupuestaria  necesaria  para  la 
redacción  del  proyecto  técnico  y  para  la 
posterior  construcción  del  “Carril  Bici  y 
sendero peatonal en las Carreteras CV- 820 
entre San Vicente del Raspeig y Novelda”.

TERCERO:  Dar  traslado  del  presente 
acuerdo,  por  su  conocimiento   y  efectos 
oportunos a:

- La Diputación Provincial de Alicante.
-  La  Delegación  Territorial  de  Medio 
ambiente, Agua, Infraestructura y Territorio.
-  Los  Ayuntamientos  de  San  Vicente  del 
Raspeig y Novelda.
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pren la paraula la Portaveu del Grup AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix dient que 
votaran  a  favor  donant-li  suport  a  esta 
moció ja que evita problemes innecessaris 
amb els ciclistes que són més vulnerables 
quan van per la carretera.

Intervé el Portaveu del Grup PSOE Agost, 
Sra.  Benavente  per  a  proposar  afegir  un 
punt com a mesura ràpida que consisteix a 
demanar  a  la  Diputació  Provincial 
d'Alacant que arregle el tros del camí Fons 
fins a Agost habilitant un camí per a tindre 
una  opció  sostenible  i  segura  ja  que 
existeix una ruta ciclista que pertany a la 
Diputació  d'Alacant  que  comença  en  la 
rotonda de la Alcoraya, i el tram que va cap 
a Agost és el que pitjor està.

Presa  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup 
Populars,  Sra.  Carbonell  dient  que  estan 
d'acord  amb  esta  moció  sobretot  per  la 
seguretat  dels  ciclistes  és  necessari 
habilitar  una  alternativa  de  ruta  de  Sant 
Vicent a Agost i si es pot fins a Novelda. 
També d'esta manera es facilita l'accés de 
la  gent  que  viu  en  el  camp  i  vulguen 
desplaçar-se  a  Agost  amb  bicicleta,  per 
estes raons votaren a favor d'esta moció.

Intervé el  Regidor del  Grup Populars,  Sr. 
Martínez  per  a  dir  que  el  camí  de  la 
Alcoraya  a  Agost  és  el  que  s'acaba 
d'asfaltar només queda un tros molt xicotet 
del  Verdegas  a  Agost,  i  que  veu  més 
complicat  fer  la  ruta  d'Agost  a  Novelda, 
seria  més  viable  primer  fer-la  d'Agost  a 
Monforte i de Monforte a Novelda. 

El  Sr.  Vicedo  llig  este  punt  incloent 
l'esmena presentada pel Grup PSOE Agost. 

2n MOCIÓ PER A QUE AMPLIEN ELS 
ESPAIS  D'OMBRA  EN  L'ENTRADA 
DEL  C.E.I.P  LA  RAMBLA  I  EL 

CUARTO: Solicitar a la Excma. Diputación 
Provincial de Alicante mientras el carril bici es 
construido itinerario ciclista “San Vicente del 
Raspeig- Via Verda del Maigmó”, señalizando 
por la misma Diputación, como medida inme-
diata por tal de agilizar la habilitación de una 
ruta  segura  y  sostenible  desde  Agost  hasta 
otras poblaciones como San Vicente, Mutxa-
mel, Alicante, San Juan y Campello.

En este punto se produce debate, en el que 
toma la  palabra la  Portavoz del  Grupo AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix diciendo que 
votarán a favor dándole soporte a esta moción 
ya que evita problemas innecesarios con los 
ciclistas que son más vulnerables cuando van 
por la carretera.

Interviene  el  Portavoz  del  Grupo   PSOE 
Agost, Sra. Benavente para proponer añadir un 
punto  como  medida  rápida  que  consiste  en 
pedir  a la Diputación Provincial  de Alicante 
que  arregle  el  trozo  del  camí  Fondo  hasta 
Agost  habilitando un camino para tener una 
opción sostenible y segura ya que existe una 
ruta ciclista que pertenece a la Diputación de 
Alicante  que  empieza  en  la  rotonda  de  la 
Alcoraya, y el tramo que va hacia Agost es el 
que peor está.

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo 
Populares, Sra. Carbonell diciendo que están 
de acuerdo con esta moción sobre todo por la 
seguridad de los ciclistas es necesario habilitar 
una alternativa de ruta de San Vicente a Agost 
y si se puede hasta Novelda. También de esta 
manera se facilita el  acceso de la gente que 
vive  en  el  campo  y  quieran  desplazarse  a 
Agost en bicicleta, por estas razones votaran a 
favor de esta moción.

Interviene  el  Concejal  del  Grupo 
Populares,  Sr.  Martínez  para  decir  que  el 
camino de la Alcoraya a Agost es el que se 

32



COL·LEGI LA MIRACULOSA.

“És  per  tot  el  món  conegut  com  les 
conseqüències  del  canvi  climàtic  estan 
afectant  les  diferents  condicions 
climàtiques,  entre  altres,  l'augment  de les 
temperatures a  nivell  global.  Un augment 
de les temperatures que és més que patente 
que a  la  nostra  localitat:  onades  de  calor 
contínues, nits tropicals ( amb més de 25é 
graus)  o  estius  que  comencen  abans  i 
acaben més vesprades. 

Des  de  Fem  Poble  som  conscients  que 
moltes  de  les  decisions  polítiques  i 
econòmiques per a frenar esta problemàtica 
escapen de la competència municipal, per 
tant, no volen obrir este debat. Però el que 
si  que poden fer a nivell  local és establir 
mesures per a  disminuir  els  efectes de la 
calor en el nostre dia a dia.

Una de les mesures per a reduir els efectes 
de la calor és ampliar els espais d'ombra en 
determinats llocs, una ombra que, si a més, 
està produïda per arbres, té el valor agregat 
que  redueixen  els  efectes  de  la 
contaminació. 

En  el  que  portem  de  curs  escolar  hem 
pogut  observar  com  a  temperatures  als 
mesos de setembre i octubre han sigut molt 
elevades,  van  continuar  la  dinàmica  de 
final del curs passats.
Els entorns dels centres escolars són espais 
en  els  quals  la  gent  ha  d'esperar  per  a 
recollir als xiquets i xiquetes a unes hores 
de sol ( de 12.00 a 17.00 hores) que, a més, 
els  sanitaris  advoquen  per  a  evitar  a 
conseqüència de la radiació solar, un altre 
motiu  afegit  a  la  calor  que  empara  esta 
moció.

Nombroses  són  les  queixes  de  veïns  i 
veïnes pel qual fa que estiguem comentant, 

acaba de asfaltar  solo queda un trozo muy 
pequeño del Verdegas a Agost, y que ve más 
complicado  hacer  la  ruta  de  Agost  a 
Novelda,  sería más viable primero hacerla 
de  Agost  a  Monforte  y  de  Monforte  a 
Novelda. 

El Sr. Vicedo lee este punto incluyendo la 
enmienda  presentada  por  el  Grupo  PSOE 
Agost. 

2º MOCIÓN PARA QUE AMPLÍEN LOS 
ESPACIOS  DE  SOMBRA  EN  LA 
ENTRADA DEL C.E.I.P LA RAMBLA Y 
EL COLEGIO LA MILAGROSA.

“Es por todo el  mundo conocido como las 
consecuencias  del  cambio  climático  están 
afectando  las  diferentes  condiciones 
climáticas,  entre  otros,  el  aumento  de  las 
temperaturas a nivel global. Un aumento de 
las temperaturas que es más que patente que 
a nuestra localidad: olas de calor continuas, 
noches tropicales ( con más de 25º grados) o 
veranos  que  empiezan antes  y  acaban más 
tardes. 

Desde  Fem  Poble  somos  conscientes  que 
muchas  de  las  decisiones  políticas  y 
económicas  para  frenar  esta  problemática 
escapen de la competencia municipal, por lo 
tanto, no quieren abrir este debate.  Pero lo 
que  si  que  pueden  hacer  a  nivel  local  es 
establecer medidas para disminuir los efectos 
de la calor en nuestro día a día.

Una de las medidas para reducir los efectos 
de la calor es ampliar los espacios de sombra 
en determinados lugares, una sombra que, si 
además, está producida por arboles, tiene el 
valor agregado que reducen los efectos de la 
contaminación. 

En lo que llevamos de curso escolar hemos 
podido  observar  como  temperaturas  a  los 
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a passar temps d'espera en espais on no hi 
ha ombra.

Per  tot  això  proposem  al  Ple  el  següent 
acord:

1- Plantar arbres al voltant de les entrades 
del  CEIP  La  Rambla  i  Col·legi  La 
Miraculosa.

2-  Mentre  els  arbres  creixen i  fan ombra 
suficient  per  a  poder  curar-nos  baix, 
instal·lar unes ombres artificials ( tendals o 
similars).”

Presa  la  paraula  la  Portaveu  del  Grup 
Populars, Sra. Carbonell dient que votaran 
en  contra  perquè  no  veuen  viable  on 
col·locar  arbres  en  els  col·legis  ja  que 
seriosa llevar aparcament i rajoles.

Intervé el regidor del Grup Populars ,  Sr. 
Martínez dient que si hi ha espai o no ha de 
ser  estudiats  pels  tècnics  i  les  ombres 
artificials  tenen  un  cost  més  elevat,  una 
cosa  concreta  seria  que  s'estudiara  la 
viabilitat de plantar algun arbre. 

El  Portaveu  del  Grup  “Fem  Poble”,  Sr. 
Vicedo per a presentar la següent esmena 
que  consisteix  a  afegir  als  dos  punts  la 
frase: “estudiar la possibilitat”.

Després del debat obert el Ple en votació 
ordinària per unanimitat APROVA:

1r.- Estudiar la possibilitat de plantar arbres 
als  voltants  de  les  entrades  del  CEIP la 
Rambla i Col·legi La Miraculosa.

2n.-  Estudiar  la  possibilitat  de mentre els 
arbres creixen i fan ombra suficient per a 
posar  resguardar-nos  baix,  instal·lar  unes 
ombres artificials (tendals o similars).

meses de septiembre y octubre han sido muy 
elevadas,  continuaron  la  dinámica  de  final 
del curso pasados.
Los  entornos  de  los  centros  escolares  son 
espacios  en  los  cuales  la  gente  tiene  que 
esperar  para  recoger  a  los  niños  y  niñas  a 
unas horas de sol ( de 12:00 a 17:00 horas) 
que,  además,  los  sanitarios  abogan  para 
evitar  como  consecuencia  de  la  radiación 
solar,  otro  motivo  añadido  a  la  calor  que 
ampara esta moción.

Numerosas  son  las  quejas  de  vecinos  y 
vecinas  por  el  que  hace  que  estemos 
comentando,  en pasar  tiempo de  espera  en 
espacios donde no hay sombra.

Por  todo  ello  proponemos  al  Pleno  el 
siguiente acuerdo:

1- Plantar arboles alrededor de las entradas 
del  CEIP  La  Rambla  y  Colegio  La 
Milagrosa.

2-  Mientras  los  arboles  crecen  y  hacen 
sombra suficiente para poder curarnos bajo, 
instalar unas sombras artificiales ( toldos o 
similares).”

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo 
Populares, Sra. Carbonell diciendo que no ven 
viable  donde  colocar  arboles  delante  de  los 
colegios  ya  que  seria  quitar  espacios  de 
aparcamientos y baldosas.

Interviene el concejal del Grupo Populares , 
Sr. Martínez diciendo que si hay espacio o no 
debe  ser  estudiados  por  los  técnicos  y  las 
sombras  artificiales  tienen  un  coste  más 
elevado, algo concreto sería que se estudiara la 
viabilidad de plantar algún árbol. 

El  Portavoz  del  Grupo  “Fem  Poble”,  Sr. 
Vicedo  toma  la  palabra  para  presentar  la 
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En este punt es produeix debat, en el qual 
pren la paraula la Portaveu del Grup AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix dient que 
votaran  a  favor  donant-li  suport  a  esta 
moció.

Intervé el Portaveu del Grup PSOE Agost, 
Sra. Benavente per a dir que també votaran 
a favor.
 

3r.-  MOCIÓ  PER  A L'EQUIPAMENT 
DE  LA BIBLIOTECA MUNICIPAL I 
OBERTURA D'UNA SALA D'ESTUDI.

“La presentació d'esta moció se sustenta en 
les  queixes  i  demandes  dels  opositors, 
universitaris,  estudiants  de  secundària, 
cicles  formatius  i  altres  sectors  de 
l'educació no formal, que viuen en el nostre 
municipi  i  que,  en  la  investigació 
d'instal·lacions amb bones condicions per a 
l'estudi i amb la llibertat horària, es veuen 
obligats a traslladar-se a altres municipis.

El volum d'estudiants reclama uns serveis 
de  Biblioteca  i  la  creació  d'una  Sala 
d'estudis que fins ara no s'han prestat. La 
biblioteca municipal d'Agost presta servei 
al ciutadà de dilluns a divendres de 17.30 a 
20.30  i  els  dissabtes  de  10.00  a  13.00 
hores.

Molts  estudiants  porten  acabe  la  seua 
activitat  lectiva  a  la  vesprada,  deixant  el 
temps  d'estudi  per  als  matins. A  més, 
trobem  opositors  que  dediquen  una 
quantitat d'hores a estudiar per a aconseguir 
els  seus  objectius.  No  obstant  això, 
actualment els habitants d'Agost no tenen 
cap espai en horari de demà on dur a terme 
les  seues  activitats  complementàries 
relacionades amb els seus estudis. 

siguiente enmienda que consiste en añadir a 
los  dos  puntos  la  frase:  “estudiar  la 
posibilidad”.

Sometida a  votación ordinaria  la  enmienda 
es  aprobada  por  unanimidad  de  los 
concejales presentes.

Tras el debate abierto el Pleno en votación 
ordinaria por unanimidad APRUEBA:

1º.- Estudiar la posibilidad de plantar arboles 
a los alrededores de las entradas del CEIP la 
Rambla y Colegio La Milagrosa.

2º.-  Estudiar  la  posibilidad de mientras  los 
arboles  crecen  y  hacen  sombra  suficiente 
para poner resguardarnos bajo, instalar unas 
sombras artificiales (toldos o similares).

En este punto se produce debate, en el que 
toma la  palabra la  Portavoz del  Grupo AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix diciendo que 
votarán a favor dándole soporte a esta moción.

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo 
PSOE Agost,  Sra.  Benavente para decir  que 
también votarán a favor.

3º.-  MOCIÓN  PARA  EL 
EQUIPAMIENTO DE LA BIBLIOTECA 
MUNICIPAL  Y  APERTURA  DE  UNA 
SALA DE ESTUDIO.

“La presentación de esta moción se sustenta 
en las quejas y demandas de los opositores, 
universitarios,  estudiantes  de  secundaria, 
ciclos  formativos  y  otros  sectores  de  la 
educación no formal,  que viven en nuestro 
municipio  y  que,  en  la  investigación  de 
instalaciones con buenas condiciones para el 
estudio  y  con  la  libertad  horaria,  se  ven 
obligados a trasladarse a otros municipios.
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Per  este  motiu  des  de  “Fem  Poble” 
considerem  urgent  i  important  que 
s'habilite  una  sala  d'estudi  totalment 
condicionada  i  equipada  per  a  cobrir  les 
necessitats  dels  nostres  estudiants  i 
possibilitar  al  màxim  el  seu 
desenvolupament acadèmic i  professional. 
La majoria d'estes sales són desateses, cosa 
que no comportar cap augment de despesa.

D'altra  banda,  les  biblioteques  públiques 
han de facilitar als seus usuaris tot tipus de 
coneixement  i  informació  per  a 
l'aprenentatge  permanent  i  el 
desenvolupament  cultural,  proporcionant 
l'accés als nous recursos d'informació per a 
tots  els  ciutadans  al  marge  de  les  seues 
possibilitats  econòmiques  o  educatives. 
Tots sabem que Internet és una eina bàsica 
per  a  accedir  a  la  informació en el  segle 
XXI,  no  obstant  això  la  biblioteca 
municipal no disposa de cap ordinador en 
funcionament  ni  ofereix  servei  per  a  fer 
còpies de treballs als estudiants. 

Des de Fem Poble creiem que és necessari 
que  les  noves  tecnologies  arriben  a  les 
persones  que  no  tenen  accés,  sent 
accessibles per a tota la ciutadania per tal 
de disminuir la bretxa digital dels veïns i 
veïnes d'Agost.

Per tot això proposem al Ple els següents 
acords:

 •  La creació  d'un espai  d'estudi  amb un 
horari  ampli,  que  compte  amb  els 
equipaments  necessaris  per  a  donar  este 
serveis  com  disposar  d'una  xarxa  WIFI 
gratuïta i de qualitat i suficients endolls.
 •  Sol·licitar  a  la  Universitat  Miguel 
Hernández  la  donació  d'ordinadors  per  a 
l'equipament de la biblioteca municipal de 
manera  que  no  duga  a  terme  despesa 
extraordinària.

El  volumen  de  estudiantes  reclama  unos 
servicios de Biblioteca y la creación de una 
Sala de estudios que hasta ahora no se han 
prestado.  La biblioteca municipal  de Agost 
presta  servicio  al  ciudadano  de  lunes  a 
viernes de 17:30 a 20:30 y los sábados de 
10:00 a 13:00 horas.

Muchos  estudiantes  llevan  acabo  su 
actividad  lectiva  por  la  tarde,  dejando  el 
tiempo de estudio para las mañanas. Además, 
encontramos  opositores  que  dedican  una 
cantidad de horas a estudiar para lograr sus 
objetivos.  No  obstante,  actualmente  los 
habitantes de Agost no tienen ningún espacio 
en horario de mañana donde llevar  a cabo 
sus  actividades  complementarias 
relacionadas con sus estudios. 

Por  este  motivo  desde  “Fem  Poble” 
consideramos  urgente  e  importante  que  se 
habilite  una  sala  de  estudio  totalmente 
condicionada  y  equipada  para  cubrir  las 
necesidades  de  nuestros  estudiantes  y 
posibilitar  al  máximo  su  desarrollo 
académico  y  profesional.  La  mayoría  de 
estas  salas  son  desatendidas,  cosa  que  no 
comportar ningún aumento de gasto.

Por otro lado, las bibliotecas públicas han de 
facilitar  a  sus  usuarios  todo  tipo  de 
conocimiento  e  información  para  el 
aprendizaje  permanente  y  el  desarrollo 
cultural,  proporcionando  el  acceso  a  los 
nuevos recursos de información para  todos 
los  ciudadanos  al  margen  de  sus 
posibilidades  económicas  o  educativas. 
Todos  sabemos  que  Internet  es  una 
herramienta  básica  para  acceder  a  la 
información en el siglo XXI, no obstante la 
biblioteca  municipal  no  dispone  de  ningún 
ordenador  en  funcionamiento  ni  ofrece 
servicio para hacer copias de trabajos a los 
estudiantes. 
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 • Incloure servei d'impressió i fotocòpia a 
la biblioteca municipal per als estudiants.”

Després del debat obert sobre l'assumpte i 
sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple NO aprova, pels vots a favor del Grup 
PSOE Agost  (1)  ,  Grup  AIA Compromís 
per Agost (1) i Grup “Fem Poble” (1) i els 
vots en contra del Grup Populars d'Agost 
(6).

En este punt es produeix debat, en el qual 
pren la paraula la Portaveu del Grup AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix dient que 
a la biblioteca falten ordinadors i connexió 
wifi però el que no saben és perquè només 
sol·liciten  a  la  Universitat  Miguel 
Hernández la donació d'ordinadors ja que 
la  Universitat  d'Alacant  també  té  eixa 
possibilitat, es pot modificar i posar “a les 
universitats”. 

Intervé el Portaveu del Grup PSOE Agost, 
Sra.  Benavente  per  a  dir  que  votaran  a 
favor d'esta moció.

Presa  la  paraula  la  regidora  del  Grup 
Populars,  Sra.  Prieto  dient  que  són 
conscients que falta una sala d'estudi però 
de  moment  no  hi  ha  lloc  disponible  i 
tampoc poden habilitar una sala d'estudi ja 
que  no  disposen  d'espai.  Hi  ha  persones 
que van sol·licitar anar a la biblioteca per a 
a estudiar als matins i se'ls obri des de la 
casa de cultura. 
En  el  tema  del  wifi  es  va  parlar  amb 
l'informàtic  però  es  necessita  un  diferent 
del  de  la  Casa  de  Cultura  per  a  que  no 
accedisquen  a  les  dades  i  que  els 
ordinadors com van rebre de la Diputació 
es canviaran.

Contesta el Sr. Vicedo per a dir que 
no es pot  esperar  que la  gent  el  demane, 

Desde Fem Poble creemos que es necesario 
que  las  nuevas  tecnologías  llegan  a  las 
personas  que  no  tienen  acceso,  siendo 
accesibles para toda la ciudadanía por tal de 
disminuir la brecha digital de los vecinos y 
vecinas de Agost.

Por  todo  ello  proponemos  al  Pleno  los 
siguientes acuerdos:

 La creación de un espacio de estudio 
con  un  horario  amplio,  que  cuente 
con  los  equipamientos  necesarios 
para dar este servicios como disponer 
de una red WIFI gratuita y de calidad 
y suficientes enchufes.

 Solicitar  a  la  Universidad  Miguel 
Hernández  la  donación  de 
ordenadores para el equipamiento de 
la biblioteca municipal de forma que 
no lleve a cabo gasto extraordinario.

 Incluir  servicio  de  impresión  y 
fotocopia en la  biblioteca municipal 
para los estudiantes.”

Tras el debate abierto sobre el asunto y 
sometido a votación ordinaria, el Ayuntamien-
to en Pleno  NO aprueba, por los votos a favor 
del Grupo PSOE Agost (1) , Grupo AIA Com-
promís per Agost (1) y Grupo “Fem Poble” 
(1) y los votos en contra del Grupo Populares 
de Agost (6).

En este punto se produce debate, en el que 
toma la  palabra la  Portavoz del  Grupo AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix diciendo que 
en la biblioteca faltan ordenadores y conexión 
wifi  pero  lo  que  no  saben  es  porque  solo 
solicitan a la Universidad Miguel Hernández la 
donación  de  ordenadores  ya  que  la 
Universidad  de  Alicante  también  tiene  esa 
posibilidad, se puede modificar y poner “a las 
universidades”. 
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actualment existeixen espais a l'Ajuntament 
que estan tancats com és el jutjat de pau o 
una  sala  del  centre  social  que  es  pot 
utilitzar com a sala d'estudi. En quant a les 
fotocòpies  es  refereix  a  fotocòpies  de 
treballs  per  a  la  gent  que  no  tinga 
impressora  a  casa,  és  una  cosa  fàcil  de 
controlar  ja  que  es  pot  valorar  per  la 
funcionària que siga allí. 

Per  a  finalitzar  el  debat  en  este  punt  la 
regidora  del  Grup  Populars,  Sra.  Prieto 
pren  la  paraula  dient  que  es  tornarà  a 
publicitar  la  possibilitat  d'anar  a  la 
biblioteca per els matins i que si que està 
en ment en un futur fer una sala d'estudi, el 
que intenten és solucionar i millorar totes 
les peticions que els arriben.

9é.  DONAR  COMPTE  DELS 
DECRETS  DICTATS  PER 
L'ALCALDIA

S'adona dels Decrets dictats des de l'última 
sessió  ordinària  celebrada,  l'extracte  dels 
quals és el següent: 

Num Any Concepte.
992 2023Autoritzant assistència comissió 

de serveis a empleada municipal 
per a acudir a una reunió amb la 
jutgessa

993 2023Iniciant  procediments 
sancionadors per infraccions en 
matèria de trànsit.

994 2023Iniciant procediments sanciones 
per infraccions administratives

995 2023Aprovant la certificació núm. 5 
contracte  “reurbanització  del 
carrer  Sant  Ramón  i  un  tram 
carrer la Lloma”

996 2023Concedint  permís  per 
hospitalització  de  parent  a 
empleada municipal

997 2023Concedint  permís  per  vacances 
a diversos empleats municipals. 

Interviene  el  Portavoz  del  Grupo   PSOE 
Agost, Sra. Benavente para decir que votarán a 
favor de esta moción.

Toma  la  palabra  la  concejala  del  Grupo 
Populares,  Sra.  Prieto  diciendo  que  son 
conscientes de que falta una sala de estudio 
pero  de  momento  no  hay sitio  disponible  y 
tampoco pueden habilitar una sala de estudio 
ya que no disponen de espacio. Hay personas 
que solicitaron ir a la biblioteca para a estudiar 
por las mañanas y se les abre desde la casa de 
cultura. 

En  el  tema  del  wifi  se  habló  con  el 
informático pero se necesita uno diferente al 
de la Casa de Cultura para que no accedan a 
los  datos  y  que  los  ordenadores  como 
recibieron de la Diputación se cambiarán.

Contesta el Sr. Vicedo para decir que 
no se pueda esperar a que la gente lo pida, 
actualmente  existen  espacios  en  el 
Ayuntamiento que están cerrados como es el 
juzgado de paz o una sala del centro social que 
se  puede  utilizar  como  sala  de  estudio.  En 
cuanto a las fotocopias se refiere a fotocopias 
de  trabajos  para  la  gente  que  no  tenga 
impresora  en  casa,  es  una  cosa  fácil  de 
controlar  ya  que  se  puede  valorar  por  la 
funcionaria que esté allí. 

Para  finalizar  el  debate  en  este  punto  la 
concejala  del  Grupo  Populares,  Sra.  Prieto 
toma  la  palabra  diciendo  que  se  volverá  a 
publicitar la posibilidad de ir a la biblioteca por 
las mañana y que si que está en mente en un 
futuro  hacer  una  sala  de  estudio,  lo  que 
intentan  es  solucionar  y  mejorar  todas  las 
peticiones que les llegan.

9º.  DAR CUENTA DE LOS DECRETOS 
DICTADOS POR LA ALCALDÍA

Se  da  cuenta  de  los  Decretos  dictados 
desde la última sesión ordinaria celebrada, el 
extracto de los cuales es el siguiente:
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998 2023Atorgant  autorització 
d'inhumació de cadàver.

999 2023Atorgant  llicència  urbanística 
d'obres. Expt OM-6/23

1000 2023Aprovant justificació parcial de 
la  subvenció  realitzada 
assignació  grups  polítics  Grup 
Ciutadans.

1001 2023Aprovant justificació parcial de 
la  subvenció  realitzada 
assignació  grups  polítics  Grup 
AIA Compromís per Agost.

1002 2023Iniciant  expediente  baixes 
d'ofici  en  el  padró  municipal 
d'habitants.

1003 2023Aprovant justificació total de la 
subvenció  realitzada  assignació 
grups  polítics  Grup  PSOE 
Agost.

1004 2023Aprovant  justificació  total 
subvenció  realitzada  assignació 
grups  polítics  Grup  Municipal 
Populars d'Agost.

1005 2023Aprovant  el  Pla  de  Gestió  de 
Residus de l'obra “Execució de 
graderia  i  altres  millores  en  el 
poliesportiu municipal”

1006 2023Aprovant  el  Pla  de  Seguretat  i 
Salut en el Treball de les obres 
“Execució  de  graderia  i  altres 
millores  en  el  poliesportiu 
municipal”

1007 2023Concedint  permís  per  vacances 
a diversos empleats municipals. 

1008 2023Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

1009 2023Donant  de  baixa  en  el  Servei 
d'Ajuda a domicili de la usuària 
SIUSS 923.

1010 2023Aprovant  el  padró  de  mercat 
municipal del mes de setembre

1011 2023Adjudicant  el  contracte  de 
gestió  de  la  Campanya  Bons 
Agost a l'empresa Digital Value 
SL 

1012 2023Atorgant llicència municipal per 
a  la  tinença  d'animals 
potencialment perillosos.

Num Año Concepto.
992 2023Autorizando  asistencia  comisión 

de  servicios  a  empleada 
municipal  para  acudir  a  una 
reunión con la jueza

993 2023Iniciando  procedimientos 
sancionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

994 2023Iniciando  procedimientos 
sanciones  por  infracciones 
administrativas

995 2023Aprobando la  certificación n.º  5 
contrato  “reurbanización  de  la 
calle San Ramón y un tramo calle 
la Lloma”

996 2023Concediendo  permiso  por 
hospitalización  de  pariente  a 
empleada municipal

997 2023Concediendo  permiso  por 
vacaciones a diversos empleados 
municipales. 

998 2023Otorgando  autorización  de 
inhumación de cadáver.

999 2023Otorgando licencia urbanística de 
obras. Expt OM-6/23

1000 2023Aprobando  justificación  parcial 
de  la  subvención  realizada 
asignación  grupos  políticos 
Grupo Ciudadanos.

1001 2023Aprobando  justificación  parcial 
de  la  subvención  realizada 
asignación grupos políticos Grup 
AIA Compromís per Agost.

1002 2023Iniciando  expediente  bajas  de 
oficio en el padrón municipal de 
habitantes.

1003 2023Aprobando  justificación  total  de 
la  subvención  realizada 
asignación  grupos  políticos 
Grupo PSOE Agost.

1004 2023Aprobando  justificación  total 
subvención  realizada  asignación 
grupos políticos Grupo Municipal 
Populares de Agost.

1005 2023Aprobando el Plan de Gestión de 
Residuos  de  la  obra  “Ejecución 
de graderío y otras mejoras en el 
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1013 2023Aprovant  el  reconeixement  de 
les obligacions

1014 2023Convocant  una  sessió  de  la 
Comissió  d'Intervenció  Social 
per al dia 13 d'agost.

1015 2023Convocant sessió ordinària de la 
Comissió  Tècnica  Valoració  de 
Prestacions  Econòmiques 
d'Urgència Social i Desprotecció

1016 2023Aprovant  bases  inscripció 
activitats  de  promoció  de 
l'autonomia personal i prevenció 
de la Dependència.

1017 2023Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions

1018 2023Aprovant la generació de crèdits 
proposada.

1019 2023Aprovant  la  sol·licitud 
devolució d'ingressos indeguts.

1020 2023Declarant  baixa  voluntari  a 
empleada municipal

1021 2023Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

1022 2023Concedint  permís  per  vacances 
a diversos empleats municipals. 

1023 2023Aprovant  el  Pla  de  Seguretat  i 
Salut en el Treball de les obres “ 
Millora del  camí del  Campet a 
la Rambla del Alabastre” 

1024 2023Estimant  al·legacions 
presentades  Grup  AIA 
Compromís  per  Agost 
assignació  grups  polítics- 
al·legacions.

1025 2023Rectificant  error  decret  núm. 
1020/2023

1026 2023Ordenant  devolució  ingressos 
indeguts

1027 2023Ordenat  devolució  ingressos 
indeguts

1028 2023Establint fixació dies celebració 
Junta de Govern Local

1029 2023Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

1030 2023Autorizando  a  funcionarios 
municipales  para  solicitar  el 
certificado digital de la FNMT.

polideportivo municipal”
1006 2023Aprobando el Plan de Seguridad 

y Salud en el Trabajo de las obras 
“Ejecución  de  graderío  y  otras 
mejoras  en  el  polideportivo 
municipal”

1007 2023Concediendo  permiso  por 
vacaciones a diversos empleados 
municipales. 

1008 2023Concediendo permiso por asuntos 
particulares a diversos empleados 
municipales.

1009 2023Dando de baja en el Servicio de 
Ayuda a Domicilio de la usuaria 
SIUSS 923.

1010 2023Aprobando el padrón de mercado 
municipal del mes de septiembre

1011 2023Adjudicando  el  contrato  de 
gestión  de  la  Campaña  Bonos 
Agost a la empresa Digital Value 
SL 

1012 2023Otorgando  licencia  municipal 
para  la  tenencia  de  animales 
potencialmente peligrosos.

1013 2023Aprobando el reconocimiento de 
las obligaciones

1014 2023Convocando  una  sesión  de  la 
Comisión de Intervención Social 
para el día 13 de agosto.

1015 2023Convocando  sesión  ordinaria  de 
la  Comisión  Técnica  Valoración 
de  Prestaciones  Económicas  de 
Urgencia Social y Desprotección

1016 2023Aprobando  bases  inscripción 
actividades  de  promoción  de  la 
autonomía personal y prevención 
de la Dependencia.

1017 2023Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones

1018 2023Aprobando  la  generación  de 
créditos propuesta.

1019 2023Aprobando  la  solicitud 
devolución de ingresos indebidos.

1020 2023Declarando  baja  voluntario  a 
empleada municipal

1021 2023Concediendo permiso por asuntos 
particulares a diversos empleados 
municipales.

1022 2023Concediendo  permiso  por 
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1031 2023Convocant sessió extraordinària 
junta de govern local

1032 2023Rectificant  contracte  de  servei 
impressió, digitalització i copiat 
de l'Ajuntament

1033 2023Concedint carnet “Gent Activa”
1034 2023Iniciant  procediments 

sancionadors per infraccions en 
matèria de trànsit.

1035 2023Aprovant pagaments a justificar 
per  l'emissió  de  certificats  de 
representant.

1036 2023Donant  accés  a  l'expedients  de 
gestiona  a  regidor  Grup  “Fem 
Poble”

1037 2023Arxivant  expediente  sol·licitud 
llicencia  de  gual  en  carrer 
rambla chapí núm. 114 B

1038 2023Concedint  bestreta  reintegrable 
a empleat municipal

1039 2023Declarant  a  menor  en  situació 
legal de risc.

1040 2023Declarant  a  menor  en  situació 
legal de risc.

1041 2023Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions

1042 2023Concedint  Prestacions 
Econòmiques individualitzades

1043 2023Aprovant liquidació taxa per la 
prestació del servei d'abocament 
d'enderroc i altres.

1044 2023Iniciant  procediments 
sancionadors per infraccions en 
matèria de trànsit.

1045 2023Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions

1046 2023Aprovant  relació  expositors 
nous  Fira  Artesanal  i 
Gastronòmica d'Agost.

1047 2023Aprovant la relació adjudicataris 
renovats  expositors  Fira 
Artesanal  i  Gastronòmica 
d'Agost.

1048 2023Autoritzant  l'assistència  a  una 
acció  formativa  durant  la 
jornada  laboral  a  funcionari 
municipal.

1049 2023Aprovant  certificació  núm.  1 
contracte  “Adequació  del  camí 

vacaciones a diversos empleados 
municipales. 

1023 2023Aprobando el Plan de Seguridad 
y Salud en el Trabajo de las obras 
“ Mejora del camino del Campet 
a la Rambla del Alabastre” 

1024 2023Estimando  alegaciones 
presentadas  Grupo  AIA 
Compromís per Agost asignación 
grupos políticos- alegaciones.

1025 2023Rectificando  error  decreto  n.º 
1020/2023

1026 2023Ordenando  devolución  ingresos 
indebidos

1027 2023Ordenado  devolución  ingresos 
indebidos

1028 2023Estableciendo  fijación  días 
celebración  Junta  de  Gobierno 
Local

1029 2023Concediendo permiso por asuntos 
particulares a diversos empleados 
municipales.

1030 2023Autorizando  a  funcionarios 
municipales  para  solicitar  el 
certificado digital de la FNMT.

1031 2023Convocando  sesión 
extraordinaria  junta  de  gobierno 
local

1032 2023Rectificando contrato de servicio 
impresión,  digitalización  y 
copiado del Ayuntamiento

1033 2023Concediendo  carné  “Gent 
Activa”

1034 2023Iniciando  procedimientos 
sancionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

1035 2023Aprobando pagos a justificar por 
la  emisión  de  certificados  de 
representante.

1036 2023Dando acceso  al  expedientes  de 
gestiona a concejal  Grupo “Fem 
Poble”

1037 2023Archivando  expediente  solicitud 
licencia de vado en calle rambla 
chapí n.º 114 B

1038 2023Concediendo  anticipo 
reintegrable  a  empleado 
municipal

1039 2023Declarando a menor en situación 
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rural de Monforte a Sant Vicent 
en l'acabe municipal d'Agost”

1050 2023Anul·lant i deixar sense efecte el 
Decret  d'alcaldia  núm. 
2023/0398  per  motius  de 
renúncia

1051 2023Convocant  una  sessió  de  la 
comissió  d'Intervenció  Social 
per al dia 27 de setembre

1052 2023Convocant  una sessió ordinària 
de  la  Comissió  Tècnica 
Valoració  de  Prestacions 
Econòmiques d'Urgència Social 
i Desprotecció per al dia 27 de 
setembre

1053 2023Aprovant la generació de crèdits 
proposada.

1054 2023Iniciant procediments sanciones 
per infraccions administratives

1055 2023Declarant  baixa  voluntària  de 
l'emprat  personal  laboral 
temporal en el taller d'ocupació

1056 2023Aprovant  sol·licitud  de 
devolució  de  les  taxes  en 
concepte  de  llicència 
d'exhumació  per  la  mercantil 
ASV FENESER SL.

1057 2023Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

1058 2023Concedint  permís  per  vacances 
a diversos empleats municipals. 

1059 2023Aprovant  certificació  núm.  2 
contracte  “Adequació  del  camí 
rural de Monforte a Sant Vicent 
en el terme municipal d'Agost”

1060 2023Concedint  permís  lactància  fill 
menor  de  dotze  mesos  a 
empleada municipal

1061 2023Aprovant  reconeixement  de  les 
obligacions

1062 2023Concedint gual permanent en c. 
Rambla Chapí núm. 21 B

1063 2023Concedint gual permanent en C. 
Rambla chapí núm. 51 baix

1064 2023Aprovant  liquidació  final 
exercici  2022  ICIO  a  Nedgia 
cegas , SA

1065 2023Aprovant  certificació  núm.  1 

legal de riesgo.
1040 2023Declarando a menor en situación 

legal de riesgo.
1041 2023Ordenando  el  pago  de  las 

obligaciones
1042 2023Concediendo  Prestaciones 

Económicas individualizadas
1043 2023Aprobando liquidación tasa por la 

prestación del servicio de vertido 
de escombro y otros.

1044 2023Iniciando  procedimientos 
sancionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

1045 2023Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones

1046 2023Aprobando  relación  expositores 
nuevos  Feria  Artesanal  y 
Gastronómica de Agost.

1047 2023Aprobando  la  relación 
adjudicatarios  renovados 
expositores  Feria  Artesanal  y 
Gastronómica de Agost.

1048 2023Autorizando  la  asistencia  a  una 
acción  formativa  durante  la 
jornada  laboral  a  funcionario 
municipal.

1049 2023Aprobando  certificación  n.º  1 
contrato “Adecuación del camino 
rural de Monforte a San Vicente 
en  el  termino  municipal  de 
Agost”

1050 2023Anulando  y  dejar  sin  efecto  el 
Decreto de alcaldía n.º 2023/0398 
por motivos de renuncia

1051 2023Convocando  una  sesión  de  la 
comisión  de  Intervención  Social 
para el día 27 de septiembre

1052 2023Convocando una sesión ordinaria 
de  la  Comisión  Técnica 
Valoración  de  Prestaciones 
Económicas de Urgencia Social y 
Desprotección para  el  día  27 de 
septiembre

1053 2023Aprobando  la  generación  de 
créditos propuesta.

1054 2023Iniciando  procedimientos 
sanciones  por  infracciones 
administrativas

1055 2023Declarando baja voluntaria de la 
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contracte  “Reparació  integral 
dels bombaments aigua residual 
dels  Polígons  Industrials  de  la 
Escandella i Els Castellans”

1066 2023Aprovant  generació  de  crèdits 
proposada

1067 2023Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions

1068 2023Aprovant  certificació  número 
final “ Adequació del camí rural 
de Monforte a Sant Vicent en el 
terme municipal d'Agost”

1069 2023Desestimant  al·legacions 
presentades pel Grup Municipal 
Ciutadans exp justificació de les 
assignacions  a  grups  polítics- 
al·legacions.

1070 2023Participant  projecte  comú 
CeramiTur  subvenció  línies 
ajudes  per  a  la  creació, 
innovació  i  enfortiment 
d'experiències Turisme Espanya 
2023 

1071 2023Declarant deserta la licitació per 
contracte  de  subministraments 
per  Procediment  Obert 
Simplificat.

1072 2023Atorgant  autorització 
d'inhumació de cadàver.

1073 2023Rectificant  resolució  d'alcaldia 
núm.  162/2022  de  data 
17/02/2022

1074 2023Acceptant  renúncia  voluntària 
de l'empleat municipal en el lloc 
d'agent de la policia local

1075 2023Ordenant pagaments a justificar
1076 2023Iniciant  procediments 

sancionadors per infraccions en 
matèria de trànsit.

1077 2023Aprovant pagaments a justificar 
per a enviament de burofax

1078 2023Autoritzant  l'assistència  a  una 
acció  formativa  durant  la 
jornada  laboral  a  funcionari 
municipal.

1079 2023Concedint  permís  per  vacances 
a diversos empleats municipals. 

1080 2023Aprovant  certificació  núm.  4 
contracte  “Restauració  de  la 

empleado  personal  laboral 
temporal en el taller de empleo

1056 2023Aprobando  solicitud  de 
devolución  de  las  tasas  en 
concepto  de  licencia  de 
exhumación  por  la  mercantil 
ASV FENESER SL.

1057 2023Concediendo permiso por asuntos 
particulares a diversos empleados 
municipales.

1058 2023Concediendo  permiso  por 
vacaciones a diversos empleados 
municipales. 

1059 2023Aprobando  certificación  n.º  2 
contrato “Adecuación del camino 
rural de Monforte a San Vicente 
en  el  término  municipal  de 
Agost”

1060 2023Concediendo  permiso  lactancia 
hijo  menor  de  doce  meses  a 
empleada municipal

1061 2023Aprobando reconocimiento de las 
obligaciones

1062 2023Concediendo vado permanente en 
c. Rambla Chapí n.º 21 B

1063 2023Concediendo vado permanente en 
C. Rambla chapí n.º 51 bajo

1064 2023Aprobando  liquidación  final 
ejercicio  2022  ICIO  a  Nedgia 
cegas , SA

1065 2023Aprobando  certificación  n.º  1 
contrato “Reparación integral  de 
los bombeos agua residual de los 
Polígonos  Industriales  de  la 
Escandella y Els Castellans”

1066 2023Aprobando  generación  de 
créditos propuesta

1067 2023Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones

1068 2023Aprobando  certificación  número 
final  “  Adecuación  del  camino 
rural de Monforte a San Vicente 
en  el  término  municipal  de 
Agost”

1069 2023Desestimando  alegaciones 
presentadas  por  el  Grupo 
Municipal  Ciudadanos  exp 
justificación de las asignaciones a 
grupos políticos- alegaciones.
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portada  lateral  de  Sant  Pere  i 
part  del  coberta  de  l'Església 
Parroquial de Sant Pere Apóstol 
d'Agost”

1081 2023Concedint  permís  per  a 
concórrer  a  exàmens  finals  a 
empleada municipal

1082 2023Autoritzant  assistència  de 
comissió de serveis a empleada 
municipal  per  a  acudir  a  un 
seminari

1083 2023Convocant  sessió  ordinària 
Junta de Govern Local per al dia 
27 de setembre

1084 2023Aprovant justificació presentada 
del pagament a justificar.

1085 2023Aprovant  generació  de  crèdits 
proposada

1086 2023Aprovant  quatre  justificacions 
dels pagaments a justificar.

1087 2023Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

1088 2023Atorgant  autorització  per  a 
exhumació de cadàver.

1089 2023Atorgant  autorització  per  a 
exhumació de cadàver.

1090 2023Aprovant transferència de crèdit 
proposada

1091 2023Aprovant  reconeixement  de  les 
obligacions

1092 2023Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions

1093 2023Concedint  compatibilitat 
urbanística.Expte IVU-11/23.

1094 2023Sol·licitant  continuïtat  del 
conveni FVMP- LABORA

1095 2023Aprovant  la  justificació 
presentada  del  pagament  a 
justificar.

1096 2023Iniciant  expedient  per  a 
contractació  per  procediment 
negociat sense publicitat.

1097 2023Concedint  permís  per 
hospitalització de familiar.

1098 2023Aprovant  obligacions  nòmina 
mes de setembre

1099 2023Concedint  compatibilitat 
urbanística. Expte IVU-12/23.

1070 2023Participando  proyecto  común 
CeramiTur  subvención  líneas 
ayudas  para  la  creación, 
innovación  y  fortalecimiento  de 
experiencias  Turismo  España 
2023 

1071 2023Declarando  desierta  la  licitación 
por  contrato  de  suministros  por 
Procedimiento  Abierto 
Simplificado.

1072 2023Otorgando  autorización  de 
inhumación de cadáver.

1073 2023Rectificando  resolución  de 
alcaldía  n.º  162/2022  de  fecha 
17/02/2022

1074 2023Aceptando  renuncia  voluntaria 
del  empleado  municipal  en  el 
puesto  de  agente  de  la  policía 
local

1075 2023Ordenando pagos a justificar
1076 2023Iniciando  procedimientos 

sancionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

1077 2023Aprobando pagos a justificar para 
envío de burofax

1078 2023Autorizando  la  asistencia  a  una 
acción  formativa  durante  la 
jornada  laboral  a  funcionario 
municipal.

1079 2023Concediendo  permiso  por 
vacaciones a diversos empleados 
municipales. 

1080 2023Aprobando  certificación  n.º  4 
contrato  “Restauración  de  la 
portada  lateral  de  San  Pedro  y 
parte de al cubierta de la Iglesia 
Parroquial de San Pedro Apóstol 
de Agost”

1081 2023Concediendo  permiso  para 
concurrir  a  exámenes  finales  a 
empleada municipal

1082 2023Autorizando  asistencia  de 
comisión de servicios a empleada 
municipal  para  acudir  a  un 
seminario

1083 2023Convocando  sesión  ordinaria 
Junta de Gobierno Local para el 
día 27 de septiembre

1084 2023Aprobando  justificación 
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1100 2023Concedint carn activa a veïns
1101 2023Ordenant  el  pagament  de  les 

obligacions
1102 2023Rectificant  decret  núm.  2021-

401 i 2023-180
1103 2023Convocant  sessió  ordinària 

comissió  tècnica  valoració  de 
prestacions econòmiques

1104 2023Convocant  comissió 
d'intervenció social

1105 2023Donant per desistit  llicència de 
segregació. Ls-1/18

1106 2023Aprovant  assignacions  a  grups 
municipals

1107 2023Aprovant  reconeixement  de  les 
obligacions

1108 2023Concedint  les  Prestacions 
Econòmiques Individualitzada

1109 2023Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

1110 2023Nomenant  membres  del  Jurat 
per  al  Concurs  de 
Reinterpretació  Peça  de  l'any 
2023.

1111 2023Denegant  llicència  de 
segregació. Expedient Ls 7/22

1112 2023Aprovant  el  Padró  de  Mercat 
Municipal mes d'octubre

1113 2023Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions

1114 2023Resolució  d'Alcaldia  núm. 
1114/2023  anul·lat  per  error 
informàtic

1115 2023Aprovant  noves  bases  per  a  la 
inscripció  escoles  esportives 
municipals d'hivern

1116 2023Aprovant  modificació  puntual 
núm. 23. Aprovació de l'informe 
ambiental i territorial estratègic.

1117 2023Aprovant  relació  convocatòria 
expositors  fira  artesanal  i 
gastronòmica d'Agost.

1118 2023Concedint  a  l'empleada 
municipal  compensació  per 
assistència  al  curs  “Extinció 
d'incendis”  fora  de  l'horari  de 
treball

1119 2023Iniciant  procediments 

presentada del pago a justificar.
1085 2023Aprobando  generación  de 

créditos propuesta
1086 2023Aprobando cuatro justificaciones 

de los pagos a justificar.
1087 2023Concediendo permiso por asuntos 

particulares a diversos empleados 
municipales.

1088 2023Otorgando  autorización  para 
exhumación de cadáver.

1089 2023Otorgando  autorización  para 
exhumación de cadáver.

1090 2023Aprobando  transferencia  de 
crédito propuesta

1091 2023Aprobando reconocimiento de las 
obligaciones

1092 2023Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones

1093 2023Concediendo  compatibilidad 
urbanística. Expre IVU-11/23.

1094 2023Solicitando  continuidad  del 
convenio FVMP- LABORA

1095 2023Aprobando  la  justificación 
presentada del pago a justificar.

1096 2023Iniciando  expediente  para 
contratación  por  procedimiento 
negociado sin publicidad.

1097 2023Concediendo  permiso  por 
hospitalización de familiar.

1098 2023Aprobando  obligaciones  nómina 
mes de septiembre

1099 2023Concediendo  compatibilidad 
urbanística. Expre IVU-12/23.

1100 2023Concediendo  carne  activa  a 
vecinos

1101 2023Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones

1102 2023Rectificando  decreto  n.º  2021-
401 y 2023-180

1103 2023Convocando  sesión  ordinaria 
comisión  técnica  valoración  de 
prestaciones económicas

1104 2023Convocando  comisión  de 
intervención social

1105 2023Dando  por  desistido  licencia  de 
segregación. Ls-1/18

1106 2023Aprobando asignaciones a grupos 
municipales

1107 2023Aprobando reconocimiento de las 
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sancionadors per infraccions en 
matèria de trànsit.

1120 2023Adjudicant  contracte  de  la 
realització actuació La banda a 
la  companyia  UNA  ALTRA 
BANDA SL

1121 2023Aprovant  generació  de  crèdits 
proposada

1122 2023Iniciant  expedient  per  a  la 
contractació  adequació  i 
millores  en  les  infraestructures 
del camp de futbol municipal

1123 2023Aprovant  expedient  de 
contractació  “Adquisició  i 
instal·lació  de  butaques  i 
adquisició de seients infantils”

1124 2023Aprovant  sol·licitud  devolució 
de  les  taxes  concessió  dret 
funerari ASV FUNESER SL

1125 2023Interposant  recurs  d'alçada 
contra  la  Resolució  pel  qual 
s'atorga  Autorització 
Administrativa  a  Lavanda 
Desenvolupament Espanya SL

1126 2023Concediendo  transmisión 
derecho  funerario  calle  San 
Ramón n.º 71

1127 2023Aprovant  llistat  d'alumnes 
admesos  Escoles  esportives 
Municipals d'hivern.

1128 2023Donant  accés  a  la  regidora  del 
Grup AIA Compromís per agost 
a  expedients  de  gestiona 
sol·licitats.

1129 2023Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

1130 2023Concedint  permís  per  vacances 
a diversos empleats municipals. 

1131 2023Interposant  recurs  d'alçada 
contra  Resolució  a  Luminora 
Solar Cinc SL

1132 2023Concedint canvi de titularitat del 
dret  funerari  en  carrer  Sant 
Ignasi núm. 8.

1133 2023Convocant  Comissió 
Informativa  d'Alcaldia, 
Secretària,  Règim  Interior 
Urbanisme i Infraestructura.

obligaciones
1108 2023Concediendo  las  Prestaciones 

Económicas Individualizada
1109 2023Concediendo permiso por asuntos 

particulares a diversos empleados 
municipales.

1110 2023Nombrando miembros del Jurado 
para  el  Concurso  de 
Reinterpretación  Pieza  del  año 
2023.

1111 2023Denegando  licencia  de 
segregación. Expediente Ls 7/22

1112 2023Aprobando el Padrón de Mercado 
Municipal mes de octubre

1113 2023Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones

1114 2023Resolución  de  Alcaldía  n.º 
1114/2023  anulado  por  error 
informático

1115 2023Aprobando nuevas bases para la 
inscripción  escuelas  deportivas 
municipales de invierno

1116 2023Aprobando modificación puntual 
n.º  23.  Aprobación  del  informe 
ambiental y territorial estratégico.

1117 2023Aprobando relación convocatoria 
expositores  feria  artesanal  y 
gastronómica de Agost.

1118 2023Concediendo  a  la  empleada 
municipal  compensación  por 
asistencia al curso “Extinción de 
incendios”  fuera  del  horario  de 
trabajo

1119 2023Iniciando  procedimientos 
sancionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

1120 2023Adjudicando  contrato  de  la 
realización actuación La banda a 
la compañía OTRA BANDA SL

1121 2023Aprobando  generación  de 
créditos propuesta

1122 2023Iniciando  expediente  para  la 
contratación  adecuación  y 
mejoras  en  las  infraestructuras 
del campo de fútbol municipal

1123 2023Aprobando  expediente  de 
contratación  “Adquisición  e 
instalación  de  butacas  y 
adquisición  de  asientos 
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1134 2023Convocant  Junta  de  Govern 
Local per al dia 11 d'octubre de 
2023.

2023 1135Adjudicant contracte lot núm. 3 
“Adquisició  i  instal·lació  de 
telons  i  cortinatges”  a 
Cinetrónica S.L

2023 1136Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  procés 
d'estabilització  dues  places 
d'Ajudant d'oficis.

2023 1137Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  processe 
estabilització  cinc  places  de 
conserge.

2023 1138Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  processe 
estabilització  nou  places 
d'Operari de neteja.

2023 1139Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  processe 
estabilització  una  plaça  de 
tècnic en informàtica.

2023 1140Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  processe 
estabilització  una  plaça 
d'auxiliar  d'administració 
general.

2023 1141Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  processe 
estabilització  una  plaça 
d'auxiliar de Biblioteca i Arxiu.

2023 1142Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  processe 
estabilització  una  plaça 
d'auxiliar de llar.

2023 1143Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  processe 
estabilització  una  plaça 
d'arquitecte.

2023 1144Aprovant  definitivament 
aspirants  aprovats  processe 
estabilització  una  plaça  de 
professora E.P.A

2023 1145Iniciant  procediments 
sancionadors per infraccions en 
matèria de trànsit.

2023 1146Iniciant  procediments 
sancionadors per infraccions en 

infantiles”
1124 2023Aprobando  solicitud  devolución 

de  las  tasas  concesión  derecho 
funerario ASV FUNESER SL

1125 2023Interponiendo  recurso  de  alzada 
contra la Resolución por el que se 
otorga  Autorización 
Administrativa  a  Lavanda 
Desarrollo España SL

1126 2023Concediendo transmisión derecho 
funerario calle San Ramón n.º 71

1127 2023Aprobando  listado  de  alumnos 
admitidos  Escuelas  deportivas 
Municipales de invierno.

1128 2023Dando acceso a la concejala del 
Grupo AIA Compromís per agost 
a  expedientes  de  gestiona 
solicitados.

1129 2023Concediendo permiso por asuntos 
particulares a diversos empleados 
municipales.

1130 2023Concediendo  permiso  por 
vacaciones a diversos empleados 
municipales. 

1131 2023Interponiendo  recurso  de  alzada 
contra  Resolución  a  Luminora 
Solar Cinco SL

1132 2023Concediendo  cambio  de 
titularidad  del  derecho  funerario 
en calle San Ignacio n.º 8.

1133 2023Convocando  Comisión 
Informativa  de  Alcaldía, 
Secretaria,  Régimen  Interior 
Urbanismo e Infraestructura.

1134 2023Convocando  Junta  de  Gobierno 
Local para el día 11 de octubre de 
2023.

2023 1135Adjudicando  contrato  lote  n.º  3 
“Adquisición  e  instalación  de 
telones  y  cortinajes”  a 
Cinetrónica S.L

2023 1136Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso  de 
estabilización  dos  plazas  de 
Ayudante de oficios.

2023 1137Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso 
estabilización  cinco  plazas  de 
conserje.
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matèria de trànsit.
2023 1147Modificant  canvi  de  titularitat 

gual  permanent  situat  en  c/ 
llevadora  Carmen  Conde  núm. 
1.

2023 1148Concedint  noves  plaques  de 
gual  permanent  situat  en  Avd. 
Consell País Valencià núm. 17.

2023 1149Nomenant persones funcionàries 
membres  de  la  Comissió 
Selecció  contractació  urgent  i 
temporal  del  lloc  d'auxiliar 
d'ajuda a domicili.

2023 1150Aprovant  transferència  de 
crèdits posada

2023 1151Autoritzant autorització per a la 
inhumació de cadàver.

2023 1152Donant  accés  a  expedients  de 
Gestiona  a  regidor  Grup  Fem 
Poble

2023 1153Reconeixent dret funerari situat 
en  c/  Santa  Anna  núm.  31  4t 
andana.

2023 1154Aprovant la generació de crèdits 
proposada.

2023 1155Atorgant llicencia gos perillós.
2023 1156Atorgant llicencia gos perillós.
2023 1157Rectificant  error  decret  núm. 

1137/2023
2023 1158Reconeixent  seté  trienni  a 

empleat municipal.
2023 1159Aprovant  reconeixement  de  les 

obligacions.
2023 1160Ordenant  el  pagament  de  les 

obligacions.
2023 1161Atorgant llicencia gos perillós.
2023 1162Concedint permís per assumptes 

particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

2023 1163Modificant jornada parcial de la 
funcionària interina lloc auxiliar 
administratiu  a  jornada 
completa.

2023 1164Modificant jornada parcial de la 
funcionària  interina  posat 
educadora  social  a  jornada 
completa.

2023 1165Iniciant  procediments 
sancionadors per infraccions en 

2023 1138Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso 
estabilización  nueve  plazas  de 
Operario de limpieza.

2023 1139Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso 
estabilización  una  plaza  de 
técnico en informática.

2023 1140Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso 
estabilización  una  plaza  de 
auxiliar  de  administración 
general.

2023 1141Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso 
estabilización  una  plaza  de 
auxiliar de Biblioteca y Archivo.

2023 1142Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso 
estabilización  una  plaza  de 
auxiliar de hogar.

2023 1143Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso 
estabilización  una  plaza  de 
arquitecto.

2023 1144Aprobando  definitivamente 
aspirantes  aprobados  proceso 
estabilización  una  plaza  de 
profesora E.P.A

2023 1145Iniciando  procedimientos 
sancionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

2023 1146Iniciando  procedimientos 
sancionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

2023 1147Modificando  cambio  de 
titularidad  vado  permanente 
situado en c/ comadrona Carmen 
Conde n.º 1.

2023 1148Concediendo  nuevas  placas  de 
vado permanente situado en Avd. 
Consell País Valencià n.º 17.

2023 1149Nombrando  personas 
funcionarias  miembros  de  la 
Comisión Selección contratación 
urgente y temporal del puesto de 
auxiliar de ayuda a domicilio.

2023 1150Aprobando  transferencia  de 
créditos puesta
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matèria de trànsit.
2023 1166Denegant  devolució  garantia 

definitiva  a  construccions 
Enciso i Jose

2023 1167Aprovant  l'expedient  de 
contractació  mitjançant 
procediment  obert  simplificat 
obres  “adequació  i  millores  en 
les infraestructures del camp de 
futbol municipal d'Agost”

2023 1168Aprovant  bases  reguladores 
concessió directa d'ajudes per a 
facilitar solucions residencials a 
persones  en  situació  d'especial 
vulnerabilitat.

2023 1169Aprovant  rectificació  de  la 
clàusula  novena  dels  Plecs  de 
clàusules  administratives 
particulars.

2023 1170Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions.

2023 1171Autoritzant  assistència  en 
comissió de serveis a empleada 
municipal  per  a  acudir  a  un 
seminari.

2023 1172Pedaç  a  la  regidora 
documentació. 

2023 1173Declarant  deserta  contracte  de 
serveis  per  procediment 
simplificat  “Activitats  físiques 
de  la  Regidoria  de  Benestar 
social “ 

2023 1174Autoritzant  els  interessats 
relaciones  realització  activitats 
amb foc sol·licitades.

2023 1175Convocant  sessió  ordinària 
comissió tècnica de valoració i 
seguiment  de  prestacions 
econòmiques d'urgència social i 
desprotecció.

2023 1176Donant  accés  d'expedients  de 
gestiona  a  regidora  Grup  AIA 
Compromís per Agost.

2023 1177Autoritzant  dret  a  la  formació 
contínua a empleat municipal.

2023 1178Iniciant expediente contractació 
“direcció d'obra per a les obres 
de “adequació i millores en les 
infraestructures  del  camp  de 

2023 1151Autorizando autorización para la 
inhumación de cadáver.

2023 1152Dando  acceso  a  expedientes  de 
Gestiona  a  concejal  Grupo  Fem 
Poble

2023 1153Reconociendo  derecho  funerario 
situado en c/ Santa Anna n.º 31 4º 
andana.

2023 1154Aprobando  la  generación  de 
créditos propuesta.

2023 1155Otorgando  licencia  perro 
peligroso.

2023 1156Otorgando  licencia  perro 
peligroso.

2023 1157Rectificando  error  decreto  núm. 
1137/2023

2023 1158Reconociendo  séptimo  trienio  a 
empleado municipal.

2023 1159Aprobando reconocimiento de las 
obligaciones.

2023 1160Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones.

2023 1161Otorgando  licencia  perro 
peligroso.

2023 1162Concediendo permiso por asuntos 
particulares a diversos empleados 
municipales.

2023 1163Modificando jornada parcial de la 
funcionaria  interina  puesto 
auxiliar  administrativo a  jornada 
completa.

2023 1164Modificando jornada parcial de la 
funcionaria  interina  puesto 
educadora  social  a  jornada 
completa.

2023 1165Iniciando  procedimientos 
sancionadores por infracciones en 
materia de tráfico.

2023 1166Denegando  devolución  garantía 
definitiva a construcciones enciso 
y jose

2023 1167Aprobando  el  expediente  de 
contratación  mediante 
procedimiento  abierto 
simplificado obras “adecuación y 
mejoras  en  las  infraestructuras 
del campo de fútbol municipal de 
Agost”

2023 1168Aprobando  bases  reguladoras 
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futbol municipal d'Agost”
2023 1179Aprovant  bases  i  convocatòria 

processe per  a  la  creació d'una 
borsa  d'ocupació  d'arquitecte 
tècnic.

2023 1180Aprovant indemnització a favor 
d'empleada  municipal  per 
exercir la Secretaria del Jutjat de 
pau d'Agost.

2023 1181Donant  accés  expedients 
gestiona  al  regidor  del  Grup 
Fem Poble

2023 1182Autoritzant  els  interessats 
relaciones  realització  activitats 
amb foc sol·licitades.

2023 1183Autoritzant  els  interessats 
relaciones  realització  activitats 
amb foc sol·licitades.

2023 1184Aprovant  reconeixement  de  les 
obligacions.

2023 1185Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

2023 1186Concedint  permís  per  vacances 
a diversos empleats municipals. 

2023 1187Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions.

2023 1188Atorgant llicencia gos perillós.
2023 1189Adjudicant contracte realització 

actuació Chucho companyia de 
teatre Zafirina teatre.

2023 1190Aprovant  llistat  definitiva 
participants  taller  de  memòria 
activa per a majors i taller lúdic 
educatiu per a menors

2023 1191Aprovant la generació de crèdits 
proposada.

2023 1192Aprovant  llistat  definitiu 
participants  gimnàstica  de 
manteniment.

2023 1193Aprovant  expedient  de 
contractació  mitjançant 
procediment  obert  simplificat 
“Adequació  i  millores  en  les 
infraestructures  del  camp  de 
futbol municipal d'Agost”

2023 1194Autoritzant  els  interessats 
relaciones  realització  activitats 
amb foc sol·licitades.

concesión directa de ayudas para 
facilitar soluciones habitacionales 
a  personas  en  situación  de 
especial vulnerabilidad.

2023 1169Aprobando  rectificación  de  la 
cláusula novena de los Pliegos de 
cláusulas  administrativas 
particulares.

2023 1170Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones.

2023 1171Autorizando  asistencia  en 
comisión de servicios a empleada 
municipal  para  acudir  a  un 
seminario.

2023 1172Remiendo  a  la  concejala 
documentación. 

2023 1173Declarando  desierta  contrato  de 
servicios  por  procedimiento 
simplificado “Actividades físicas 
de  la  Concejalía  de  Bienestar 
social “ 

2023 1174Autorizando  a  los  interesados 
relaciones realización actividades 
con fuego solicitadas.

2023 1175Convocando  sesión  ordinaria 
comisión técnica de valoración y 
seguimiento  de  prestaciones 
económicas de urgencia social y 
desprotección.

2023 1176Dando acceso de expedientes de 
gestiona a  concejala  Grupo AIA 
Compromís per Agost.

2023 1177Autorizando  derecho  a  la 
formación  continua  a  empleado 
municipal.

2023 1178Iniciando expediente contratación 
“dirección de obra para las obras 
de “adecuación y mejoras en las 
infraestructuras  del  campo  de 
fútbol municipal de Agost”

2023 1179Aprobando bases y convocatoria 
proceso para  la  creación de  una 
bolsa  de  empleo  de  arquitecto 
técnico.

2023 1180Aprobando  indemnización  a 
favor de empleada municipal por 
desempeñar  la  Secretaría  del 
Juzgado de paz de Agost.

2023 1181Dando  acceso  expedientes 

50



2023 1195Atorgant  llicència  de  primera 
ocupació LMO-9/23.

2023 1196Autoritzant  dret  a  la  formació 
contínua a empleat municipal.

2023 1197Aprovant  la  transferència  de 
crèdits proposada.

2023 1198Aprovant  certificació  número 
final “Reurbanització del carrer 
Sant Ramón i un tram de carrer 
La Lloma”

2023 1199Adjudicant  contracte  de  la 
realització actuació Cèl·lula a la 
companyia  Subcielo  Dansa 
aèria.

2023 1200Convocant  Comissió 
Informativa Sociocultural per al 
27 d'octubre.

2023 1201Convocant Comissió especial de 
comptes per al 27 d'octubre.

2023 1202Aprovant  reconeixement  de  les 
obligacions.

2023 1203Convocant  Comissió 
Informativa Alcaldia, Secretaria, 
Règim  Interior,  Urbanisme  i 
Infraestructura  per  al  27 
d'octubre.

2023 1204Concedint  permís  per  vacances 
a diversos empleats municipals. 

2023 1205Concedint permís per assumptes 
particulars  a  diversos  empleats 
municipals.

2023 1206Aprovant  liquidació 
corresponent  a  l'exercici  anual 
2023  de  la  DIC  de  Fills  de 
Francisco Morant SL.

2023 1207Ordenant  el  pagament  de  les 
obligacions.

2023 1208Remetent  expedient  al  Consell 
d'Empadronament per a informe 
baixa  del  Padró  Municipal 
d'habitants.

2023 1209Donant  accés  a  expedients  de 
Gestiona  a  regidor  Grup  Fem 
Poble

2023 1210Renovant  documentació  targeta 
llicencia  mercat  ambulant 
municipal per a l'exercici 2024.

2023 1211Convocant  Comissió 
d'Intervenció Social per al dia 8 

gestiona  al  concejal  del  Grupo 
Fem Poble

2023 1182Autorizando  a  los  interesados 
relaciones realización actividades 
con fuego solicitadas.

2023 1183Autorizando  a  los  interesados 
relaciones realización actividades 
con fuego solicitadas.

2023 1184Aprobando reconocimiento de las 
obligaciones.

2023 1185Concediendo permiso por asuntos 
particulares a diversos empleados 
municipales.

2023 1186Concediendo  permiso  por 
vacaciones a diversos empleados 
municipales. 

2023 1187Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones.

2023 1188Otorgando  licencia  perro 
peligroso.

2023 1189Adjudicando contrato realización 
actuación  Chucho  compañía  de 
teatro Zafirina teatre.

2023 1190Aprobando  listado  definitiva 
participantes  taller  de  memoria 
activa  para  mayores  y  taller 
lúdico educativo para menores

2023 1191Aprobando  la  generación  de 
créditos propuesta.

2023 1192Aprobando  listado  definitivo 
participantes  gimnasia  de 
mantenimiento.

2023 1193Aprobando  expediente  de 
contratación  mediante 
procedimiento  abierto 
simplificado  “Adecuación  y 
mejoras  en  las  infraestructuras 
del campo de fútbol municipal de 
Agost”

2023 1194Autorizando  a  los  interesados 
relaciones realización actividades 
con fuego solicitadas.

2023 1195Otorgando  licencia  de  primera 
ocupación LMO-9/23.

2023 1196Autorizando  derecho  a  la 
formación  continua  a  empleado 
municipal.

2023 1197Aprobando  la  transferencia  de 
créditos propuesta.
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de novembre.
2023 1212Autoritzant  els  interessats 

relaciones  realització  activitats 
amb foc sol·licitades.

2023 1213Convocant  sessió  ordinària 
Comissió Tècnica de Valoració i 
Prestacions  econòmiques 
d'Urgència social i Desprotecció 
per al 8 de novembre.

2023 1214Aprovant  la  transferència  de 
crèdits proposada.

2023 1215Autoritzant  els  interessats 
relaciones  realització  activitats 
amb foc sol·licitades.

2023 1216Convocant  sessió  de  la 
Comissió Tècnica Organitzativa 
de Serveis Socials.

2023 1217Aprovant  reconeixement  de  les 
obligacions.

2023 1218Autoritzant comissió de serveis 
a  empleada  municipal  per  a 
acudir  a  una  reunió  en  la 
Conselleria d'Igualtat 

2023 1219Denegant  llicència  de 
segregació. Expte LS-7/23.

2023 1220Denegant projecte de “Execució 
de  coberta  i  millora 
d'accessibilitat  en  trinquet 
municipal d'Agost.”

2023 1221Compensant  deute  pendent 
EKIPOS MITJANS contracte de 
servei  de  consergeria, 
manteniment  i  control 
d'accessos en el poliesportiu.

2023 1222Iniciant  expediente  modificació 
del  contracte  de  “Execució  de 
graderia  i  altres  millores  en  el 
Poliesportiu  Municipal 
d'Agost.”

2023 1223Aprovant  generació  de  crèdits 
proposada.

2023 1224Atorgant  llicència  urbanística 
expedient OM-1/22.

2023 1225Ordenant  paralització  i 
suspensió  d'expedient  de 
restauració  de  legalitat 
urbanística IU/ R-5/23.

2023 1226Aprovant la certificació número 
1  contracte  “Millora  del  camí 

2023 1198Aprobando  certificación  número 
final “Reurbanización de la calle 
San Ramón y un tramo de calle 
La Lloma”

2023 1199Adjudicando  contrato  de  la 
realización actuación Célula a la 
compañía Subcielo Danza aérea.

2023 1200Convocando  Comisión 
Informativa Sociocultural para el 
27 de octubre.

2023 1201Convocando  Comisión  especial 
de cuentas para el 27 de octubre.

2023 1202Aprobando reconocimiento de las 
obligaciones.

2023 1203Convocando  Comisión 
Informativa  Alcaldía,  Secretaría, 
Régimen  Interior,  Urbanismo  e 
Infraestructura  para  el  27  de 
octubre.

2023 1204Concediendo  permiso  por 
vacaciones a diversos empleados 
municipales. 

2023 1205Concediendo permiso por asuntos 
particulares a diversos empleados 
municipales.

2023 1206Aprobando  liquidación 
correspondiente al ejercicio anual 
2023  de  la  DIC  de  Hijos  de 
Francisco Morant SL.

2023 1207Ordenando  el  pago  de  las 
obligaciones.

2023 1208Remitiendo  expediente  al 
Consejo  de  Empadronamiento 
para  informe  baja  del  Padrón 
Municipal de habitantes.

2023 1209Dando  acceso  a  expedientes  de 
Gestiona  a  concejal  Grupo  Fem 
Poble

2023 1210Renovando  documentación 
tarjeta  licencia  mercadillo 
municipal para el ejercicio 2024.

2023 1211Convocando  Comisión  de 
Intervención Social para el día 8 
de noviembre.

2023 1212Autorizando  a  los  interesados 
relaciones realización actividades 
con fuego solicitadas.

2023 1213Convocando  sesión  ordinaria 
Comisión Técnica de Valoración 
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del Campet a Rambla Alabastre, 
en el t.m d'Agost”

2023 1227Aprovant la certificació número 
2 contracte “Millora i adequació 
en  el  recinte  del  Poliesportiu 
Municipal d'Agost.”

2023 1228Aprovant la certificació número 
1  “Millora  i  adequació  en  el 
recinte  del  Poliesportiu 
municipal d'Agost”

2023 1229Autoritzant  el  club  ciclista 
celebració  “  III  Ciclocròs 
L'Esperança Vila d’ Agost”

2023 1230Aprovant  certificació  final 
contracte “Millora del camí del 
Campet  a  la  Rambla  del 
Alabastre, en el t.m d'Agost”

2023 1231Iniciant  expedient  per  a  la 
contractació  “Servei  d'ajuda  a 
domicili  complementari  de 
l'Ajuntament d'Agost”.

2023 1232Convocant  Ple  sessió  ordinària 
per al 2 de novembre de 2023

El  Portaveu  del  Grup  Fem  Poble,  Sr. 
Vicedo,  sol·licita  aclariment  sobre  els 
següents DECRETS:

Decret núm. 1.011/2023- Sobre els bons de 
consum  s'ha  gastat  12.500€  en  l'empresa 
que  els  ha  gestionats,  entén  que  estos 
diners  no  estan  dins  de  la  subvenció  i 
l'aporta l'Ajuntament.
Contesta  la  regidora  del  Grup  Populars 
d'Agost,  Sra.  Penalva  per  a  dir  que 
l'aportació de l'Ajuntament és de 2.400€ la 
resta són subvencions diferents. 

Decret núm. 1.016/2023- Sobre els cursos i 
jornades de taller lúdic educatiu, considera 
que hi ha requisits d'accés que el que fan és 
bloquejar al fet que altres persones puguen 
fer-ho.  Pensa  que hauria  de  considerar-se 
preferència en comptes de requisit. 

y  Prestaciones  económicas  de 
Urgencia  social  y  Desprotección 
para el 8 de noviembre.

2023 1214Aprobando  la  transferencia  de 
créditos propuesta.

2023 1215Autorizando  a  los  interesados 
relaciones realización actividades 
con fuego solicitadas.

2023 1216Convocando  sesión  de  la 
Comisión  Técnica  Organizativa 
de Servicios Sociales.

2023 1217Aprobando reconocimiento de las 
obligaciones.

2023 1218Autorizando  comisión  de 
servicios  a  empleada  municipal 
para  acudir  a  una reunión en la 
Conselleria de Igualdad 

2023 1219Denegando  licencia  de 
segregación. Expte LS-7/23.

2023 1220Denegando  proyecto  de 
“Ejecución de cubierta y mejora 
de  accesibilidad  en  trinquete 
municipal de Agost.”

2023 1221Compensando  deuda  pendiente 
EKIPOS  MEDIOS  contrato  de 
servicio  de  conserjería, 
mantenimiento  y  control  de 
accesos en el polideportivo.

2023 1222Iniciando  expediente 
modificación  del  contrato  de 
“Ejecución  de  graderío  y  otras 
mejoras  en  el  Polideportivo 
Municipal de Agost.”

2023 1223Aprobando  generación  de 
créditos propuesta.

2023 1224Otorgando  licencia  urbanística 
expediente OM-1/22.

2023 1225Ordenando  paralización  y 
suspensión  de  expediente  de 
restauración  de  legalidad 
urbanística IU/ R-5/23.

2023 1226Aprobando  la  certificación 
número  1  contrato  “Mejora  del 
camino  del  Campet  a  Rambla 
Alabastre, en el t.m de Agost”

2023 1227Aprobando  la  certificación 
número  2  contrato  “Mejora  y 
adecuación  en  el  recinto  del 
Polideportivo  Municipal  de 
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Contesta  la  Portaveu  del  Grup 
Populars d'Agost, Sra. Carbonell dient que 
eixos  cursos  són per  a  eixes  persones  en 
concret i que es regeixen per procediments 
interns i  subvencions que es donen per a 
realitzar-los.

Decret núm. 1.050/2023 – Sobre subvenció 
d'una activitat  en el  museu,  pregunta  que 
activitat era i perquè no es va fer.

Contesta  la  regidora  del  Grup 
Populars  d'Agost,  Sra.  Prieto  dient  que 
l'activitat  consistia en una exposició però 
la resolució va vindre el 21 d'agost i no hi 
havia temps de fer-la i justificar-la en tan 
poc temps pel que es va decidir no fer-la.

Decret  núm.  1.053/2023-  Sobre  una 
transferència  de  crèdits  de  18.504€  de 
l'Administració General de l'Estat a Pacte 
contra la violència de genere, li  agradaria 
saber que s'ha fet.
Contesta  la  regidora  del  Grup  Populars, 
Sra. Carbonell dient que eixos diners és el 
que envien del Pacte d'Estat i que encara no 
s'ha fet res, cada departament proposa que 
vol  fer  amb eixos  diners  i  d'ací  ixen  els 
documóvil que es creen a l'Agost Jove, tot 
al voltant de la violència de gènere. 

Decret  núm.  1.065/2023-  Sobre  reparació 
de bombament del Polígon els Castellans i 
la Escandella, pregunta que s'ha fet.
Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  que  les 
bombes  estaven  defectuoses  i  ja  estan 
arreglats. 

Decret núm. 1.080/2023- Sobre l'aprovació 
de  la  quarta  certificació  del  portal  de 

Agost.”
2023 1228Aprobando  la  certificación 

número 1 “Mejora y adecuación 
en  el  recinto  del  Polideportivo 
municipal de Agost”

2023 1229Autorizando  al  club  ciclista 
celebración  “  III  Ciclocross  La 
Esperanza Vila d’ Agost”

2023 1230Aprobando  certificación  final 
contrato “Mejora del camino del 
Campet  a  la  Rambla  del 
Alabastre, en el t.m de Agost”

2023 1231Iniciando  expediente  para  la 
contratación “Servicio de ayuda a 
domicilio  complementario  del 
Ayuntamiento de Agost”.

2023 1232Convocando  Pleno  sesión 
ordinaria para el 2 de noviembre 
de 2023

El Portavoz del Grupo Fem Poble, Sr. Vice-
do, solicita aclaración sobre los siguientes DE-
CRETOS:

Decreto n.º 1.011/2023- Sobre los bonos de 
consumo se ha gastado 12.500€ en la empresa 
que los ha gestionado, entiende que este dinero 
no están dentro de la subvención y lo aporta el 
Ayuntamiento.

Contesta la concejala del Grupo Populares 
de Agost, Sra. Penalva para decir que la apor-
tación del Ayuntamiento es de 2.400€ el resto 
son subvenciones distintas. 

Decreto n.º 1.016/2023- Sobre los cursos y 
jornadas de taller lúdico educativo, considera 
que hay  requisitos de acceso que lo que hacen 
es bloquear a que otras personas puedan hacer-
lo.  Piensa que debería considerarse preferen-
cia en vez de requisito. 

Contesta la Portavoz del Grupo Popu-
lares  de  Agost,  Sra.  Carbonell  diciendo que 
esos cursos son para esas personas en concreto 
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l'església,  pregunta  si  l'església  és  del 
bisbat  perquè  les  restauracions  les  ha  de 
pagar l'Ajuntament.

Contesta el Sr. Alcalde que és una 
subvenció que ve de Diputació de l'àrea de 
cultura  d'uns  42.000  €  i  la  diferència  de 
5.000€  l'ha  posada  l'Ajuntament  per  a 
arreglar una porta que estava perillosa i cap 
a molts anys que estava amb una xarxa. 

Decret  núm.  1.116/2023-  Sobre  la 
modificació  puntual  per  a  demanar  un 
canvi  d'ús  on  es  vol  col·locar  la  policia 
local, pregunta qui és el titular del terreny 
ja que en l'informe tècnic estableix que no 
està dins de l'inventari municipal.

Contesta el Sr. Alcalde que el titular 
del terreny és l'Ajuntament i caldrà posar-
lo dins de l'inventari. 

Decret  núm.  1.121/2023-  Sobre 
amortització  d'un  préstec  de  l'IVACE  de 
42.000€  pregunta  que  era  i  si  tenim 
romanent  de  tresoreria  perquè  tenim  un 
prestem.

Contesta  el  Sr.  Alcalde que és  del 
canvi de led i el que es fa és amortitzar-lo.

Decret núm. 1.122/2023 – Sobre expedient 
de  contractació  d'adequació  millora  del 
camp de  futbol,  pregunta  que  com va  la 
tramitació.
Contesta el Sr. Alcalde que s'acaba ara com 
ara la licitació i la setmana que ve s'obrirà 
el primer sobre i consistirà a llevar el mur, 
canviar les graderies i fer-les accessibles. 

Decret  núm.  1.125/2023  i  1.131/2023- 
Sobre  les  fotovoltaiques  de  la  ceràmica  i 

y que se rigen por procedimientos internos y 
subvenciones que se dan para realizarlos.

Decreto n.º 1.050/2023 – Sobre subvención 
de una actividad en el museo, pregunta que ac-
tividad era y porque no se hizo.

Contesta la concejala del Grupo Popu-
lares de Agost, Sra. Prieto diciendo que la  ac-
tividad consistía en una exposición pero la re-
solución vino el 21 de agosto y no había tiem-
po de hacerla y justificarla en tan poco tiempo 
por lo que se decidió no hacerla.

Decreto n.º 1.053/2023- Sobre una transfe-
rencia de créditos de 18.504€ de la Adminis-
tración General del Estado a Pacto contra la 
violencia de genero, le gustaría saber que se ha 
hecho.

Contesta la concejala del Grupo Populares, 
Sra. Carbonell diciendo que  ese dinero es el 
que envían del Pacto de Estado y que todavía 
no se ha hecho nada, cada departamento pro-
pone que quiere hacer con ese dinero y  de ahí 
salen los documóvil que se crean en el Agost 
Jove, todo alrededor de la violencia de género. 

Decreto nº 1.065/2023- Sobre reparación de 
bombeo del Poligono els Castellans y la Es-
candella, pregunta que se ha hecho.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  diciendo  que  las 
bombas estaban defectuosas y ya están arregla-
dos. 

Decreto n.º  1.080/2023- Sobre la  aproba-
ción de la cuarta certificación del portal de la 
iglesia, pregunta si la iglesia es del obispado 
porque las restauraciones las tiene que pagar el 
Ayuntamiento.

Contesta el Sr. Alcalde que es una sub-
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del  secarral  on  es  presenten  dos  recursos 
que  són  iguals  i  les  fotovoltaiques 
cadascuna  té  unes  característiques 
diferents. El terreny de la ceràmica no està 
marcat  com  a  alt  valor  agrològic  van 
proposar iniciar el procés per a declarar-lo 
d'alt  valor  agrològic  ja  que eixos bancals 
tenen  reg,  pregunta  si  s'ha  iniciat  el 
procediment.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  que  el 
document més important està ja presentat 
que és l'estudi inicial de la zonificació on 
ve establit que terrenys són els d'alt valor 
agrològic i quals són les zones on es poden 
plantar i que la ceràmica està posat com a 
baix valor agrològic.

Intervé  el  Sr.  Vicedo  per  a  dir  que  cal 
sol·licitar  el  canvi  perquè  d'esta  manera 
sembla que s'estiga afavorint a la ceràmica. 

Contesta  el  Sr.  Alcalde dient  que no està 
d'acord amb el que diu el Regidor del Grup 
Fem  Poble  i  no  s'afavoreix  a  ningú 
simplement  es  regeixen  per  l'estudi  de 
zonificació realitzat per una arquitecta del 
poble en el qual estableix que és de baix 
valor agrològic menys la zona de la part de 
dalt que és alt valor agrològic . 

 Decret  núm.  1.123/2023  i  1.135/2023- 
Sobre  adjudicació  a  Cinetronica  del  lot 
núm.  3  de  l'obra  a  la  casa  de  cultura, 
pregunta  saber  com  ha  quedat  el  procés 
d'adjudicació.
Contesta el regidor del Grup Populars Sr. 
Caro que el lot núm. 1 consisteix a reparar 
el  sòl,  retirar  elements  i  col·locar  la 

vención que viene de Diputación del área de 
cultura de unos 42.000 € y la  diferencia de 
5.000€ la ha puesto el Ayuntamiento para arre-
glar una puerta que estaba peligrosa y hacia 
muchos años que estaba con una red. 

Decreto n.º 1.116/2023- Sobre la modifica-
ción puntual para pedir un cambio de uso don-
de se quiere colocar la policía local, pregunta 
quien es el titular del terreno ya que en el in-
forme técnico establece que no está dentro del 
inventario municipal.

Contesta el  Sr.  Alcalde que el  titular 
del terreno es el Ayuntamiento y habrá que po-
nerlo dentro del inventario. 

Decreto n.º 1.121/2023- Sobre amortización 
de un préstamo del IVACE de 42.000€ pre-
gunta de que era y  si tenemos remanente de 
tesorería porque tenemos un prestamos.

Contesta el Sr. Alcalde que es del cam-
bio de led y lo que se hace es amortizarlo.

Decreto n.º 1.122/2023 – Sobre expediente 
de contratación de adecuación mejora del cam-
po de fútbol, pregunta que como va la tramita-
ción.

Contesta el Sr. Alcalde que se termina por 
ahora la licitación y la semana que viene se 
abrirá el primer sobre y consistirá en quitar el 
muro, cambiar las gradas y hacerlas accesibles. 

Decreto  n.º 1.125/2023 y 1.131/2023- So-
bre las fotovoltaicas de la cerámica y del seca-
rral donde se presentan dos recursos que son 
iguales y las fotovoltaicas cada una tiene unas 
características diferentes. El terreno de la cerá-
mica no está marcado como alto valor agroló-
gico propusieron iniciar el proceso para decla-

56



moqueta, el lot núm. 2 són les butaques i 
núm.  3  és  la  instal·lació  dels  telons  i 
cortinatge i ja estan adjudicats.

Decret  núm.  1.134/2023  –  Sobre 
l'aprovació de subvenció del Pla Planifica 
pregunta  si  es  farà  el  canvi  de  nom que 
deia  en  el  projecte  reparació  i  en  la 
subvenció  posava  que  no  es  podien  fer 
reparacions.
Contesta el Sr. Alcalde que van parlar amb 
la persona que va realitzar el projecte i els 
va dir que el deixaran així. 

Decret  núm.  1.144/2023-  Sobre  la 
resolució  del  procediment  d'estabilització 
de professora de la EPA han vist que s'han 
presentant  recursos,  pregunta  si  se'ls  ha 
contestat.
Contesta el Sr. Alcalde que el departament 
jurídic contestarà quan este tot clar.

Decret núm. 1.170/2023- Sobre un préstec 
de l'IVACE, pregunta si és el mateix que va 
comentar abans.
Contesta el Sr. Alcalde que és un altre ja 
que  el  canvi  de  led  es  realitze  en  dues 
fases.

Decret  núm.  1.173/2023-  Sobre  la 
declaració deserta en activitats físiques de 
l'activitat benestar, pregunta que ha passat 
en esta licitació.
Contesta  la  Portaveu  del  Grup  Populars 
d'Agost,  Sra.  Carbonell  que  s'estan 
realitzant  les  activitats  i  s'ha   fet  una 
prorroga de dos mesos amb l'empresa que 
el portava mentre s'està tornant a traure la 
licitació.

rarlo de alto valor agrológico ya que esos ban-
cales tienen riego, pregunta si se ha iniciado el 
procedimiento.

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que el do-
cumento  más  importante  está  ya  presentado 
que  es  el  estudio  inicial  de  la  zonificación 
donde viene establecido que terrenos son los 
de alto valor agrológico y cuales son las zonas 
donde se pueden plantar y que la cerámica está 
puesto como bajo valor agrológico.

Interviene el Sr. Vicedo para decir que hay 
que solicitar el cambio porque de esta manera 
parece que se esté favoreciendo a la cerámica. 

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que no está 
de acuerdo con lo  que dice el  Concejal  del 
Grupo Fem Poble y no se favorece a nadie 
simplemente se rigen por el estudio de zonifi-
cación realizado por una arquitecta del pueblo 
en el que establece que es de bajo valor agroló-
gico menos la zona de la parte de arriba que es 
alto valor agrológico. 

 Decreto n.º 1.123/2023 y 1.135/2023- So-
bre  adjudicación a Cinetronica del lote n.º 3 
de la obra en la casa de cultura, pregunta saber 
como ha quedado el proceso de adjudicación.

Contesta el  concejal  del  Grupo Populares 
Sr. Caro que el lote n.º 1 consiste en reparar el 
suelo, retirar elementos y colocar la moqueta, 
el lote n.º 2 son las butacas y n.º 3 es la instala-
ción de los telones y cortinaje y ya están adju-
dicados.

Decreto n.º 1.134/2023 – Sobre la aproba-
ción de subvención del Plan Planifica pregunta 
si se va a hacer el cambio de nombre que decía 
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Decret  núm.  1.231/2023-  Sobre  el  servei 
complementari d'ajuda a domicili pregunta 
que és.
Contesta la Sra. Carbonell que és un servei 
que es presta per part de l'Ajuntament i la 
persona que està en el SAD està de baixa i 
necessiten cobrir eixes hores.

Decret  núm.  1.241/2023  –  Sobre  una 
factura de 6.000€ en bosses per al comerç 
local,  pregunta  que  benefici  té  per  al 
comerç local.
Contesta la Sra. Penalva que estan oberts a 
propostes per a el pròxim dia del comerç 
local.

Presa la paraula el Portaveu del Grup Fem 
Poble, Sr. Vicedo sobre despeses de 3.146€ 
en la Paca Market pregunta que se li paga.
Contesta el Sr. Alcalde que hi ha un decret 
de primers d'any on ve detallat el que se'ls 
paga anualment.

La  Portaveu  del  Grup  PSOE Agost,  Sra. 
Benavente,  sol·licita  aclariment  sobre  els 
següents DECRETS:

Decret  núm.  1.241/2023  –  Sobre  una 
entrada de la Mancomunitat d'una proposta 
de formes de gestió dels punts de recàrrega 
municipals,  pregunta  si  el  que  farà 
l'Ajuntament  és  seguir  la  línia  de  la 
Mancomunitat.
Contesta  la  Portaveu  del  Grup  Populars, 
Sra. Carbonell dient que no van a través de 
la Mancomunitat, ells ja tenen l'acord amb 
Iberdrola. 

en el proyecto reparación y en la subvención 
ponía que no se podían hacer reparaciones.

Contesta el Sr. Alcalde que hablaron con la 
persona que realizó el proyecto y les dijo que 
lo dejarán así. 

Decreto n.º 1.144/2023- Sobre la resolución 
del procedimiento de estabilización de profe-
sora de la EPA han visto que se han presentan-
do recursos, pregunta si se les ha contestado.

Contesta el Sr. Alcalde que el departamento 
jurídico contestará cuando este todo claro.

Decreto n.º 1.170/2023- Sobre un préstamo 
del IVACE, pregunta si es el mismo que co-
mentó antes.

Contesta el Sr. Alcalde que es otro ya que 
el cambio de led se realizo en dos fases.

Decreto n.º 1.173/2023- Sobre la declara-
ción desierta en actividades físicas de la activi-
dad bienestar, pregunta que ha pasado en esta 
licitación.

Contesta la Portavoz del Grupo Populares 
de Agost, Sra. Carbonell que se están realizan-
do las actividades y se  ha hecho una prorroga 
de dos meses con la empresa que lo llevaba 
mientras se está volviendo a sacar la licitación.

Decreto n.º  1.231/2023- Sobre el  servicio 
complementario de ayuda a domicilio pregunta 
que es.

Contesta la Sra. Carbonell que es un servi-
cio que se presta por parte del Ayuntamiento y 
la persona que está en el SAD está de baja y 
necesitan cubrir esas horas.

Decreto n.º 1.241/2023 – Sobre una factura 
de 6.000€ en bolsas para el  comercio local, 
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Decret  núm.  1.013/2023  i  1.217/2023  - 
Sobre el pagament a cableworld hi ha un 
decret de febrer on s'adjudica un contracte 
en concepte realització campanya anual de 
les actuacions de turisme, pregunta si eixes 
factures estan dins del contracte.

Contesta el Sr. Alcalde que si està 
dins del contracte.

Decret  núm.  1.070/203  –  Sobre  la 
participació  en  un  projecte  comú 
Ceramitur, pregunta si saben com ho faran i 
si està relacionat amb el Pla Estratègic de 
Turisme.
Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  estan  amb 
diverses  ciutats  que  pertanyen  a 
l'associació de la ceràmica i consisteix a fer 
un  projecte  en  comú,  l'Ajuntament  l'ha 
enfocat a la millora del turisme de persones 
amb  diversitat  funcional  però  estan 
pendents  de  la  resolució  i  que  no  està 
relacionat amb el Pla Estratègic de turisme.

3er. MOCIONS D'URGÈNCIA

Abans  de  passar  al  punt  de  Precs  i 
Preguntes  i  de  conformitat  amb  la 
legislació vigent, el Sr. Alcalde pregunta si 
algun  Grup  Polític  desitja  sotmetre  a  la 
consideració del Ple, per raons d'urgència, 
algun assumpte no comprés en l'Ordre del 
dia.

1r.  MOCIÓ  CONJUNTA  DEL  GRUP 
POPULAR, GRUP SOCIALISTA, FEM 
POBLE  I  AIA  COMPROMÍS  DE 
L'AJUNTAMENT  D'AGOST  AMB 
MOTIU  DEL  “25  DE  NOVEMBRE, 
DIA  INTERNACIONAL  DE 

pregunta que beneficio tiene para el comercio 
local.

Contesta la Sra. Penalva que están abiertos 
a propuestas para el próximo día del comercio 
local.

Toma la palabra el Portavoz del Grupo Fem 
Poble, Sr. Vicedo sobre gastos de 3.146€ en la 
Paca Market pregunta que se le paga.

Contesta el Sr. Alcalde que hay un decreto 
de primeros de año donde viene detallado lo 
que se les paga anualmente.

La Portavoz del Grupo PSOE Agost, Sra. 
Benavente,  solicita  aclaración  sobre  los  si-
guientes DECRETOS:

Decreto nº 1.241/2023 – Sobre una entrada de 
la Mancomunidad de una propuesta de formas 
de gestión de los puntos de recarga municipa-
les, pregunta si lo que va a hacer el Ayunta-
miento es seguir la linea de la Mancomunidad.

Contesta la Portavoz del Grupo Populares, 
Sra. Carbonell diciendo que no van a través de 
la Mancomunidad, ellos ya tienen el acuerdo 
con Iberdrola. 

Decreto n.º 1.013/2023 y 1.217/2023 - Sobre 
el pago a cableworld hay un decreto de febrero 
donde se adjudica un contrato en concepto rea-
lización campaña anual de las actuaciones de 
turismo, pregunta si esas facturas están dentro 
del contrato.

Contesta el Sr. Alcalde que si está den-
tro del contrato.

Decreto n.º 1.070/203 – Sobre la participa-
ción en un proyecto común Ceramitur, pregun-
ta si saben como lo van a hacer y si está rela-
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L'ELIMINACIÓ  DE  LA VIOLÈNCIA 
DE GÈNERE

Presa  la  paraula  el  Sr.  Alcalde,  per  a 
justificar la urgència de la moció, dient que 
es tracta d'una d'una manifestació conjunta 
entre  els  quatre  Grups  Municipals  amb 
motiu del dia internacional de l'eliminació 
de  la  violència  de  gènere,  amb  un  text 
remés  per  la  Federació  de  Municipis  i 
Províncies.

Sotmesa a votació ordinària, la urgència de 
la moció és aprovada per unanimitat  dels 
regidors presents. 

La Sra. Carbonell dona compte de la Moció 
presentada  que,  transcrita  literalment,  diu 
així:

“ El 25 de novembre, commemorem el Dia 
internacional  per  a  l'eliminació  de  la 
Violència contra la Dona i volem recordar 
amb emoció i efecte a totes i cadascuna de 
les dones víctimes, als seus fills i filles, tan 
víctimes com elles, i a les seues famílies.

El nostre record està en les més de 1.236 
dones que han sigut assassinades a Espanya 
des de 2003 a conseqüència d'esta terrible 
violència,  màxima  expressió  del 
masclisme,  i  en  els  428  xiquets  que  han 
quedat orfes des de 2013.

En el que portem d'any, ja són 51 les dones 
que  han  sigut  assassinades  per  les  seues 
parelles  o  exparelles,  un  nombre  de 
víctimes superior al de cadascun dels tres 
anys anteriors.  Una realitat  duríssima que 
qualsevol que haja tingut contacte amb la 
violència masclista, directament o a través 
de la labor d'uns altres, bé coneix.
També  hui,  i  tots  els  dies  de  l'any, 
manifestem  la  nostra  condemna  absoluta 
davant  la  violència  de  gènere,  perquè els 

cionado con el Plan Estratégico de Turismo.
Contesta el Sr. Alcalde que están con va-

rias ciudades que pertenecen a la asociación 
de la cerámica y consiste en hacer un proyec-
to en común, el Ayuntamiento lo ha enfoca-
do a la mejora del turismo de personas con 
diversidad  funcional  pero  están  pendientes 
de la  resolución y que no está  relacionado 
con el Plan Estratégico de turismo.

3º. MOCIONES DE URGENCIA

Antes  de  pasar  al  punto  de  Ruegos  y 
Preguntas  y  de  conformidad  con  la 
legislación vigente, el Sr. Alcalde pregunta si 
algún  Grupo  Político  desea  someter  a  la 
consideración  del  Pleno,  por  razones  de 
urgencia, algún asunto no comprendido en el 
Orden del Día.

1º) MOCIÓN CONJUNTA DEL GRUPO 
POPULAR, GRUPO SOCIALISTA, FEM 
POBLE  Y  AIA  COMPROMÍS  DEL 
AYUNTAMIENTO  DE  AGOST  CON 
MOTIVO  DEL  “25  DE  NOVIEMBRE, 
DÍA  INTERNACIONAL  DE  LA 
ELIMINACIÓN DE LA VIOLENCIA DE 
GÉNERO.

Toma  la  palabra  el  Sr.  Alcalde,  para 
justificar la urgencia de la moción, diciendo 
que  se  trata  de  una  de  una  manifestación 
conjunta  entre  los  cuatro  Grupos 
Municipales con motivo del día internacional 
de la eliminación de la violencia de género, 
con un texto remitido por la Federación de 
Municipios y Provincias.

Sometida a votación ordinaria, la urgencia 
de la moción es aprobada por unanimidad de 
los concejales presentes. 

La Sra.  Carbonell da cuenta de la Moción 
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maltractadors no tenen cabuda en la nostra 
societat.

Reafirmem  el  compromís  dels  Govern 
Locals amb l'erradicació de la violència de 
gènere. Només acabarem amb esta mena de 
violència  treballant  units:  totes  les 
Administracions,  el  Poder  Legislatiu  i  la 
Fiscalia  General  de  l'Estat,  les  Forces  i 
Cossos  de  Seguretat,  les  organitzacions 
socials  especialitzades  en  violència  de 
gènere,  els  mitjans  de  comunicació  i  el 
conjunt  de  la  societat.  És  un  problema 
d'Estat  que  ha  de  tindre  una  resposta 
d'Estat.

L'educació  i  la  formació  són  dos  pilars 
fonamentals  per  a  acabar  amb  les 
desigualtats entre homes i dones i erradicar 
la  violència  masclista.  Ens  preocupa 
especialment  com este tipus de violència, 
en comptes de retrocedir, s'està instal·lant 
amb violència, com el control en les xarxes 
socials, i els joves disposen de mecanismes 
molt atallar com més prompte millor estos 
comportaments. A més, les xarxes socials i 
l'ús  irresponsable  d'internet  exposen  als 
joves  a  formes  greus  de  vulnerabilitat  i 
violència  com  l'explotació  sexual  o  el 
consum de pornografia.

Des  de  fa  anys,  Espanya  ha  vingut  fent 
importants  passos  per  a  combatre  la 
violència masclista de manera ferma i amb 
polítiques  d'Estat.  Així  va  ser  possible  la 
ratificació de 2014 del Conveni d'Istanbul i 
el gran acord que va suposar l'I i II Pacte 
d'Estat contra la Violència de Gènere.

L'experiència  confirma  que,  quan  més 
pròxima  és  l'Administració,  més  eficaces 
són  les  mesures  de  sensibilització, 
d'educació o de detecció precoç, i  habitar 
és  la  resposta  d'urgència  o  el  seguiment 
dels serveis. Conscients d'això, les Entitats 

presentada que,  transcrita  literalmente,  dice 
así:

“ El 25 de noviembre, conmemoramos el Día 
internacional  para  la  eliminación  de  la 
Violencia  contra  la  Mujer  y  queremos 
recordar con emoción y efecto a todas y cada 
una  de  las  mujeres  víctimas,  a  sus  hijos  e 
hijas,  tan  víctimas  como  ellas,  y  a  sus 
familias.

Nuestro recuerdo está en las más de 1.236 
mujeres que han sido asesinadas en España 
desde  2003  como  consecuencia  de  esta 
terrible  violencia,  máxima  expresión  del 
machismo,  y  en  los  428  niños  que  han 
quedado huérfanos desde 2013.

En lo  que llevamos de  año,  ya  son 51 las 
mujeres  que  han  sido  asesinadas  por  sus 
parejas o exparejas, un número de víctimas 
superior  al  de  cada  uno  de  los  tres  años 
anteriores.  Una  realidad  durísima  que 
cualquiera que haya tenido contacto con la 
violencia machista,  directamente o a través 
de la labor de otros, bien conoce.
También  hoy,  y  todos  los  días  del  año, 
manifestamos nuestra condena absoluta ante 
la  violencia  de  género,  porque  los 
maltratadores  no  tienen  cabida  en  nuestra 
sociedad.

Reafirmamos  el  compromiso  de  los 
Gobierno Locales con la erradicación de la 
violencia de género. Sólo terminaremos con 
este  tipo  de  violencia  trabajando  unidos: 
todas  las  Administraciones,  el  Poder 
Legislativo y la Fiscalía General del Estado, 
las  Fuerzas  y  Cuerpos  de  Seguridad,  las 
organizaciones  sociales  especializadas  en 
violencia  de  género,  los  medios  de 
comunicación y el conjunto de la sociedad. 
Es  un  problema  de  Estado  que  debe  tener 
una respuesta de Estado.
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Locals exercim un paper fonamental en el 
desenvolupament  i  implementació  de  les 
mesures  del  Pacte  d'Estat  contra  la 
Violència de Gènere.

Per  tant,  els  Govern  locals,  reunits  en  la 
FEMP:
- Estenem una invitació a totes les Entitats 
Locals a unir-se a esta Declaració i recolzar 
totes les iniciatives encaminades a un futur 
sense violència contra les dones.
-  Reiterem  la  tolerància  zero  davant 
qualsevol acció violència contra les dones, 
independents  de  la  seua  intensitat.  En 
desigualtat i violència de gènere no hi ha 
graus.
- Reafirmar-nos el nostre compromís amb 
el Pacte d'Estat,  instem la seua renovació 
en  seu  parlamentària  conforme  al 
compromís  aconseguint  en  la  XIV 
Legislatura.
Encoratgem  a  les  Entitats  Locals  a 
continuar  desenvolupant  programes  de 
conscienciació i educació a les escoles per 
a previndre la violència de gènere, així com 
en els centres de majors.
-  Reconeixem  la  importància  de  la 
coordinació de tots els actors involucrats en 
la lluita contra la violència de gènere per a 
brindar una resposta integral a les víctimes.
-  Exigim la  implementació de projectes  i 
programes  locals  que  promoguen  la 
inserció laboral de les víctimes de violència 
de gènere.
-  Assumim  el  compromís  d'avaluar 
l'eficàcia de les mesures posades en marxa, 
en  un  procés  de  millora  contínua  per  a 
assegurar la seua educació a l'increment de 
l'atenció i la recuperació de les dones.

Presa la paraula el Portaveu del Grup Fem 
Poble,  Sr.  Vicedo  per  a  presentar  una 
esmena  que  consisteix  a  incorporar  dos 
punts a la moció presentada:

La educación y la formación son dos pilares 
fundamentales  para  acabar  con  las 
desigualdades  entre  hombres  y  mujeres  y 
erradicar  la  violencia  machista.   Nos 
preocupa  especialmente  cómo  este  tipo  de 
violencia,  en  vez  de  retroceder,  se  está 
instalando con violencia, como el control en 
las redes sociales, y los jóvenes disponen de 
mecanismos  muy  atajar  cuanto  antes  estos 
comportamientos. Además, las redes sociales 
y el uso irresponsable de internet exponen a 
los  jóvenes  a  formas  graves  de 
vulnerabilidad  y  violencia  como  la 
explotación  sexual  o  el  consumo  de 
pornografía.

Desde hace  años,  España ha  venido dando 
importantes pasos para combatir la violencia 
machista de manera firme y con políticas de 
Estado.  Así  fue  posible  la  ratificación  de 
2014  del  Convenio  de  Estambul  y  el  gran 
acuerdo que supuso el I y II Pacto de Estado 
contra la Violencia de Género.

La  experiencia  confirma  que,  cuando  más 
cercana es  la  Administración,  más  eficaces 
son  las  medidas  de  sensibilización,  de 
educación o de detección precoz, y morar es 
la respuesta de urgencia o el seguimiento de 
los  servicios.  Conscientes  de  ello,  las 
Entidades  Locales  ejercemos  un  papel 
fundamental  en  el  desarrollo  e 
implementación de las medidas del Pacto de 
Estado contra la Violencia de Género.

Por lo tanto, los Gobierno locales, reunidos 
en la FEMP:
-  Extendemos  una  invitación  a  todas  las 
Entidades  Locales  a  unirse  a  esta 
Declaración y respaldar todas las iniciativas 
encaminadas a un futuro sin violencia contra 
las mujeres.
- Reiteramos la tolerancia cero ante cualquier 
acción  violencia  contra  las  mujeres, 
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- Vist que les mesures preses no han sigut 
suficients  exigim  als  governs  amb 
competències per a això,  tant  estatal  com 
autonòmic,  que augmenten radicalment  el 
pressupost  dedicat  a  la  lluita  contra  la 
violència de gènere.
- Així mateix des de l'Ajuntament d'Agost 
ens vam mostrar disposats a col·laborar en 
una  xarxa  de  protecció  municipal  de  les 
víctimes de violència de gènere i oferim els 
nostres  serveis,  instal·lacions  i  recursos, 
demandant a la FEMP a liderar la creació 
d'esta xarxa.
Intervé la Portaveu del Grup Populars, Sra. 
Carbonell per a dir que en el primer punt 
estan  d'acord  però  el  segon  ja  s'està 
aplicant tota la protecció a les dones des de 
l'Ajuntament  d'Agost,  existint  un  policia 
especialitzat  en les  mates i  una Comissió 
que es reuneixen periòdicament. 

Se sotmet a votació incorporar a la moció 
el primer punt de l'esmena presentada pel 
Grup  Fem  Poble  que  és  aprovada  per 
unanimitat dels regidors assistents.

Després del debat obert sobre l'assumpte, i 
sotmés a votació ordinària, l'Ajuntament en 
Ple, per unanimitat, ACORDA:

- Estenem una invitació a totes les Entitats 
Locals a unir-se a esta Declaració i recolzar 
totes les iniciatives encaminades a un futur 
sense violència contra les dones.
-  Reiterem  la  tolerància  zero  davant 
qualsevol acció violència contra les dones, 
independents  de  la  seua  intensitat.  En 
desigualtat i violència de gènere no hi ha 
graus.
- Reafirmar-nos el nostre compromís amb 
el Pacte d'Estat,  instem la seua renovació 
en  seu  parlamentària  conforme  al 
compromís  aconseguint  en  la  XIV 
Legislatura.
-  Encoratgem  a  les  Entitats  Locals  a 

independientes  de  su  intensidad.  En 
desigualdad  y  violencia  de  género  no  hay 
grados.
-  Reafirmarnos nuestro compromiso con el 
Pacto de Estado, instamos a su renovación en 
sede parlamentaria conforme al compromiso 
alcanzando en la XIV Legislatura.
Alentamos  a  las  Entidades  Locales  a 
continuar  desarrollando  programas  de 
concienciación y educación en las escuelas 
para  prevenir  la  violencia  de  género,  así 
como en los centros de mayores.
-  Reconocemos  la  importancia  de  la 
coordinación  de  todos  los  actores 
involucrados en la lucha contra la violencia 
de género para brindar una respuesta integral 
a las víctimas.
- Exigimos la implementación de proyectos y 
programas  locales  que  promuevan  la 
inserción laboral de las víctimas de violencia 
de género.
-  Asumimos  el  compromiso  de  evaluar  la 
eficacia de las medidas puestas en marcha, 
en  un  proceso  de  mejora  continua  para 
asegurar  su  educación  al  incremento  de  la 
atención y la recuperación de las mujeres.

Toma la palabra el Portavoz del Grupo Fem 
Poble,  Sr.  Vicedo  para  presentar  una 
enmienda  que  consiste  en  incorporar  dos 
puntos a la moción presentada:

- Visto que las medidas tomadas no han sido 
suficientes  exigimos  a  los  gobiernos  con 
competencias  para  ello,  tanto  estatal  como 
autonómico,  que  aumenten  radicalmente  el 
presupuesto  dedicado  a  la  lucha  contra  la 
violencia de género.
- Asimismo desde el Ayuntamiento de Agost 
nos mostramos dispuestos a colaborar en una 
red de protección municipal de las víctimas 
de violencia de género y ofrecemos nuestros 
servicios,  instalaciones  y  recursos, 
demandando a la FEMP a liderar la creación 
de esta red.
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continuar  desenvolupant  programes  de 
conscienciació i educació a les escoles per 
a previndre la violència de gènere, així com 
en els centres de majors.
-  Reconeixem  la  importància  de  la 
coordinació de tots els actors involucrats en 
la lluita contra la violència de gènere per a 
brindar una resposta integral a les víctimes.
-Exigim  la  implementació  de  projectes  i 
programes  locals  que  promoguen  la 
inserció laboral de les víctimes de violència 
de gènere.
-  Assumim  el  compromís  d'avaluar 
l'eficàcia de les mesures posades en marxa, 
en  un  procés  de  millora  contínua  per  a 
assegurar la seua educació a l'increment de 
l'atenció i la recuperació de les dones.
- Vist que les mesures preses no han sigut 
suficients  exigim  als  governs  amb 
competències per a això,  tant  estatal  com 
autonòmic,  que augmenten radicalment  el 
pressupost  dedicat  a  la  lluita  contra  la 
violència de gènere.

Presa la paraula la Portaveu del Grup AIA 
Compromís  per  Agost,  Sra.  Boix  per  a 
reiterar la importància de l'educació per a 
previndre  esta  violència  i  la  valentia  que 
tenen  les  persones  que  fan  el  pas  a 
denunciar  necessitant  tindre  tota  l'ajuda 
necessària per part de les administracions.

Intervé la Portaveu del Grup PSOE Agost, 
Sra.  Benavente  destacant  el  Pacte  d'Estat 
de Violència de Gènere i l'II Pacte Valencià 
contra la Violència de Gènere.

Per a finalitzar este punt pren la paraula la 
Portaveu del  Grup Populars  d'Agost,  Sra. 
Carbonell per a dir que no podem fer gala 
de  ser  una  societat  avançada  mentre  este 
dia continue existint, el primer passe costa 
de donar però cal seguir i hi ha mesures per 
a poder eixir cap avant.

Interviene la Portavoz del Grupo Populares, 
Sra.  Carbonell  para decir  que en el  primer 
punto están de acuerdo pero el segundo ya se 
está  aplicando  toda  la  protección  a  las 
mujeres  desde  el  Ayuntamiento  de  Agost, 
existiendo  un  policía  especializado  en  las 
victimas   y  una  Comisión  que  se  reúnen 
periódicamente. 

Se somete a votación incorporar a la moción 
el  primer punto de la  enmienda presentada 
por el Grupo Fem Poble que es aprobada por 
unanimidad de los concejales asistentes.

Tras  el  debate  abierto  sobre  el  asunto,  y 
sometido  a  votación  ordinaria,  el 
Ayuntamiento  en  Pleno,  por  unanimidad, 
ACUERDA:
-  Extendemos  una  invitación  a  todas  las 
Entidades  Locales  a  unirse  a  esta 
Declaración y respaldar todas las iniciativas 
encaminadas a un futuro sin violencia contra 
las mujeres.
- Reiteramos la tolerancia cero ante cualquier 
acción  violencia  contra  las  mujeres, 
independientes  de  su  intensidad.  En 
desigualdad  y  violencia  de  género  no  hay 
grados.
-  Reafirmarnos nuestro compromiso con el 
Pacto de Estado, instamos a su renovación en 
sede parlamentaria conforme al compromiso 
alcanzando en la XIV Legislatura.
-  Alentamos  a  las  Entidades  Locales  a 
continuar  desarrollando  programas  de 
concienciación y educación en las escuelas 
para  prevenir  la  violencia  de  género,  así 
como en los centros de mayores.
- Reconocemos  la  importancia  de  la 
coordinación  de  todos  los  actores 
involucrados en la lucha contra la violencia 
de género para brindar una respuesta integral 
a las víctimas.
-Exigimos la implementación de proyectos y 
programas  locales  que  promuevan  la 
inserción laboral de las víctimas de violencia 
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C) PRECS I PREGUNTES
PRECS

La Portaveu del Grup AIA Compromís per 
Agost,  Sra.  Boix,  presenta  els  següents 
PRECS:
1r.-  Prega  que  s'arregle  la  xarxa  de  la 
canastra de la pista de bàsquet exterior, que 
posen  una  mica  més  de  llum al  parc  “la 
culona” i que en la font d'eixe parc no salia 
quasi aigua.
 Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

2n.-  Prega  saber  el  perquè  les  activitats 
físiques  per  a  majors  s'han  començat  un 
mes més tard.
 Contesta  la  Portaveu  del  Grup  Populars 
Agost, Sra. Carbonell dient que la licitació 
es  va quedar  deserta  i  que han començat 
dues setmanes més tard. 

3r.-  Prega  que  donen  la  possibilitat  que 
siguen més comerços els que participen en 
la  campanya  bons  consum  ja  que 
l'Ajuntament és el que decidix que IAE són 
els que poden accedir als bons.
 Contesta  la  regidora  del  Grup  Populars 
d'Agost,  Sra.  Penalva  dient  que  esta 
informació es publica en el tauler d'anuncis 
de la pàgina de l'Ajuntament i  se'ls  avisa 
per  un  grup  de  whatsapp  que  tenen  en 
contacte amb els comerços. 

Presa la paraula la Portaveu del Grup AIA 
Compromís per Agost, Sra Boix per a dir 
que no tots els comerços estan en eixe grup 
de whatsapp.

Intervé  el  Portaveu del  Grup Fem Poble, 
Sr. Vicedo proposant que s'utilitze un altre 
sistema de repartiment per als bons i que es 
tinguen  en  compte  informes  de  servicis 

de género.
-  Asumimos  el  compromiso  de  evaluar  la 
eficacia de las medidas puestas en marcha, 
en  un  proceso  de  mejora  continua  para 
asegurar  su  educación  al  incremento  de  la 
atención y la recuperación de las mujeres.
- Visto que las medidas tomadas no han sido 
suficientes  exigimos  a  los  gobiernos  con 
competencias  para  ello,  tanto  estatal  como 
autonómico,  que  aumenten  radicalmente  el 
presupuesto  dedicado  a  la  lucha  contra  la 
violencia de género.

Toma la palabra la Portavoz del Grupo AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix para reiterar 
la importancia de la educación para prevenir 
esta  violencia  y  la  valentía  que  tienen  las 
personas  que  dan  el  paso  a  denunciar 
necesitando tener toda la ayuda necesaria por 
parte de las administraciones.

Interviene la Portavoz del Grupo PSOE Agost, 
Sra. Benavente destacando el Pacto de Estado 
de  Violencia  de  Género  y  el  II  Pacto 
Valenciano contra la Violencia de Género.

Para finalizar este punto toma la palabra la 
Portavoz del Grupo Populares de Agost, Sra. 
Carbonell  para  decir  que  no  podemos 
alardear  de  ser  una  sociedad  avanzada 
mientras este día siga existiendo, el  primer 
paso cuesta de dar pero hay que seguir y hay 
medidas para poder salir hacia adelante.

C) RUEGOS Y PREGUNTAS
RUEGO

La Portavoz del Grupo AIA Compromís per 
Agost,  Sra.  Boix,  presenta  los  siguientes 
RUEGOS:
1º.- Ruega que se arregle la red de la canasta 
de  la  pista  de  baloncesto  exterior,  que 
pongan  algo  más  de  luz  en  el  parque  “la 
culona” y que en la fuente de ese parque no 
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socials  per  a  donar  més  possibilitats  als 
quals més ho necessiten. 
 Contesta  la  regidora  del  Grup  Populars 
d'Agost,  Sra.  Penalva  que  el  tindran  en 
compte  i  que  es  va  triar  esta  manera  de 
repartir perquè l'any passat es van quedar 
molts  bons  sense  traure  i  esta  vegada  a 
l'ésser  el  doble  de quantitat  van pensar  a 
posar  una  quantitat  més  elevada  perquè 
pogueren ajudar més.

El  Portaveu  del  Grup  Fem  Poble,  Sr. 
Vicedo presenta els següents PRECS:

1r.- Prega que s'organitze millor la ubicació 
d'on  estan  els  empleats  de  l'Ajuntament 
perquè el ciutadà tinga més intimitat quan 
realitzen els seus tràmits.

 Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

2n.- Prega que s'arreglen els laterals de les 
escales situades al carrer Fermín Sánchez, 
ja  que  desmereix  el  mural  realitzat  per 
Enrique  Jordan  que  representa  molt  bé 
l'essència del poble.
 Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.
 
3r.-  Prega  que  es  prepare  l'estructura  de 
l'edifici de la policia local per a construir 
tres plantes,  que una part de l'edifici  siga 
polivalent  i  que  s'utilitze  tota  la  part  del 
solar en comptes del 60% com ve recollit 
en l'informe de l'arquitecte.
 Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.
 
4t.-  Prega  que  es  pose  un  retenidor  de 
velocitat  en  la  carretera  de  la  canyada 
perquè es reduïsca la velocitat  en la qual 
passen els cotxes.
 Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.
 
5é.- Prega que els contractes menors que es 
fan  amb  els  autònoms  del  poble  siguen 
rotatius  amb  tots  aquells  que  vulguen 

salia casi agua.
  Contesta el Sr. Alcalde que recoge el ruego.

2º.-  Ruega  saber  el  porque  las  actividades 
físicas para mayores se han empezado un mes 
más tarde.
  Contesta la  Portavoz del  Grupo Populares 
Agost,  Sra.  Carbonell  diciendo  que  la 
licitación  se  quedó  desierta  y  que  han 
empezado dos semanas más tarde. 

3º.- Ruega que den la posibilidad que sean más 
comercios  los  que participen en la  campaña 
bonos consumo ya que el Ayuntamiento es el 
que  decide  que  IAE  son  los  que  pueden 
acceder a los bonos.
  Contesta la concejala del Grupo Populares de 
Agost,  Sra.  Penalva  diciendo  que  esta 
información  se  publica  en  el  tablón  de 
anuncios de la página del Ayuntamiento y se 
les avisa por un grupo de whatsapp que tienen 
en contacto con los comercios. 

Toma la palabra la Portavoz del Grupo AIA 
compromís per Agost, Sra Box para decir que 
no todos los comercios están en ese grupo de 
whatsapp.

 Interviene el Portavoz del Grupo Fem Poble, 
Sr.  Vicedo  proponiendo  que  se  utilice  otro 
sistema de repartimiento para los bonos y que 
se  tengan  en  cuenta  informes  de  servicios 
sociales para dar más posibilidades a los que 
más lo necesitan. 
  Contesta la concejala del Grupo Populares de 
Agost, Sra. Penalva que lo tendrán en cuenta y 
que se eligió esta manera de repartir porque el 
año  pasado  se  quedaron  muchos  bonos  sin 
sacar y esta vez al  ser el  doble de cantidad 
pensaron en poner una cantidad más elevada 
para que pudieran ayudar más.

El Portavoz del Grupo Fem Poble, Sr. Vicedo 
presenta los siguientes RUEGOS:
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treballar amb l'Ajuntament. 
 Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

6é.-  Prega que no s'abuse  dels  contractes 
menors quant al límit del termini, ja que hi 
ha  contractes  que  no  són  necessaris  que 
siguen menors.
 Contesta el Sr. Alcalde dient que hi ha una 
sèrie  de  contractes  menors  que  són  molt 
complicats perquè no trobes a una empresa 
o persona física que els vulga fer. 

7é.-  Prega  que  s'arregle  una  barrera  que 
dona a un nínxol del cementeri ja que hi ha 
una persona que quan puja amb les escales 
per a obrir-lo no puc perquè està la barrera.
 Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  el  va  veure 
amb el tècnic i eixa barrera ha de ser ací 
per seguretat.

8é.- Prega que arreglen la rajola que hi ha 
en la baixada de l'avinguda del Consell del 
País Valencià cap a a l'escultor, en Rambla 
Chapí quan doblegues cap a la carretera de 
la Cañada directament no hi ha rajola i al 
carrer Castalla tampoc hi ha.
 Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

9é.-  Prega  que  s'arreglen  els  solars  que 
tenen desnivell de metres.
Contesta el Sr. Alcalde que recull el prec.

10é.- Prega que s'oferisquen les oliveres de 
les rotondes perquè les puguen fer perquè 
les han podades sense fer-les.
 Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  han  hagut 
persones  que  han  anat  a  preguntar  si  les 
podien fer i se'ls ha dit que si. 

La  Portaveu  del  Grup  PSOE  Agost, 
Sra.Benavente,  presenta  els  següents 
PRECS:

1r.-  Prega  que  tallen  algunes  canyes  que 
estan enmig del camí del Rugló a l'altura de 

1º.- Ruega que se organice mejor la ubicación 
de  donde  están  los  empleados  del 
Ayuntamiento  para  que  el  ciudadano  tenga 
más intimidad cuando realicen sus trámites.

  Contesta el Sr. Alcalde que recoge el ruego.

2º.- Ruega que se arreglen los laterales de las 
escaleras situadas en la calle Fermín Sánchez, 
ya  que  desmerece  el  mural  realizado  por 
Enrique  Jordan  que  representa  muy  bien  la 
esencia del pueblo.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  recoge  el 
ruego.

3º.-  Ruega  que  se  prepare  la  estructura  del 
edificio de la policía local para construir tres 
plantas,  que  una  parte  del  edificio  sea 
polivalente y que se utilice toda la parte del 
solar en vez del 60% como viene recogido en 
el informe del arquitecto.
  Contesta el Sr. Alcalde que recoge el ruego.

4º.-  Ruega  que  se  ponga  un  retenedor  de 
velocidad en la carretera de la cañada para que 
se reduzca la velocidad en la que pasan los 
coches.
  Contesta el Sr. Alcalde que recoge el ruego.

5º.- Ruega que los contratos menores que se 
hacen  con  los  autónomos  del  pueblo  sean 
rotativos  con  todos  aquellos  que  quieran 
trabajar con el Ayuntamiento.  
  Contesta el Sr. Alcalde que recoge el ruego.

6º.- Ruega que no se abuse de los contratos 
menores en cuanto al límite del plazo, ya que 
hay contratos que no son necesarios que sean 
menores.
  Contesta el Sr. Alcalde diciendo que hay una 
serie  de  contratos  menores  que  son  muy 
complicados  porque  no  encuentras  a  una 
empresa o persona física que los quiera hacer. 

7º.- Ruega que se arregle una barrera que da a 
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la  caseta  ja  que  no  es  pot  passar  i  que 
netegen la caseta que està bruta i plena de 
plàstic. Contesta el Sr. Alcalde que recull el 
prec.

2n .- Prega que es posen lavabos portàtils 
en la plaça el dia que se celebra les paelles 
del 9 d'octubre. 
 Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  havien 
lavabos en la fira. 

3r.- En l'esdeveniment del punk track el dia 
que entrenaven a la nit  en el poliesportiu 
estaven  les  llums  de  la  pista  apagades. 
Prega que s'arregle.
 Contesta el Sr. Alcalde dient que el va ser i 
no va veure que estigueren apagades però 
si que hi havia un focus fos. 

4t.-  Prega que posen aigua calenta en els 
lavabos del pavelló.
 Contesta  el  Sr.  Alcalde que eixa caldera 
està  donant  molts  problemes  i  s'està 
arreglant constantment.

PREGUNTES

La Portaveu del Grup AIA Compromís per 
Agost,  Sra.  Boix,  planteja  les  següents 
PREGUNTES:

1a.- En el Ple anterior es va dir que segons 
la  convocatòria  de  l'estació  de  recàrrega 
t'obligava al fet que fora gratuït, ha llegit la 
convocatòria i no és així, primer et diu que 
s'ha de disposar d'un sistema de pagament i 
és una inversió elegible per a la subvenció, 
en la qual es van donar 23.000€ que ja han 
sigut  pagats  i  després  per  a  demanar  la 
subvenció  podien  arribar  a  un  màxim de 
197 punts i 15 et donaven si posaves sense 
restricció  d'accés,  això  significa  que  no 
dispose de cap mena de limitació física ni 

un  nicho  del  cementerio  ya  que  hay  una 
persona que cuando sube con las escaleras para 
abrirlo no puedo porque está la barrera.
  Contesta  el  Sr.  Alcalde que lo  vio con el 
técnico y esa barrera tiene que estar ahí por 
seguridad.

8º.- Ruega que arreglen la baldosa que hay en 
la bajada de la avenida del Consell del País 
Valencià hacia al escultor,  en Rambla Chapí 
cuando doblas hacia la carretera de la Cañada 
directamente  no  hay  baldosa  y  en  la  calle 
Castalla tampoco hay.
 Contesta el Sr. Alcalde que recoge el ruego.

9º.-  Ruega  que  se  arreglen  los  solares  que 
tienen desnivel de metros.
Contesta el Sr. Alcalde que recoge el ruego.

10º.- Ruega que se ofrezcan las oliveras de las 
rotondas para que las puedan hacer porque las 
han podado sin hacerlas.
 Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  han  habido 
personas que han ido a preguntar si las podían 
hacer y se les ha dicho que si. 

La  Portavoz  del  Grupo  PSOE  Agost, 
Sra.Benavente,  presenta  los  siguientes 
RUEGOS:

1º.- Ruega que corten algunas cañas que están 
en medio del camino del Rugló a la altura de la 
caseta ya que no se puede pasar y que limpien 
la  caseta  que está  sucia  y  llena  de  plástico. 
Contesta el Sr. Alcalde que recoge el ruego.

2º .- Ruega que se pongan aseos portátiles  en 
la plaza  el día que se celebra  las paellas del 9 
de octubre. 
  Contesta el Sr. Alcalde diciendo habían aseos 
en la feria. 

3º.-  En el  evento del  punk track el  día  que 
entrenaban por  la  noche en el  polideportivo 
estaban las luces de la pista apagadas. Ruega 
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de  pagament  per  al  seu  accés,  veus  el 
projecte  i  és  el  que  es  va  demanar.  Ho 
poden aclarir?

Contesta el regidor del Grup Populars Sr. 
Caro per a dir que l'estació de recàrrega es 
va posar per a donar un servei al públic i 
gratis  fins  que  es  formalitzara  una 
ordenança,  ara  Iberdrola  ha  fet  una 
concessió  i  ha  proposat  unes  condicions 
que consisteix en el manteniment i gestió i 
a  part  la  instal·lació  d'un  altre  punt  de 
recàrrega ultra  ràpida de manera gratuïta, 
esta concessió és per a 12 anys prorrogable 
a 3 anys si s'arriba a un mutu acord, amb 
un cànon de 3% de la facturació anual de 
cada estació li  donaran a l'Ajuntament un 
3%, els avantatges d'esta concessió és que 
elimina les despeses de l'Ajuntament i  en 
cas  d'avaria  tant  elèctrica  o  per  accident 
estan  obligats  a  reparar-la  de  manera 
gratuïta. 

Presa la paraula la Portaveu del Grup AIA 
Compromís per Agost, Sra. Boix dient que 
s'hauria d'haver fet  així  des del  principi  i 
haver-lo demanat amb restriccions d'accés.
Contesta  el  regidor  del  Grup  Populars 
d'Agost, Sr. Caro per a dir que no s'hauria 
concedit.

 Intervé la Portaveu del Grup PSOE Agost, 
Sra Benavente per a preguntar si el preu el 
marquen ells o l'Ajuntament.
Contesta  el  regidor  del  Grup  Populars 
d'Agost,  Sr.  Caro dient  que ha  de  ser  un 
acord  i  que  l'Ajuntament  ha  enviat  una 
proposta.

Pregunta el Portaveu del Grup Fem Poble, 
Sr. Vicedo si la gestió s'ha licitat perquè es 
presente qualsevol.
Contesta el  Sr.  Alcalde que es pot  fer  de 
diverses  formes,  en  el  nostre  punt  de 
recàrrega  i  en  el  nou  es  fa  a  través 

que se arregle.
  Contesta el Sr. Alcalde diciendo que el fue y 
no vio  que estuvieran apagadas  pero si  que 
había un foco fundido. 

4º.-  Ruega que pongan agua caliente  en los 
aseos del pabellón.
  Contesta el Sr. Alcalde que esa caldera está 
dando muchos problemas y se está arreglando 
constantemente.

PREGUNTAS

La Portavoz del  Grupo AIA Compromís 
per Agost, Sra. Boix, plantea las siguientes 
PREGUNTAS:

1ª.- En el Pleno anterior se dijo que según la 
convocatoria  de  la  estación  de  recarga  te 
obligaba  a  que  fuera  gratuito,  ha  leído  la 
convocatoria y no es así, primero te dice que 
se tiene que disponer de un sistema de pago 
y  es  una  inversión   elegible  para  la 
subvención, en la que se dieron  23.000€ que 
ya han sido pagados y después para pedir la 
subvención  podían  llegar  a  un  máximo  de 
197  puntos  y  15  te  daban  si  ponías  sin 
restricción  de  acceso,  eso  significa  que  no 
disponga de ningún tipo de limitación física 
ni de pago para su acceso, ves el proyecto y 
es lo que se pidió. ¿ Lo pueden aclarar?

Contesta el concejal del Grupo Populares 
Sr. Caro para decir que la estación de recarga 
se  puso  para  dar  un  servicio  al  público  y 
gratis  hasta  que  se  formalizara  una 
ordenanza,  ahora  Iberdrola  ha  hecho  una 
concesión y ha propuesto unas condiciones 
que consiste en el mantenimiento y gestión y 
a  parte  la  instalación  de  otro  punto  de 
recarga  ultra rápida de forma gratuita, esta 
concesión es  para  12 años prorrogable  a  3 
años si se llega a un mutuo acuerdo, con un 
canon de 3% de la facturación anual de cada 
estación le darán al Ayuntamiento un 3%, las 
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d'Iberdrola. 

2a.-  Si  per  a  aconseguir  la  subvenció  i 
puntuar 15 punts més es va posar que fora 
sense  pagament  ara  es  pot  posar  que  es 
pague? 

Contesta  el  regidor  del  Grup 
Populars Agost, Sr. Caro per a dir que entra 
dins de la concessió.

El  Portaveu  del  Grup  Fem  Poble,  Sr. 
Vicedo,  planteja  les  següents 
PREGUNTES:

1a.- Quants contractes s'han fet per part de 
l'Ajuntament,  el  procediment  que  s'ha 
utilitzat i el valor estimat? Per què no està 
la informació estadística dels percentatges 
de participació dels adjudicataris ?

Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  que 
hui se li ha contestat per registre electrònic 
i en la pàgina de l'ajuntament dins de la seu 
electrònica  hi  ha  un  enllaç  que  porta  al 
perfil  del contractant i  pots veure els tots 
contractes amb informació detallada.

2a.-Perquè no ve el concepte en la factura 
núm. 1037 de vodafone ? S'ha pagat?

Contesta el  Sr.  Alcalde que si  s'ha 
pagat i serà algun servei de vodafone. 

3a.-Quin  cost  els  concerts  de  música 
festera,  sant  pere  i  9  d'octubre?  Demana 
que estiga el més desglossat possible. 

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  li 
contestarà per escrit.

4a.-  Sobre  l'empresa  de  bateries  que  ha 
sol·licitat  modificació  del  pla  parcial  i 
relimitació de les unitats d'execució segons 
el  document  de  l'expedient  i  ténia  que 
acabar-lo tot el mes d'agost ha entregat el 
calendari  de  programació  del  sector  i  ha 
pagat la fiança.?

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  de 

ventajas de esta concesión es que elimina los 
gastos del Ayuntamiento y en caso de avería 
tanto  eléctrica  o  por  accidente  están 
obligados a repararla de forma gratuita. 

Toma  la  palabra  la  Portavoz  del  Grupo 
AIA  Compromís  per  Agost,  Sra.  Boix 
diciendo que se debería de haber hecho así 
desde  el  principio  y   haberlo  pedido  con 
restricciones de acceso.

Contesta el concejal del Grupo Populares 
de  Agost,  Sr.  Caro  para  decir  que  no  se 
habría concedido.

 Interviene la Portavoz del Grupo PSOE 
Agost,  Sra  Benavente  para  preguntar  si  el 
precio lo marcan ellos o el Ayuntamiento.

Contesta el concejal del Grupo Populares 
de Agost, Sr. Caro diciendo que tiene que ser 
un  acuerdo  y  que  el  Ayuntamiento  ha 
enviado una propuesta.

Pregunta  el  Portavoz  del  Grupo  Fem 
Poble, Sr. Vicedo si la gestión se ha licitado 
para que se presente cualquiera.

Contesta el Sr. Alcalde que se puede hacer 
de varias formas, en nuestro punto de recarga 
y en el nuevo se hace a través de Iberdrola. 

2ª.-  ¿Si  para  conseguir  la  subvención  y 
puntuar 15 puntos más se puso que fuera sin 
pago ahora se puede poner que se pague? 

Contesta  el  concejal  del  Grupo 
Populares  Agost,  Sr.  Caro  para  decir  que 
entra dentro de la concesión.

El  Portavoz   del  Grupo  Fem  Poble,  Sr. 
Vicedo,  plantea  las  siguientes 
PREGUNTAS:

1ª.-  ¿  Cuantos  contratos  se  han  hecho  por 
parte  del  Ayuntamiento,  el  procedimiento 
que se ha utilizado y el valor estimado? ¿Por 
qué no está la información estadística de los 
porcentajes  de  participación  de  los 
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moment es paralitzarà i suspendre.

5a.- Sobre la reurbanització del carrer Sant 
Ramón  en  la  qual  s'ha  aprovat  l'última 
certificació s'ha tingut en compte els errors 
de  la  urbanització  del  carrer  pal  que 
entrava aigua?.

Contesta el Sr. Alcalde dient que de 
moment ho han solucionat i si que ho han 
tingut en compte. 

6a.- S'ha valorat l'impacte econòmic que ha 
tingut la inversió de la Paca Market en el 
comerç  local?.  Que  es  pretenia  fer  amb 
l'estudi  de mercat  sedentari  que ha costat 
18.000€?.

Contesta el Sr. Alcalde que llevant 
el  mes  de  juliol  els  altres  mesos  han 
funcionat molt bé.

Presa  la  paraula  la  regidora  del  Grup 
Populars  Sra.  Penalva  dient  que  l'es 
pretenia  fer  amb  l'estudi  de  mercat  és 
millorar-lo,  s'ha  fet  un  estudi  de  tot:  les 
persones,  punts  de  llum,  d'aigua, 
necessitats, obligacions per la normativa i 
s'han fet propostes. 

7é.-  Sobre  una  entrada  núm.  2.935  del 
registre de la propietat que informa d'una 
caseta nova en el Ventós i en eixa zona no 
es pot crear una obra nova, ja que és una 
zona protegida de manera paisatgista S'ha 
contestat?

Contesta el Sr. Alcalde que diu que 
ho mirarà.

8é.-  Sobre  les  al·legacions  que  es  fan  a 
mediterrani  5  en  la  qual  es  parla  del 
fraccionament i l'escrit només té una frase. 
Es  podria  explicar  millor  les  al·legacions 
en l'escrit?

Contesta el Sr. Alcalde dient que en 
altres al·legacions està  dit  i  personalment 
que han sigut allí i hi ha constància que és 

adjudicatarios ?
Contesta el Sr. Alcalde diciendo que 

hoy  se  le  ha  contestado  por   registro 
electrónico y en la página del ayuntamiento 
dentro de la sede electrónica hay un enlace 
que lleva al perfil  del contratante y puedes 
ver  los  todos  contratos  con  información 
detallada.

2ª.-¿Por  que  no  viene  el  concepto  en  la 
factura  n.º  1037  de  vodafone  ?  ¿Se  ha 
pagado?

Contesta el Sr. Alcalde que si se ha 
pagado y será algún servicio de vodafone. 

3ª.-¿Qué  costo  los  conciertos  de  música 
festera,  san pedro y  9 de octubre? Pide que 
esté lo más desglosado posible. 

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  le 
contestará por escrito.

4ª.-  Sobre  la  empresa  de  baterías  que  ha 
solicitado  modificación  del  plan  parcial  y 
relimitación  de  las  unidades  de  ejecución 
según el  documento del  expediente y tenia 
que acabarlo todo en el mes de agosto ¿ ha 
entregado el calendario de programación del 
sector y ha pagado la fianza.?

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  de 
momento se va a paralizar y suspender.

5ª.- Sobre la reurbanización de la calle San 
Ramón en la que se ha aprobado la última 
certificación  ¿se  ha  tenido  en  cuenta  los 
errores de la urbanización del carrer pal que 
entraba agua?.

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que 
de momento lo han solucionado y si que lo 
han tenido en cuenta. 

6ª.-  ¿Se ha valorado el impacto económico 
que ha tenido la inversión de la Paca Market 
en  el  comercio  local?.  ¿  Que  se  pretendía 
hacer con el estudio de mercado  sedentario 
que ha costado 18.000€?.
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un projecte que esta fraccionat.

9é-  S'ha  pensant  a  aprofitar  l'obra  de  la 
Casa de Cultura per a millorar l'acústica? 

Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  que 
l'acústica és la mateixa i el futur de la casa 
de cultura és fer un altre tipus de coses. 

Presa la paraula el Portaveu del Grup Fem 
Poble,  Sr.  Vicedo  per  a  dir  que  en  les 
contestacions a la música es fa referència a 
les obres però ells necessiten planificar els 
concerts.

Contesta  la  regidora  del  Grup 
Populars d'Agost, Sra. Prieto dient que ha 
parlat  amb  el  president  de  la  banda  de 
música i li va dir més o menys la data en la 
qual les obres acabarien però no sap el dia 
exacte que finalitzaran. 

10é.-  Sobre  els  senyals  en  les  entrades 
contra  el  maltractament  ja  no  estan 
posades,han aparegut? 

Contesta el Sr. Alcalde que estan les 
dues i s'han canviat d'ubicació perquè són 
indicacions de la Conselleria de carreteres.

11é.-  Se  sap  perquè  se  li  ha  pagat  a 
cableworld i que incloïa mes o menys?

Contesta el Sr. Alcalde que si i que 
hi ha una relació de tot el que s'ha fet.

12é.- Sobre el Pla especial que van signar 
l'Ajuntament  d'Agost  i  Monforte  per  a 
facilitar la implantació i ús de solars, Està 
actiu? Per què no es retira?

Contesta el Sr. Alcalde dient que no 
està retirat, el Pla Especial esta bé perquè 
qualsevol  informació  es  comunica 
directament a l'Ajuntament i d'esta manera 
es pot controlar més. 

13é.-  Sobre  factura  d'hèlice  viatges  en 
concepte  de  tres  vols  i  trens  del  31 
d'octubre. Que és?

Contesta el Sr. Alcalde que quitando 
el  mes  de  julio  los  demás  meses  han 
funcionado muy bien.

Toma  la  palabra  la  concejala  del  Grupo 
Populares  Sra.  Penalva  diciendo  que  lo  se 
pretendía hacer con el estudio de mercado es 
mejorarlo, se ha hecho un estudio de todo: 
las  personas,  puntos  de  luz,  de  agua, 
necesidades, obligaciones por la normativa y 
se han hecho propuestas. 

7º.- Sobre una entrada n.º 2.935 del registro 
de la propiedad que informa de una caseta 
nueva en el Ventós y en esa zona no se puede 
crear  una  obra  nueva,  ya  que  es  una  zona 
protegida  de  forma  paisajista  ¿  Se  ha 
contestado?

Contesta el Sr. Alcalde que dice que 
lo mirará.

8º.-  Sobre  las  alegaciones  que  se  hacen  a 
mediterráneo  5  en  la  que  se  habla  del 
fraccionamiento y el  escrito  solo tiene una 
frase.  ¿  Se  podría  explicar  mejor  las 
alegaciones en el escrito?

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que 
en  otras  alegaciones  está  dicho  y 
personalmente  que  han  estado  allí  y  hay 
constancia  de  que es  un proyecto  que esta 
fraccionado.

9º- ¿ Se ha pensando en aprovechar la obra 
de  la  Casa  de  Cultura  para  mejorar  la 
acústica? 

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que 
la acústica es la misma y el futuro de la casa 
de cultura es hacer otro tipo de cosas. 

Toma la palabra el Portavoz del Grupo Fem 
Poble,  Sr.  Vicedo  para  decir  que  en  las 
contestaciones   a  la  música  se  hace 
referencia  a  las  obras  pero  ellos  necesitan 
planificar los conciertos.

Contesta  la  concejala  del  Grupo 
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Contesta  el  Sr.  Alcalde que és  del 
ICOMOS.

Intervé  la  regidora  del  Grup  Populars 
d'Agost,  Sra.  Prieto  explicant  que 
consisteix en una activitat que es realitzen 
els dies 8, 9 i 11 de novembre en el museu 
sobre Patrimoni Cultural, tot eixes despeses 
són els vols de les persones que venen del 
Comité.

14é.-  Qui  va  ser  de  l'Equip de  Govern a 
l'última reunió del Consorci d'aigües?

Contesta  el  regidor  del  Grup 
Populars d'Agost, Sr. Caro dient que no va 
poder assistir.
Presa la paraula Sr. Vicedo, per a dir que en 
la  convocatòria  de  la  reunió  establia  que 
era sobre l'examen del transvasament de la 
nova  conducció  del  Xúquer  –  Vinalopo 
volia saber com esta essa tema, els terminis 
d'execució hi ha i quan estaria disponible.

Contesta el Sr. Alcalde que això és 
primordial i que encara no esta definit.

15é.- Sobre factura núm. 1.005 de Gestió 
ambiental  urbana concepte neteja d'espais 
enjardinats. Que és? 

Contesta  el  regidor  del  Grup 
Populars, Sr. Martínez dient que correspon 
a  l'empresa  del  manteniment  de  la 
jardineria.

Presa la paraula el Sr. Vicedo per a dir que 
també  hi  ha  dues  factures  més  de  la 
mateixa empresa d'instal·lació de programa 
de reg i una altra d'instal·lació de canonada 
de  xarxa.  Esta  l'Ajuntament  pendent  del 
que fa l'empresa ? Seguirà mal gastant-se 
els  diners  contractant  una  empresa  en 
comptes de contractar treballadors?

Contesta el Sr. Alcalde dient que si 
estan  al  corrent  dels  treballs  que  fa 
l'empresa i que no veu que s'haja mal gastat 

Populares de Agost, Sra. Prieto diciendo que 
ha hablado con el presidente de la banda de 
música y le dijo más o menos la fecha en la 
que las obras acabarían pero no sabe el día 
exacto que finalizarán. 

10º.- Sobre las señales en las entradas contra 
el  maltrato  ya  no  están  puestas,¿han 
aparecido? 

Contesta el Sr. Alcalde que están las 
dos y se han cambiado de ubicación porque 
son  indicaciones  de  la  Conselleria  de 
carreteras.

11º.-  ¿Se  sabe  porque  se  le  ha  pagado  a 
cableworld y que incluía mas o menos?

Contesta el Sr. Alcalde que si y que 
hay una relación de todo lo que se ha hecho.

12º.- Sobre el Plan especial que firmaron el 
Ayuntamiento  de  Agost  y  Monforte  para 
facilitar  la  implantación  y  uso  de  solares, 
¿Está activo? ¿Por qué no se retira?

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que 
no está retirado, el  Plan Especial  esta bien 
porque  cualquier  información  se  comunica 
directamente  al  Ayuntamiento  y  de  esta 
manera se puede controlar más. 

13º.-  Sobre  factura  de  hélice  viajes  en 
concepto de tres vuelos y trenes  del 31 de 
octubre. ¿ De que es?

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  es  del 
ICOMOS.

Interviene la concejala del Grupo Populares 
de Agost, Sra. Prieto explicando que consiste 
en una actividad que se realizan los días 8, 9 
y  11  de  noviembre  en  el  museo  sobre 
Patrimonio Cultural, todo esos gastos son los 
vuelos  de  las  personas  que  vienen  del 
Comité.

14º.- ¿Quién fue del Equipo de Gobierno a la 
última reunión del Consorcio de aguas?
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els diners perquè els jardins estaven molt 
descurats. 

16é.-  Sobre  entrades  núm.  3.023  i  3.026 
per  a  l'elaboració  d'instruments  de 
planejament  de  minimització  d'impacte 
territorial.  Com  està  eixe  tema  i  si  s'ha 
contestat?

Contesta el  Sr.  Alcalde que si  s'ha 
contestat  i  s'ha  modificat  l'àrea  que 
afectava. 

17é.-  Sobre registre  d'entrada núm. 3.264 
d'una  subvenció  de  Labora  que 
l'Ajuntament ha perdut de 27.567,73 €. Per 
què s'ha perdut?

Contesta  la  Portaveu  del  Grup 
Populars d'Agost, Sra. Carbonell explicant 
que  no  s'ha  perdut  és  que  minora  la 
subvenció perquè Labora considera que hi 
ha coses que no entren dins de la subvenció 
i que és una cosa que sol ocórrer amb les 
subvencions. 

Presa la paraula Sr. Vicedo per a preguntar 
sobre  el  registre  d'entrada núm.  3.263 de 
denegació de l'ampliació del termini per a 
justificar l'obra de la casa de cultura.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  que 
havien sol·licitat ampliar-ho fins al 31 de 
gener però està previst acabar-ho el 24 de 
novembre.

18é.-  En  l'entrada  del  poble  per  Novelda 
s'ha  pintat  el  carril  bici  però  no  acaba 
baixant a l'asfalt. Es pot modificar perquè 
es faça una baixada? I en el canvi de rasant 
no hi ha cap llum i et trobes directament la 
rajola Es pot il·luminar més en eixa zona 
d'entrada? 
Contesta el Sr. Alcalde dient que eixe carril 
accedeix al pont de la via verda i que no és 
conscient de cap desnivell.

18é.- Sobre la pregunta que van realitzar en 

Contesta  el  concejal  del  Grupo 
Populares de Agost, Sr. Caro diciendo que no 
pudo asistir.
Toma la palabra Sr. Vicedo, para decir que 
en la  convocatoria  de la  reunión establecía 
que era sobre el examen del trasvase de la 
nueva  conducción  del  Júcar  –  Vinalopo 
quería saber como esta ese tema, los plazos 
de ejecución hay y cuando estaría disponible.

Contesta  el  Sr.  Alcalde  que  eso  es 
primordial y que todavía no esta definido.

15º.-  Sobre  factura  n.º  1.005  de  Gestión 
ambiental  urbana  concepto  limpieza  de 
espacios ajardinados. ¿ De que es? 

Contesta  el  concejal  del  Grupo 
Populares,  Sr.  Martínez  diciendo  que 
corresponde a la empresa del mantenimiento 
de la jardinería.

Toma la palabra el Sr. Vicedo para decir que 
también hay dos facturas más de la misma 
empresa de instalación de programa de riego 
y otra de instalación de tubería de red. ¿Esta 
el Ayuntamiento pendiente de lo que hace la 
empresa  ?  ¿Va  a  seguir  mal  gastándose  el 
dinero contratando a una empresa en vez de 
contratar a trabajadores?

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que 
si están al corriente de los trabajos que hace 
la  empresa  y  que  no  ve  que  se  haya  mal 
gastado el dinero porque los jardines estaban 
muy descuidados. 

16º.- Sobre entradas n.º 3.023 y 3.026 para la 
elaboración de instrumentos de planeamiento 
de  minimización  de  impacto   territorial. 
¿ Cómo está ese tema y si se ha contestado?

Contesta el Sr. Alcalde que si se ha 
contestado y  se  ha  modificado el  área  que 
afectaba. 

17º.- Sobre registro de entrada n.º 3.264 de 
una  subvención  de  Labora  que  el 
Ayuntamiento  ha  perdido  de  27.567,73  €. 
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l'últim Ple de l'aqüífer del Ventós s'ha fet 
alguna gestió més?

Contesta el Sr. Alcalde per a dir que 
faran una reunió amb els veïns. 

La  Portaveu  del  Grup  PSOE Agost,  Sra. 
Benavente,  planteja  les  següents 
PREGUNTES:

1a.- Per què s'han cobrat algunes rutes en la 
fira del 9 d'octubre?

Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  que 
són  les  mateixes  rutes  que  s'han  cobrat 
durant tot l'any.

2a.-  Sobre  la  licitació  dels  vehicles 
elèctrics  Iberdrola  passarà  algun  tipus 
d'estadística per a saber els usuaris que hi 
ha?

Contesta  el  regidor  del  Grup 
Populars d'Agost, Sr. Caro dient que si. 

3a.- Sobre la pregunta que van realitzar en 
el  Ple  anterior  de  la  regulació  amb 
protectora d'animals, ha eixit la licitació?
Contesta  el  Sr.  Alcalde  dient  ara  mateix 
s'està realitzant els plecs per a poder traure-
ho.

I no havent-hi més assumptes que tractar, la 
Presidència declara conclosa la sessió, sent 
les dotze hores i vint minuts del dia dos de 
novembre de dos mil vint-i-tres, i per mi, el 
Secretari acctal., s'estén la present Acta per 
a la seua consideració pel Ple.

DOCUMENT SIGNAT 
ELECTRÒNICAMENT

 

¿Por qué se ha perdido?
Contesta  la  Portavoz  del  Grupo 

Populares  de  Agost,  Sra.  Carbonell 
explicando  que  no  se  ha  perdido  es  que 
minora  la  subvención  porque  Labora 
considera que hay cosas que no entran dentro 
de  la  subvención  y  que  es  algo  que  suele 
ocurrir con las subvenciones. 

Toma la  palabra  Sr.  Vicedo para  preguntar 
sobre  el  registro  de  entrada  n.º  3.263  de 
denegación de la ampliación del plazo para 
justificar la obra de la casa de cultura.

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que 
habían  solicitado  ampliarlo  hasta  el  31  de 
enero  pero  está  previsto  acabarlo  el  24  de 
noviembre.

18º.- En la entrada del pueblo por Novelda 
se  ha  pintado  el  carril  bici  pero  no  acaba 
bajando al asfalto. ¿Se puede modificar para 
que se haga una bajada? Y en el cambio de 
rasante no hay ninguna luz y te encuentras 
directamente la baldosa ¿Se puede iluminar 
más en esa zona de entrada? 
Contesta  el  Sr.  Alcalde  diciendo  que  ese 
carril accede al puente de la vía verde y que 
no es consciente de ningún desnivel.

18º.- Sobre la pregunta que realizaron en el 
último Pleno del acuífero del Ventós ¿ se ha 
hecho alguna gestión más?

Contesta el Sr. Alcalde para decir que 
van a hacer una reunión con los vecinos. 

La Portavoz del Grupo PSOE Agost, Sra. 
Benavente,  plantea  las  siguientes 
PREGUNTAS:

1ª.- ¿ Por qué se han cobrado algunas rutas 
en la feria del 9 de octubre?

Contesta el Sr. Alcalde diciendo que 
son  las  mismas  rutas  que  se  han  cobrado 
durante todo el año.
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2ª.-  Sobre  la  licitación  de  los  vehículos 
eléctricos  ¿Iberdrola  pasará  algún  tipo  de 
estadística para saber los usuarios que hay?

Contesta  el  concejal  del  Grupo 
Populares de Agost, Sr. Caro diciendo que si. 

3ª.-  Sobre la  pregunta  que realizaron en el 
Pleno  anterior  de  la  regulación  con 
protectora  de  animales,  ¿  ha  salido  la 
licitación?
Contesta  el  Sr.  Alcalde  diciendo  ahora 
mismo  se  está  realizando  los  pliegos  para 
poder sacarlo.

Y no habiendo más asuntos que tratar, la 
Presidencia  declara  concluida  la  sesión, 
siendo las  doce horas y veinte minutos del 
día dos de noviembre de dos mil veintitrés, y 
por mí, el  Secretario acctal.,  se extiende la 
presente  acta  para  su  consideración  por  el 
Pleno.

DOCUMENTO FIRMADO ELECTRÓNICAMENTE 
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